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رویداد ویژه استان ها

قم
برخی اظهارفضل ها برای مردم 

هزینه ایجاد می کند

# من-ماسک-می زنم

اداره كل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان البرز در نظر دارد پروژه  ذيل را بر 
اساس شرايط ذكر شده و به شرح مشخصات، اطلاعات و جزئيات مندرج در اسناد مزايده از طريق مزايده 

عمومي به پيمانكاران واجد صلاحيت واگذار نمايد. 

مدت اعتبار پیشنهادات توضیحات مدت شماره مزایده
مبلغ تضمین 

)ریال(
مبلغ )ریال( موضوع  مزایده ف

ردی
سه ماه

نحوه مشاهده مراجعه 
به بخش مزايده/انتخاب 
كارتابل اجاره/انتخاب 

سامانه ستاد

36ماه مدت 
اجاره  5099004224000008 1,538,000,000 30,750,720,000

تجديد مزايده 
واگذاری ،نگهداری و 
بهره برداری از چهار  

دستگاه تابلوی 
تبليغاتی واقع در 

محور آزاد راه كرج-
قزوين

1

سه ماه

نحوه مشاهده مراجعه 
به بخش مزايده/انتخاب 
كارتابل اجاره/انتخاب 

سامانه ستاد

36ماه مدت 
اجاره  5099004224000009 900,000,000 17,847,648,000

مزايده واگذاری 
،نگهداری و بهره 
برداری از چهار 
دستگاه تابلوی 

تبليغاتی واقع در 
محور آزاد راه تهران 

-كرج

2

زمان و محل دریافت اسناد مزایده و آگاهي از سایر شرایط:
اداره كل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان البرز در نظر دارد مزايده عمومی مذكور را از طريق سامانه تداركات 
الكترونيكی دولت برگزار نمايد .كليه مراحل برگزاری مزايده از دريافت اسناد مزايده تا ارائه پيشنهاد مزايده گران 
و بازگشايی پاكت ها از طريق درگاه الكترونيكی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.irانجام خواهد شد و 
لازم اســت مزايده گران در صورت عدم عضويت قبلی ,مراحل ثبت نام در سايت مذكور و دريافت گواهی امضای 
الكترونيكی را جهت شركت در مزايده محقق سازند.زمان دريافت اسناد مزايده  در سامانه ستاد )setadiran.ir( و 
مهلت بازديد در روزهای اداری از تاريخ 99/08/18 ساعت 8 صبح لغايت ساعت 14ظهر مورخ  99/08/26 می باشد 
.مهلت، زمان و محل تحويل پيشنهادات:  در سامانه ستاد و تحويل ضمانت نامه  به دبيرخانه اداره كل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای استان البرز در قبال دريافت رسيد  از تاريخ 99/08/18  لغايت 99/09/01  تا ساعت 14 ظهرروز  شنبه  
می باشد. به پيشنهادهای فاقد امضاء، مشروط، مخدوش و پيشنهادهايی كه بعد از انقضای مدت مقرر در فراخوان 
واصل شود، مطلقاً ترتيب اثر داده نخواهد شد. تاريخ جلسه بازگشايي پاكات: روز يكشنبه مورخ 99/09/02راس 
ساعت 9صبح  )حضور نماينده شركت با معرفي نامه و كارت شناسايي معتبر بلامانع است(. ارسال اسناد  فقط از 
طريق سامانه ستاد  می  باشد. پيشنهاد دهنده مكلف است تضمين معتبر مطابق مقررات تهيه و تسليم اداره كل 
نمايد.  ) اطلاعات تماس دستگاه مزايده گزار جهت دريافت اطلاعات بيشتر در خصوص اسناد مزايده: آدرس: كرج-

گوهردشت -رجائی شهر خيابان چهارم شرقی پلاک 11شماره تماس:3-34203400 - 026  داخلی 176-135 *ساير 
شرايط، اطلاعات و جزئيات مربوطه در اسناد مزايده مندرج است.اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل 

عضويت در سامانه و هرگونه مشكل در بارگذاری اسناد : مركز تماس 02141934  
شناسه آگهی: 1039869

اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان البرز

آگهي مزایده عمومی    نوبت اول   

 شــركت توزیع نیروی برق اســتان كرمانشــاه در نظر دارد 50،000کیلو گرم انواع 
ســیم آلومینیومی اســقاط رااز طریــق مزایده عمومی به فروش برســاند.لذاکلیه شــرکت هــای تولید کننده 
ســیم و کابــل و کارخانجــات ذوب فلزات مــی توانندجهــت دریافت اســناد مزایده و بازدیــد ظرف مدت 
5 روز کاری از تاریــخ انتشــار  ایــن آگهــی به امــور تدارکات این شــرکت واقــع در کرمانشــاه- خیابان 
 شــهید امجدیــان )ســیلو( و یــا بــه ســایت هــای www.tavanir.org.ir  و  http://iets.mporg.ir و

www.kpedc.ir مراجعه نمایند.
توضیحات:

-  نوع تضمین شركت در مزایده: ضمانت نامه بانکی و یا واریز وجه نقد
- مبلغ تضمین شركت در مزایده   697،500،000    ریال

- زمان بازدیدوخریداسنادكالای موردمزایده:ازتاریخ99/8/18لغایت99/8/22،انبار اسقاط این شرکت به 
نشانی فوق

- زمان و مکان تسلیم پاكت های مزایده: حداکثر تاساعت: 11:00روز یکشنبه مورخ 99/9/2، دبیرخانه شرکت
-  زمان و مکان بازگشایی پاكت ها:ساعت12:00روز یکشنبه مورخ 99/9/2،اتاق کنفرانس شرکت

-درمقابل فروش،وجه آن نقدا دریافت و هرگونه مالیات،عوارض و نظایر آن طبق قوانین و مقرارات به عهده خریدار 
است.

- به پیشنهادهای فاقد سپرده، سپرده مخدوش، سپرده های کمتر از میزان مقرر، چک شخصی و نظایر آن ترتیب 
اثر داده نخواهد شد.

- به پیشنهادهای فاقد امضاء ، مشروط ، مخدوش و پیشنهاداتی که بعد از انقضاء مدت مقرر در اسناد مزایده واصل 
می شود، مطلقاً ترتیب اثر داده نخواهد شد.

- سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد مزایده مندرج است.
- جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن های   38255575-083   تماس حاصل نمائید.

 آگهی مزایده عمومی )99/404(
یک مرحله ای ) نوبت دوم(

روابط عمومی شركت توزیع نیروی برق استان كرمانشاه

نوبت دوم

 همکاران ارجمند
 سركار خانم زهرا حسینی ،  سركار خانم مریم حسینی

 مديرمسئول و همكاران روزنامه روزنامه رويداد  امروز

مصيبت وارده را تسليت عرض نموده و از پروردگار مهربان برای آن فقيد سعيد، رحمت و مغفرت و برای 
بازماندگان داغدار صبر و شكيبايی آرزومنديم.

شرکت توزیع نیروی برق استان 
کرمانشاه)سهامی خاص(

 جناب آقای رمضانعلی معتمدی
مدیركل محترم فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان

امير اكبری- روزنامه رويداد امروز

درگذشت برادر ارجمندتان، مرحوم عباسعلی معتمدی را تسليت گفته، برای آن فقيد سعيد، رحمت و مغفرت 
 و برای جنابعالی و بازماندگان داغدار صبر و شكيبايی آرزومندم.

02سیاست

02سیاست

چالشی که با نزدیک تر شدن
 به زمان انتخابات پررنگ شده است

مشارکت
دغدغه نخست اصلاحات

03صنعت و معدن

با حضور مدیرعامل فولاد مبارکه صورت گرفت:

بهره برداری
 از سه طرح توسعه ای
 در مجتمع فولاد سبا

صفحه ویژه شماره 26

حال فرش دستباف قم 
ناخوش است

باغ های ترنج
 پایتخت ابریشم
 گرفتار خزان سرد

از چالش مافیا
 تا گرفتاری های 

توزیع مرغ 
با قیمت مصوب

د   قم رویدا
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م د ق   رویدا

خــبرکوتاه

کــه مردمــان ایــن مرزوبــوم بــر تاروپــود فــرش جاری ایمن سادات موســوی نژاد-رویداد امروز:هنر  فرش دستباف دارای چرخه اقتصادی اطلاع رسانی نیاز است.برای فروش فرش دستباف به بازاریابی، تبلیغ و کارگاهی و اشــتغال در خانه انجام می شــود ولی نهفتــه اســت. تولید فرش دســتباف بــه دو روش که ســرمایه ای عظیم در دل این هنر برای کشــور اوج خودنمایی می کند و مانند گنجینه ای است ابریشــم قم قله های پیشرفت را درنوردیده و بر خــود روانــه دیارهــای مختلــف می کنــد. فــرش همــراه خــود هویــت و اصالــت هنــر ایرانــی را با می شــود و نقــش و نــگاری زیبــا می آفرینــد 
تولیدکننــدگان فــرش باید اولویتشــان در طراحی مشــتری تفــاوت پیداکــرده اســت بنابرایــن تمام امــروز نــگاه کنیم زیرا نســبت به گذشــته ســلیقه مشتری همسو نیست، گفت: باید به نیاز مشتری بســیاری از طرح ها و نقشــه های ســنتی باســلیقه و صــادرات کاهــش پیــدا کنــد. او بابیــان اینکــه فرش دستباف اقبالی به فرش کشور نشان ندهند صادرکنندگان سبب شده بسیاری از صادرکنندگان فــرش دســتباف ابریشــم برگردانــدن ارز از ســوی فرش دســتباف اســت. بــه گفته ایــن تولیدکننده فــرش قم و تســهیلات ویــژه بــرای تولیدکنندگان پایــدار و عــدم معرفی بــه بازارهای هــدف برای در حــال حاضر نبود یک مجموعه اطلاع رســانی نکــرده اســت. مهم تریــن مشــکلات و آســیب ها دارد که متأسفانه دولت در حد توان خود اقدام بــر مشــکلات بافنــدگان، بحث بازاریابــی وجود کشور دارد؛ حمایت کند. او معتقد است: علاوه و تجــارت از 100 تــا 400 درصــد ارزش افزوده برای کامل ارزآور که به گفته مسئولان صنعت، معدن این حرفه، هنر و صنعت به عنوان یک محصول در خارج از کشــور را ندارد، گفت: دولت باید از قدرت هزینه زیادی برای معرفی فرش دســتباف دستباف ابریشم ضمن انتقاد از اینکه هیچ نهادی روح ا... مهپور، کارشــناس و تولیدکننده فرش مناسبی است

تولیدکنندگان علاقه ای به سرمایه گذاری به روز باشد.
ارزآوری حاصــل از فــرش دســتباف که در شــرایط صــادرات عنــوان کــرد و افــزود: بــه ایــن وســیله تاریخــی فرش در دنیا را از دیگر ضررهای کاهش دست دادن بازارهای هدف و موقعیت ارزشمند ایــن تولیدکننــده فــرش دســتباف ابریشــم از بافندگان زیادی از کار بیکار می شوند.بــه ســرمایه گذاری و تولید ندارنــد و پیرو این امر صادرات فرش بسیاری از تولیدکنندگان علاقه ای دســتباف قــم اســت، گفــت: بــه دلیــل کاهــش او بابیــان اینکه آمارها بیانگر حال ناخوش فرش توســعه و کیفیــت بــالای کارشــان بهــره بگیرند. مهــارت از دانــش و علــم ایــن مراکز علمــی برای خوب اســت بنابراین تولیدکننــدگان باید در کنار دانشــگاه هنر و علمی کاربردی بســیار مناسب و و مرمــت و طراحــی فــرش در مراکــز علمی مانند عنــوان کرد و افزود: راه اندازی رشــته کارشناســی را عامــل موفقیــت تولیدکنندگان فرش دســتباف مهپور اســتفاده از دانش فرش در کنار مهارت ندارند

تحریــم می تواند برای کشــور ســودمند باشــد؛ از 
خوبــی عامل ناراحتی رجبیان اســت به طوری که شرایط خــاص و عــام اســت ولی بی توجهی بــه این هنر نیســت. فــرش ابریشــم قم در تمــام دنیــا زبانزد بافندگی، تولید و صادرات فرش مقرون به صرفه اگر کســی عاشق باشــد وارد این کار می شود زیرا فرش دســتباف به این شــکل گرفتار شود، گفت: فرش قم بابیان اینکه تنگ نظری ها ســبب شــده و حمایت می شود. رئیس اتحادیه صادرکنندگان و به این وسیله 60 تا 70 شغل جانبی پشتیبانی به طور مستقیم برای یک نفر اشتغال ایجاد کرد 30 میلیــون تومــان می تــوان یــک دار قالــی زد و 400 میلیــون تومــان هزینه  نیــاز دارد ولی با 20 یا اشــتغال زایی نگاه کنید یک شــغل ثابت 300 تا کمکــی بــرای  دولــت باشــد، گفــت: اگــر از دیــد فــرش بــاری بــر دوش دولــت نــدارد ومــی توانــد و بااهمیــت محســوب می شــود. او بابیان اینکه و ازنظــر صــادرات فرهنگــی بــرای ما بســیار مؤثر درصورتی که فرش دســتباف پرچم دوم ما اســت هــم داده تــا ایــن وضعیت به وجود آمده اســت گفت: مســائل و عوامل مختلف دست به دســت یک چهــارم بــه یک دهــم درصــد رســیده اســت، دستباف و صنایع دستی تشکیل می دهد و اکنون بابیان اینکه یک چهارم صادرات غیرنفتی را فرش فــرش و رئیــس اتحادیــه صادرکننــدگان فرش قم ابوالفضــل رجبیــان تولیدکننــده و صادرکننده فرش باری بر دوش دولت ندارددست می رود. وضعیــت  فــرش  کــه  شــده  می گیرنــد و مالیات بر ارزش افــزوده از او دریافت برگردانند در گمرک معضلات دارد و جلوی آن را می کند ولی فروش نمی رود اگر بخواهند فرش را دارد. رجبیــان خاطرنشــان کرد: فــرد فرش صادر مرمــت فــرش 120 تا 200 میلیون دلار درآمد ارزی کاران ترکیــه ایــن کار را انجام می دهند و ترکیه از نمی دهند و گمرک جلوی آن را می گیرد و مرمت ایران ارســال می شــد ولــی اکنون چنیــن اجازه ای گفــت: تمــام فرش هــای دنیا بــرای تعمیــرات به اینکــه پیش ازایــن فــرش ایــران ورودش آزاد بود، بر نارضایتی تولیدکنندگان شــده است. او بابیان نداشــته باشــد و کرونــا نیــز در این شــرایط مزید به گونــه ای 

اینکه تولید فرش مشــکلات خاص خود را دارد، رضا بلندیان، تولیدکننده فرش ابریشم بابیان مواد اولیه فرش وارداتی استمی کنند.

کــه مصرف کننــده هســتند؛ کاهــش پیداکــرده و گفت: با تحریم، ارتباطات با یک سری کشورها کاهــش می یابــد. او با اشــاره به بحــث صادرات فروش می رود زمانی که قیمت بالا رفت فروش جنسی قیمت مناسب تر داشته باشد بهتر و بیشتر تولیدکننــده فرش ابریشــم خاطرنشــان کــرد: هر تمام شــده بالایی برای فرش رقم زده اســت. این دستمزدها نیز در این امر تأثیرگذار است و قیمت که مصرف می کنیم بیشــتر وارداتی اســت و تورم ایــن زمینــه بــه خارج وابســته هســتیم و جنســی اولیــه را ازجملــه مشــکلات ذکر کرد و افــزود: در بازدهــی را برایــش داشــته باشــد. او تأمیــن مواد توقع بافنده و تولیدکننده این است که بیشترین گفــت: تولید فرش زحمــت زیــادی دارد بنابراین 
مــا اثرگذار بوده است. بــزرگ  اســت: مشــکل  مشــکلات فــرش اســت کــه در این بخــش فرش بحث گرانی مواد اولیه و دیگری فروش ازجمله قیمت تمام شده فرش ابریشم بالا است، گفت: را در داخــل منــزل داشــته باشــد. او بابیان اینکه تمایــل نــدارد و خریدار نمی تواند فرش ابریشــم وابســته شــدیم و بــازار داخل نیــز به ایــن اندازه  فروش فرش اســت و اکنون بیشــتر به بازار داخل بلندیــان معتقــد 

فــرش قم پایتخت فرش ابریشم دنیا استایران باید صادر شود. اتحادیــه  صادقی،رئیــس  دولــت صندوق عشایر روستایی بیمه شدند.شرایطی ایجادشده که بیش از هزار و 500 نفر در صنــدوق بازنشســتگان عشــایر روســتایی گفت: صمــت از مرکــز ملی فرش ایــران و تفاهم نامه با دســتباف استان قم با اشــاره به حمایت سازمان ابوالفضــل  از  بارهــا  کــرد:  خاطرنشــان  کــه هیــچ خدماتــی از دولــت دریافــت عنــوان کــرد: کارآفرینــان و تولیدکننــدگان حوزه رئیــس اتحادیــه فــرش دســتباف اســتان قــم نتوانستیم هیچ کمکی از دولت دریافت کنیم.نمی کننــد و در بخــش مــواد اولیــه و تســهیلات و تولیدکننــدگان نیــز امکاناتــی از دولت دریافت داشته باشد. فرش هیچ بار مالی بر دولت ندارد خواسته شــده کــه بــه فــرش نــگاه اشــتغال زایی او  کــه فــرش  و نکردنــد انتظارشــان از دولــت ایــن اســت  کارآفرینــی  نــگاه  فــرش  تولیــد  بــه  دولــت بایــد به بازارهــای هدف کمــک کند. او چرخــه خــوب حرکت کند و شــغل ایجاد شــود اشــتغال زایی داشــته باشــند و اگر بخواهیم این حداقــل 

نیست. این امور سبب می شود تولیدات و شغل کنــد بنابرایــن بــرای صادرکننــده مقرون به صرفه را بفروشــد به صــورت دولتــی پــول را دریافــت را خریــداری کنــد ولــی زمانی کــه بخواهد قالی آزاد و دولتــی بــدون حمایت دولت مــواد اولیه خاطرنشــان کــرد: تولیدکننــده چگونــه بــا نــرخ اســت. رئیس اتحادیه فرش دستباف استان قم برای اســتان و صنعت فرش کشــور بسیار خوب و جاذبــه توریســتی می توانیــم ایجــاد کنیــم که مســتقیم بــه خریــدار دهیــم و جــذب توریســم محصــولات و قالی هــای بافته شــده را به طــور 17 تا 18 اســتان کشور است بنابراین می توانیم صادقی خاطرنشان کرد: قم شاهراه مواصلاتی تحریم هــا بــه نــگاه و کمــک دولت نیاز اســت. بخــش فروش مشــکل وجــود دارد و با توجه به پایتخــت فــرش ابریشــم دنیا اســت، گفــت: در بابیــان اینکــه قــم بزرگ تریــن و باکیفیت تریــن 
فــرش آید و درنهایت چرخه به گردش درآید.حمایت شــوند و اشــتغال و کارآفرینــی به وجود بایــد از صــادرات حمایــت کنــد تــا تولیدکنندگان بیشــتر برای جامعه پدید می آید بنابراین دولت یا ناخواه تولید ما کاهش پیدا می کند و مشکلات صادرات گفت: اگر صادرات نداشته باشیم خواه او بــا اشــاره بــه مشــکلات و موانع بر ســر راه موانع و مشکلات بر سر راه صادراتکاهش پیدا کند. تولیدکننــده  گفتــه صادقــی 350  بــه حمایــت صنــف هنــر و صنعــت فــرش ایــران باهم تطابق ندارد. راهکار این اســت که دولت به دلیل آنکه صادرات کمتر است عرضه و تقاضا دستمزد تا حد توان افزایش پیداکرده ولی اکنون او با اشاره به گلایه بافندگان از دستمزدها گفت: داخلی خودمان را بیش از گذشــته کســب کنیم. داخلــی داشــته باشــد و بتوانیــم ظرفیــت بــازار اکنــون فرش هایــی کــه بافتــه می شــود مصــرف هســتند. ایــن ظرفیــت در کشــور وجــود دارد که از 85 تــا 90 درصــد تولیدکننــده فــرش ابریشــم دســتباف فعالیــت دارند کــه از این تعــداد بیش بــه 

دســت مــی آورد تا بتواند بافنــده را موردحمایت بتوانــد قالــی را بفروشــد تــوان مالی بیشــتری به بازار فروش خاطرنشان کرد: زمانی که تولیدکننده تقاضای تحویل نمایشــگاه قم برای دستیابی به رئیس اتحادیه فرش دستباف استان قم ضمن بپردازد.
قرار دهد.

باغ های ترنج پایتخت ابریشم گرفتار خزان سردحال فرش دستباف قم ناخوش است رده کم مصرف در قمصدور 80 هزار قبض در 
۸۰ کیلووات است، کم مصرف هستند و برق مصرفیشان از خرداد تا شــهریور ۲۰۰ کیلووات و در ســایر ماه ها زیر غفوری، مشترکانی که مصرفشان در چهار ماه گرم سال هزار و ۸۱ قبض روســتایی پرمصرف هســتند. به گفته خوش مصرف و ۱۸۴ هزار و ۵۷۶ قبض شــهری و پنج اشــتراک شــهری و هشــت هزار و ۹۰۹ اشتراک روستایی و ۹۵۷ اشتراک روستایی کم مصرف، ۲۳۹ هزار و ۱۲۳ او ادامه داد: ۶۹ هزار و ۹۱۹ اشتراک شهری و چهار هزار کم مصرف،  خوش مصرف و پرمصرف تقسیم می شوند. مصرف اســت که در این طرح مشــترکان به سه بخش مخصوص مشــترکان خانگــی و باهدف اصــلاح الگوی افزایش یا کاهش داشته باشد. او اضافه کرد: برق امید مشترکان متغیر است و ممکن است در ماه هایی از سال مشــترکان مشــمول برق امید با توجه به میزان مصرف رایگان است. سید محمدرضا غفوری اظهار کرد: تعداد قبض صادرشده در این استان مشمول طرح امید شده و شــرکت توزیع نیروی بــرق قم گفت: ۷۴ هــزار و ۸۷۶ سرپرســت معاونــت فــروش و خدمــات مشــترکین 

به واسطه رایگان شدن برق تعدادی از مشترکان صورت برق در اســتان داریم بیشــتر از کاهش درآمدی است که نمی شــوند و افزایش درآمدی که بابت کاهش مصرف هســتند و ســاکنان فصلی و بــاغ ویلاها مشــمول طرح او بیان کرد: ساکنان دائمی روستاها شامل این طرح رایگان محاسبه می شود.
گرفته است.

ترویج می شودمصرف مرغ سایز در قم 
حداقل ممکن قرار دارد.نیز این مرغ دارای گوشــت مفید اســت که چربی آن در برای پرورش ضریب تبدیل کمتــری دارد و برای مصرف مرغدار و هم برای مصرف کننده سودمند است، چراکه در پی دارد. او ادامه داد: استفاده از مرغ سایز هم برای و پرورش مرغ با وزن بالاتر ازنظر اقتصادی هزینه بیشتر چه وزن مرغ بیشتر شود به ضریب تبدیل اضافه می شود باشــد، برای مرغدار مقرون به صرفه تر است چراکه هر تبدیل کمتری دارد،  افزود: هرچه این ضریب تبدیل کمتر اشاره به این که مرغ سایز در این محدوده سنی، ضریب ۸۰۰ تا ۲ کیلو و ۲۰۰ گرم، در میان مردم ترویج شود. او با این است که مصرف مرغ سایز با وزن میانگین یک کیلو و جهاد کشاورزی و به تبع آن سازمان جهاد کشاورزی قم همت در گفت وگو با خبرنگاران بیان کرد: هدف وزارت مقرون به صرفه است، درقم ترویج می شود. علی اصغر سایز که ازنظر اقتصادی و سلامت غذایی برای استفاده قم، گفت: بر اساس راهبرد جهش تولید، مصرف مرغ معاون بهبود تولیدات دامی سازمان جهاد کشاورزی 

آستانه نوروزجلب کمک های مردمی در آمادگی بهزیستی قم برای 
هدف اعم از پوشاک، کفش، آجیل، شیرینی، خواروبار نقدی و غیر نقدی ما را در تأمین اقلام موردنیاز جامعه هم زمان ایام پایانی سال و شب عید با ارائه کمک های او اظهار داشت: شهروندان سخاوتمند استان می توانند حضور و سرکشی به معلولین و سالمندان فراهم نیست. ویروس کرونا و ممنوعیت ورود به مراکز بهزیستی امکان این مراکز تقســیم می کردند، اما امسال به علت شیوع سالمندان و مراکز بهزیستی شادی های خود را با مقیمان نوع دوست استان با حضور در آسایشگاه های معلولین و ســنتی چندین ســاله نیکوکاران و خیرین و همشهریان با اشــاره به آغاز جشــن نیکوکاری اظهار داشــت: طبق هدایای غیر نقدی شــهروندان هستند.  مهدی پهلوانی نــو کلیــه مراکز بهزیســتی در این اســتان آمــاده دریافت مدیرکل بهزیستی قم گفت: در آستانه ورود به سال 

نقدی مردم شریف و سخاوتمند هستند.بهزیســتی در ســطح اســتان آماده دریافت هدایای غیر غیر نقدی در نظر گرفته شده است همچنین کلیه مراکز ۰۹۱۰۹۰۷۳۲۰۵ جهت هماهنگی دریافت کمک های بهزیســتی جهت واریز کمک های نقدی و شماره تلفن کارت ۶۳۶۷۹۵۷۰۷۶۱۸۲۵۸۸ مشارکت های مردمی نزد بانــک مرکــزی ۴۱۷۶۰۳۴۵۴۱۸۸۶۹۹۹ و شــماره پهلوانی یادآور شد: شماره حساب هدایای بهزیستی و... یاری نمایند.

برگزار می شودکنگره حضرت آمنه در قم 
برگزاری این کنگره است. و مفاهیم اصیل دینی و شیعی صورت می گیرد از اهداف دفاع از کیان تشیع در برابر هجمه هایی که علیه ارزش ها عنوان شــده اســت. معاون حــرم بانوی کرامــت افزود: در خصــوص شــرح وظایف تولیت حــرم بانوی کرامت معارف اهل بیت است که در حکم رهبر معظم انقلاب کنگره بزرگداشت مادر رسول گرامی اسلام در راستای نشر اختتامیه کنگره بزرگداشت حضرت آمنه اظهار داست: گزارش رویداد امروز، مهدی احمدی در نشســت خبری می شــود و پخش زنــده تلویزیونی خواهد داشــت. به آمنــه )س( هفتــه آینده به صورت محــدود در قم برگزار گفــت: با توجــه به بروز بیمــاری کرونا، کنگره حضرت معــاون فرهنگــی آســتان حضــرت معصومــه )س( 

مسکونی در قمآغازعملیات اجرایی ساخت ۱۸۰۰ واحد 

بازار مرغ در قم ساماندهی می شود

 از شبکه سلطانرساندن پیام ناب اسلام به سراسر دنیا

شهرســازی  و  راه  عملیــات مدیــرکل  گفــت:  قــم  واحــد اســتان   800 و  هــزار  ده )اراضــی ۱۷ هکتــاری( و اراضــی ۲۲ هکتاری اســلامی در پنــج پروژه زیتــون ۶ الــی ۱۰، محله هزارو ۵۰۰ واحد آن توسط بنیاد مسکن انقلاب ملی ۴ هزار و ۴۰۰ متقاضی ثبت نام کردند که ۲ احداث می شود. او افزود: در فاز اول طرح اقدام ۴۰۰ واحد در شهرهای زیر صد هزار نفر جمعیت ۲ هــزار و ۲۰۰ واحــد در بافــت هــای فرســوده و اســت کــه ۱۰ هــزار و ۶۰۰ واحــد در اراضی ملی، برنامه جامع مسکن کشور ۱۳ هزار و ۲۰۰ واحد پیش بینی شــده اســتان قم در مجمــوع ســهم مســکن  هــای حســن صبــوری اظهار داشــت: مســکونی در قــم آغــاز شــد. اجرایــی 

مرکز محلات پردیسان احداث 
خواهــد ســتاد اجرایی فرمــان حضرت اقــدام ملی فاز اول نیز توســط هــزار و 800 واحــد مســکونی صبوری توضیح داد: تعداد می شود. احــداث  )ره(  مدیران استانی تصمیم به انتقال آن ها به شهر جدید امیرکبیر ثبت نام کرده اند که پس از رایزنی داد: در فــاز دوم ۱۱ هزارو ۷۰۰ متقاضی در شــهر فاز دوم طرح اقدام مســکن اســتان قم توضیح پردیســان احــداث خواهــد شــد. او در خصوص ۲۷ هکتــاری واقــع در ابتــدای بلــوار دانشــگاه اســفندماه انجام شــد که این واحدها در اراضی شــد که عملیات کلنگ زنی آن در روز دوازدهم امــام 

قم گرفته شده است. 

ســازمان صنعــت،  قم برای ســاماندهی ایــن بازار مازاد دیگر استان ها به بازار مرغ اســتان بــرای تزریــق مــرغ گرم از تــلاش و پیگیــری مســؤولان معــدن و تجــارت اســتان قــم رئیــس 
این بازار، نشست هایی هم در سطح ملی انجام دریافت مُرغ هســتیم که البته برای ساماندهی اخیر و همچنین تشــکیل صفوف طولانی برای ســطح کشــور شــاهد افزایش قیمت در روزهای او اضافه کرد: متأســفانه در بحث مرغ و در کارگروه در دست بررسی است.مانند برنج، روغن و شــکر در نشست های این میوه شب عید و همچنین برخی کالاهای اساسی کار دارد بیان کرد: ســاماندهی بازار مرغ، تأمین ایام پایانی ســال و آغاز ســال جدید را در دســتور اشاره به اینکه کارگروه تنظیم بازار استان قم در محمود سیجانی در گفت وگو با خبرنگاران با خبر داد.

او با اشاره به ارسال مازاد تخم مرغ تولیدی این مسئله جای سوال دارد.مواجه هستند، افزایش قیمت رخ داده است که حتی در استان هایی که با مازاد تولید مرغ هم استان قم ادامه داد: رصدها نشان می دهد که رئیــس ســازمان صنعــت، معــدن و تجارت شده است.

مرغ را به دنبال داشته است، به ساماندهی این این که مناسبت های مذهبی نیز افزایش مصرف با افزایش مسافران و زائران رو به روست و هم که قم با وضعیت آبی کرونایی کمک قم بیایند و در شــرایطی هــای دارای مازاد تولید مرغ به اکنون انتظار می رود که استان آن اســتان ها خاطر نشان کرد: استان ها برای ساماندهی بازار در قم در ماه های اخیر به دیگر 
مرغ نیز در روزهای اخیر در قم روندی افزایشی تجاوز نمی کند، ضمن آن که تقاضای مصرف کــه مُــرغ تولیــدی اســتان از 60 تا 70 تــن در روز مصــرف اســتان 110 تن در روز اســت، در حالی و گفت: شــرایط به گونه ای اســت که ســرانه برای رعایت قیمت مصوب تنظیم بازار خواند بــازار مــرغ قــم را تــلاش مســؤولان این اســتان ســیجانی یکــی از دلایل تشــکیل صــف در بازار در قم کمک کنند.
این که با حداقل تشکیل صف مواجه باشیم.شکلی تدبیر شود که یا صف تشکیل نشود و یا مرغ و رسیدن آن به دست مصرف کننده هم به که ضمن تأمین مرغ مورد نیاز، چگونگی توزیع استان قم اضافه کرد: تلاش مسؤولان این است رئیــس ســازمان صنعــت، معــدن و تجارت را نشان می دهد

بین المللــی  شــبکه  بین المللی سلطان تی او همچنین معنویت را از دیگر کیفیت آن با یکدیگر تفاوت هایی دارد. مدیر شبکه مسیحیت مشترک است اما سطح دعوت و کمیت و از مهم تریــن مقوله هایــی اســت که بین اســلام و همزیستی داشته باشند، تصریح کرد: اخلاق یکی که لازم اســت بر اســاس این مشترکات با یکدیگر دارد. او بابیان اینکه ادیان مشترکات فراوانی دارند از سوی شیعیان در حال رویش است و ریشه قرآنی را این اتفاق جدیدی دانست که در جهان کنونی گفت وگوی بین مذاهب است می توان این رخداد او، اظهار کرد: با توجه به اینکه رویکرد شبکه سلطان نشست خبری افتتاح شبکه بین المللی سلطان تی حجت الاسلام محمد کاشانی در برساند. به گزارش رویداد امروز، پیــام اســلام را بــه گــوش جهان غیرمســلمان راه انــدازی شــده تا با زبان انگلیسی برای مخاطبان ســلطان تی او گفت: این شبکه مدیــر 

است که می توان در ارتباط با آن دعا ازجمله نقاط مشترک ادیان و گفــت: حس و حال معنوی و نقاط مشــترک ادیان عنوان کرد 
در معرفی چهره ای ناشایست از اسلام را خنثی کنیم.آنان می رسانیم و به این شیوه تلاش های تکفیری ها باب گفت وگو باز شود محاسن اهل بیت )ع( را گوش کرد زیرا ما محتوایی در معارف دینی داریم که اگر ادیان و یافت راهی برای تعالی و همزیستی عنوان شبکه بین المللی می توان به داشتن پیام مشترک با کنند.کاشــانی اضافه کرد: از اهداف راه اندازی این بردند تا اســلام را دین خشــم و خشونت معرفی پرداخته شده است و از این غفلت تکفیری ها بهره از هــزار ســال رخ داده و کمتــر بــه وجــوه مشــترک کرد: در این راســتا غفلت بزرگی به وســعت بیش تعامل و گفت وگوی بین مذاهب باز شود، عنوان ادیــان موجــب می شــود کــه راه او بابیان اینکه نقاط مشترک گفت وگو کرد.

 با تکمیل بلوار فردوسیپایان ترافیک هسته مرکزی
مــدار شــهردار قــم بــا تاکیــد بــر  بــر  شــهرداری  کارهــای کــه وارد قــم شــدیم، در این شــهر یک برنامه جلســات آن برگزار شــد، اظهار داشت: زمانی کــه پــس از بازدید از این نمایشــگاه در ســالن قم و مســئولان نمایشــگاه بین المللی اســتان جلسه ای با حضور هیات مدیره اتاق بازرگانی کیلومتر اســت. ســید مرتضی ســقائیان نژاد در بلــوار فردوســی بــه طــول 25 در این مسیر پیگیری می شود گفــت: یکی از پروژه هایی که و ســند چشــم انداز شهر قم، برنامه های راهبردی پنج ساله حرکــت  برنامــه دوم راهبردی شــهرداری قم هســتیم. ایــن برنامــه قــرار داریــم و در حــال تدویــن ۱۴۰۰ افــزود: در حــال حاضــر در ســال پایانــی چشــم انــداز شــهر قــم و برنامه راهبــردی قم می رفت. شــهردار قم با اشاره به تدوین سند توسعه ای و عمرانی به صورت سلیقه ای پیش جامــع راهبــردی وجــود نداشــت و 

خسارت بسیاری برای شهر دارد.و در ایــن مســیر از دســت دادن هــر فرصتــی متــرو به کیلومتری هزار میلیارد تومان رســیده تومــان اجرایــی میشــد اما الان هزینــه اجرای گفــت: متــرو زمانــی بــا کیلومتــری ۷۰ میلیارد مناســب و رفــع موانــع توســعه اشــاره کــرد و قم به اهمیت توجه به توسعه شهر در زمان انتهای بهار سال آینده به اتمام برسد. شهردار پــروژه از قلعــه کامــکار تــا میــدان مطهــری تا تمام تلاش ما این اســت که فاز نخســت این ابرپروژه متروی قم اشاره کرد و اظهار داشت: شــهر تا حــدی زیادی حــل خواهد شــد. او به که با تکمیل آن، معضل ترافیک هسته مرکزی پروژه هــای بســیار مهم اســت به هم متصل می کند ازجمله کــه مناطق مختلف شــهری را فردوسی به طول ۲۵ کیلومتر قــم اشــاره کرد و گفــت: بلوار مهــم در دســت اجرا در شــهر ســقائیان نــژاد بــه پروژه هــای 

حسن صبوری

محمود سیجانی

محمد کاشانی

مرتضی سقائیان

و روزهــای اخیر را ازدحام مــردم برای خرید مرغ رئیس مرکز بهداشت قم یکی از چالش های  فروشــگاه ها  برخــی  در  مصــوب  قیمــت  کــه طــرح محلــه محــور شــهید بــرای انجــام بازی مافیا خواند.ســیامک محبی همچنیــن تجمع جوانان در برخی رســتوران ها بــا  ایــن  بیــان  دارد بــا  ادامــه  قــم  در  ســلیمانی  قاســم  کــرد: یکــی از دلایــل مهــم عــدم ورود حــاج  کرونــا، تــداوم اظهــار  او ادامه داد: از ۹۱۴ مورد ره گیری انجام شــده هلال احمــر اســت که بایــد از آنــان تقدیر کرد. نیروهای آموزش دیده مرکز بهداشــت، بسیج و مطلوب طرح شــهید ســلیمانی بــا حضور فعال قــم بــه پیــک بعــدی بیمــاری 

مــورد  اخیــر، ۹۰۹  در هفتــه  و  طــرح  ایــن  چنیــن اســاس آمارهــای مربــوط بــه چنــد هفتــه اخیــر بــه مراکز منتخــب ارجاع شــده اند، بنابراین بر نمونه گیــری انجــام و همچنیــن ۲۰۱ مــورد نیــز در  می تــوان  طــرح  ایــن  در  ره گیری هــا  هزار مورد بازرسی در هفته اخیر انجام شده که دریافــت کرده اند. محبــی بیان کرد: بیش از ۲ در اســتان، ۵۷ نفــر خدمات مراقبــت در منزل ســلیمانی پرداخــت و گفــت: در هفتــه اخیــر و بــه موضــوع مراقبــت در منــزل در طــرح شــهید بهداشــتی دانشــگاه علــوم پزشــکی قــم ســپس افزایشــی در چند هفتــه اخیر بوده ایم. معاون نتیجه گیری کرد که در این موضوع شاهد روند از 

اخیــر مصــوب تنظیــم بــازار در برخــی فروشــگاه های محبــی همچنیــن توزیــع مــرغ را بــه قیمــت همراهی مردم و مسئولان ثابت بماند. کرونایــی قــرار دارد و امیــد اســت ایــن روند با مرکز اســتان کشــور اســت کــه در وضعیت آبی طرح شــهید ســلیمانی، قم همچنــان یکی از ۴ به تداوم ره گیری ها، مراقبت ها و نظارت ها در داشــته اســت. او افــزود: خوشــبختانه با توجه بیــش از ۷۰۰ اخطــار و یــا پلمــب را بــه همــراه  چالش هــای  از  یکــی  به عنــوان  کــرد و بیــان داشــت: ازدحــام ناشــی اســتان  و ازجملــه دســت اندرکاران ســازمان صنعــت، از ایــن توزیــع بایــد توســط مســئولان مربوطه معرفــی 

را معــدن و تجــارت مدیریــت شــود. او چالــش  اســتان  در  اخیــر  روزهــای  دیگــر  کــرد: آمــار ۶۴ درصــدی اســتفاده ایــن تجمعــات واکنــش نشــان دهنــد. محبــی انتظامــی و اداره اماکــن خواســت نســبت بــه بــرای انجام بــازی مافیا عنوان کــرد و از نیروی تجمــع برخــی جوانــان در برخــی رســتوران ها کرونایــی  درصــدی خاطرنشــان   ۶۹ آمــار  ماســک،  از  مــردم  اســتفاده از ماســک در بین مردم اســتان حدود نقلیــه عمومی نشــان می دهد آخرین متوســط آمار ۶۸ درصدی اســتفاده از ماسک در وسایل اســتفاده از ماســک در بین اصنــاف و همچنین عمــوم 
۶۶ درصد است.

از  قدردانــی  بــا  قــم  اســتان  تبلیغــات مســموم فضــای مجــازی نگــران خدمــات کمیتــه امــداد بــه محرومــان گفت: امام جمعــه  ادامــه از  خــود  کار  بــه  باقــدرت  و  ســعیدی، نباشــید  محمــد  ســید  آیــت ا..  بــرکات خداونــد پشــتیبان شــما و همکاران شماســت متفــاوت اســت گفت: مطمئن باشــید دســت امدادگــری در کمیتــه امــداد با مشــاغل دیگر امام جمعــه اســتان قــم بابیــان اینکــه شــغل بدهیــد.  و  خیــرات  خداونــد  ان شــاءالله  خــود را بــر شــما نــازل می کنــد. وی بــا تأکیــد و 

تبلیغــات  از  نبایــد  امــداد،  کمیتــه  اینکــه  امیــدوارم خــود نگــران شــود افــزود: باقدرت بــه کار و مســموم فضای مجازی در مورد فعالیت های بــر  و  بدهیــد  ادامــه  خــود  اســت چــرا خداونــد دانــا و توانــا خــودش بــه داد آیت ا... ســعیدی در پاســخ به این شــبهه که شــما قبــول کنــد و ذخیره آخرت شــما باشــد. خداونــد ایــن خدمات را به عنــوان عبادت از خدمــات  درســت  گفــت:  نمی رســد  پــروردگار متعــال باقــدرت مطلــق خــود محرومــان  می توانــد خودش به افــراد بی بضاعت کمک کــه 

شــامل کمــک بــه مســتضعفان و توانمندســازی آن ها کند ولی به شــکل های مختلف مردم را برای  را  الهــی  نصــرت  تــا  کــرده  فراخــوان 
کند. ریشــه ای حالشان  و  کلــی  نــگاه  قــم  همیــن امام جمعــه  از  ناشــی  را  امــداد  کمیتــه  بــه بــه  کــرد: دســتور  زائــران، اســت. وی بــا اشــاره بــه اینکــه کمیتــه امداد هیئت امنــای ایــن نهــاد هــم بــر همین اســاس توانمندســازی مددجویان در حکم رهبری به دیــدگاه دانســت و اظهــار  بین راهــی  موکب هــای  ماننــد  بایــد 

طبــق  گفــت:  باشــد  اســتقرار  محــل  کنیــد نبایــد  کــه آســیب دیده اند و مشــکلاتی دســتورات اســلام، طــوری برنامه ریــزی  اقتصــادی فکــری و رفتــاری محرومــان بســیار ســخت تر معصومــه )س( بابیان اینکــه محرومیت های عبــور می کنند.تولیــت آســتان مقدس حضرت اینجــا بمانند بلکه خدمت لازم را دریافت و دارند باورشــان این نباشــد که قرار اســت در تــا افــرادی  نیازهــای  از  نگران کننده تــر  فرهنگی مددجویان این نهاد شــد. آن هاســت خواســتار توجــه بیشــتر به مســائل و 

از چالش مافیا تا گرفتاری های توزیع مرغ با قیمت مصوب

نگران تبلیغات مسموم فضای مجازی نباشید 

خـــبر

خـــبر

////////////////
/////////////

//////////////

با تولید6/609 هزارتن در سال 99 ثبت شد

رکورد فولاد مبارکه در تولید فولاد خام
این رکورد از ابتدای سال 99 تا تاریخ 12 اسفندماه، با تولید 6 میلیون و 609 هزار تن پس از گذشت سه سال 

با وجود همه محدودیت ها شکسته شد

بخش کودکان مبتلا به کرونا بیمارستان ابوذر اهواز
یک عکس؛ یک روایت   بیمارستان کودکان ابوذر اهواز سانتر جنوب غرب کشور برای پذیرش بیماران مبتلا به کرونا است. از ابتدای شیوع کرونا تاکنون بیش از ۵00 بیمار مثبت کووید - ۱9 در بیمارستان 

کودکان ابوذر بستری شده اند و حدود ۱۳ مورد مرگ کودکان مبتلا به کرونا ثبت شده است

ـهر
0مـ

س :
عک

03صنعت و معدن

08صفحه آخر

خون های اهدایی
 در ایران از سالم ترین

 خون ها در جهان است

در گفت وگوی آنلاین شهرداران دو شهر مطرح شد

اصفهان و فلورانس
 کانون تعاملات
 هنری و فرهنگی

05رویداد ایران

07ورزش

کلین شیت و دو کارت زرد حاصل عملکرد درخشان 
دروازه بان سپاهان

نیازمند با یک
 آمار ویژه 100 تایی شد

شــرکت انتقال گاز ایران / منطقــه دو عملیات انتقال گاز در نظــر دارد مناقصه عمومی همزمــان با ارزیابی کیفی )فشــرده( موضوع        
فــوق را از طریق ســامانه تــدارکات الکترونیکی دولت برگزار نمایــد. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اســناد تا ارایه پیشــنهاد 
 مناقصه گران و بازگشــایی پاکت ها از طریق درگاه ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ســتاد( به آدرسwww.setadiran.ir  انجام خواهد شــد و لازم است 

مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. 
تاریخ انتشار مناقصه در سامانه روز یکشنبه  مورخ 99/12/17 به شماره   2099092678000021 می باشد.

مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سامانه ستاد : تا ساعت 16 مورخ  99/12/23
مهلت زمانی ارسال پیشنهاد : تا ساعت 16:00  روز شنبه  مورخ 1400/01/15

زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت 00: 9 روز سه شنبه   مورخ 1400/01/31
اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارایه پاکت الف:  

آدرس: اصفهان - کیلومتر 17 جاده اصفهان - نجف آباد- منطقه 2 عملیات انتقال گاز - امور پیمانها- اتاق 217
شماره تماس:  34042490 -031

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه:
مرکز تماس: 021-41934

دفترثبت نام: 88969737 و 85193768
اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها،در سایت سامانه www.setadiran.ir بخش »ثبت نام/پروفایل تامین کننده/ مناقصه گر« موجود است.

ضمنا آگهی فوق در سایتهای زیر قابل مشاهده می باشد:
http://iets.mporg.ir  http://district2.nigtc.ir   WWW.NIGTC.IR   WWW.SHANA.IR

تاریخ انتشار نوبت اول : 1399/12/17            تاریخ انتشار نوبت دوم : 1399/12/18
شناسه آگهی: 1103629

فراخوان مناقصه عمومی همزمان با ارزیابی کیفی )فشرده( یک مرحله ای
 تأمین خدمات تهیه ، طبخ ، توزیع ، سرو غذا و اداره رستوران تاسیسات تقویت فشار روزکار 

منطقه و مجتمع اداری عملیاتی کهریزسنگ
نوبت دوم

روابط عمومی منطقه دو عملیات انتقال گاز           

شرکت انتقال گاز ایران 
 منطقه دو عملیات 

انتقال گاز

                                                           شماره  آگهی : 87390029

شهرداري سمنان در نظر دارد نسبت به فروش سه قطعه زمین با کاربری خدماتی - صنعتی 
گروه الف به شرح ذیل از طریق مزایده کتبي اقدام نماید:

1- یک قطعه زمین کاربری خدماتی - صنعتی  به متراژ 300 متر مربع واقع در شهرک غرب خیابان مهارت
2- یک قطعه زمین کاربری خدماتی- صنعتی  به متراژ 200 متر مربع واقع در بلوک c_ e شهرک غرب 
3- یک قطعه زمین کاربری خدماتی -  صنعتی  به متراژ 149 متر مربع واقع در بلوک  c_ eشهرک غرب
 لذا کســاني کــه تمایل بــه خرید دارند مي تــوا ننــد از تاریخ درج آگهي تــا پایان روز چهار شــنبه  
مــورخ 27/ 12 / 1399 جهــت اطلاع و بازدید از موقعیت ملک فوق الذکر و دریافت اســناد مزایده به 
 واحد املاک شــهرداري مرکز مراجعه نمایند و قیمتهاي پیشنهادي خویش را حداکثرتا پایان وقت اداري 
مورخ 28/ 12/ 1399 صرفا از طریق پست پیشتاز )ویژه( به آدرس سمنان بلوار سعدي شهرداري مرکزي 

کد پستي 3513968686 ارسال نمایند. در ضمن شهرداري در رد یا قبول پیشنهادات مختاراست.
متقاضیان جهت آگاهي بیشتر مي توانند به سایتwww.semnan.irمراجعه فرمایند.                  

آگهی مزایده فروش سه قطعه زمین شهرک غرب

      مدیریت ارتباطات وامور بین ا لملل شهرداري سمنان



2info@ruydadiran.com

خبر کوتاه

دوشنبه  18   اسفند  1399 / سا ل چهارم / شماره  1025 تأکید وزیر امور خارجه 
چین بر ضرورت لغو 

تحریم ها
وزیر امور خارجه چین بر ضرورت لغو تحریم ها علیه 

ایران تأکید کرد.
بــه گــزارش ایلنــا، وانــگ یی گفــت: امیدوار اســت 
ایالات متحده تحریم هایی را که او تحریم های ناموجه 
علیه ایران خواند، حذف کند. او افزود: اکنون که آمریکا 
برای بازگشت به برجام اشتیاق نشان داده، امیدواریم 
بــا اقــدام هرچــه ســریع تر، حســن نیــت نشــان داده و 
تحریم های ظالمانه و یک طرفه علیه ایران را لغو کند. 
وانگ، هم چنین گفت که ایران نیز باید مسئولیت این 

روند را به عهده بگیرد.

رایزنی وزیران امور 
خارجه ایران و ایرلند 

در تهران
وزیــر خارجــه ایرلنــد با محمدجــواد ظریف همتای 
ایرانی خود در محل وزارت امور خارجه کشورمان دیدار 

و رایزنی کرد.
به گزارش ایسنا، سایمون کاوونی، وزیر امور خارجه 
ایرلند که به منظور دیدار و رایزنی با مقامات جمهوری 
اســامی ایــران با محوریــت برجام به تهران ســفرکرده 
اســت، ظهــر امروز بــا حضــور در وزارت امــور خارجه با 
محمدجواد ظریف همتای ایرانی خــود دیدار و رایزنی 
کرد. در دیدار ظریف و وزیر خارجه ایرلند دو طرف ضمن 
گفت وگو در مورد برجام، در ارتباط با مسائل دوجانبه 
و آخریــن تحولات بین الملل نیز بــه رایزنی و گفت وگو 
پرداختند. در این دیدار، ســید عباس عراقچی، معاون 
سیاسی وزیر امور خارجه و سعید خطیب زاده سخنگوی 

دستگاه دیپلماسی کشورمان نیز حضور داشتند.

صلح در منطقه تنها
 با حضور کشورهای 

شمال و جنوب خلیج فارس 
ممکن است

تحلیلگر ارشد مسائل ژئوپلتیک منطقه با اشاره به 
ادعــای کشــورهای عربی منطقه درباره جزایر ســه گانه 
ایــران و همچنیــن تاش آن ها برای شــکل گیری »ناتوی 
عربی« به تحلیل مناسبات کشورها با اسرائیل، آمریکا و 

ایران پرداخت.
رضا میرابیان در گفت وگو با ایلنا. درباره شکل گیری 
ائتاف کشورهای عربی و اسرائیل علیه ایران نیز گفت: 
ایــن مســئله از دوره ترامپ تحت عنــوان »ناتو عربی« 
مطــرح شــد، مــدام شــدت و ضعــف پیــدا کرد کــه اگر 
بشــود ائتافی در بین کشورهای همکاری خلیج فارس 
و کشــورهای خارج از منطقه با حضور اســرائیل به نام 
ناتوی عربی شکل گیرد. این تحلیل گر مسائل منطقه با 
بیان اینکه اما خوشبختانه تاکنون چنین چیزی نتوانسته 
اســت که پا بگیرد، درباره دلایل آن نیز افزود: به دلیل 
ضعف ها، مشکات، نابسامانی و اختاف نظر شدیدی 
که بین کشورها وجود دارد، این مسئله شکل پیدا نکرده 
است. اخیرا نیز این ذهنیت برای  سعودی  ها و اماراتی ها 
بــه وجــود آمده که نمی توانند بــه آمریکایی ها اعتماد 
کنند و اگر می خواهند کاری انجام دهند باید با اسرائیل 
ائتافی ایجاد و ناتوی عربی را شکل دهند و در منطقه 
بتوانند با چتر اسرائیل حمایتی را برای خودشان ایجاد 
کند. میرابیان یادآور شد: بارها جمهوری اسامی ایران بر 
موضع خودش تصریح کرده که اسرائیل نمی تواند امنیت 
خودش را برقرار کند چه برسد به اینکه برای کشورهای 
عربی حمایت ایجاد کند، بنابراین به کشورهای منطقه 
نیز هشدار داده که از این خطای بزرگ دست بردارند و 
پای اسرائیل را به منطقه نکشانند. این کارشناس ارشد 
مسائل جهان عرب درباره این گزاره که »ثبات منطقه 
بسته به رابطه ایران و آمریکا و ایران عربستان« است، 
خاطرنشــان کرد: چنین نظریه یک طرف مردود دارد و 
آن این اســت که می خواهیم با عربســتان رابطه خوب 
داشته باشیم و بارها تأکید کردیم که رابطمان بر حسن 
با کشورهای همسایه است. چند اخیر ساله طرح هرمز 
را مطــرح کرده ایــم و بارهــا پیشــنهاد داده ایــم، امــا به 
دلیل اینکه محمد بن ســلمان در رأس حاکمیت اســت 
و آن ها مایل نیســتند که این اتفاق بیفتد، ســعودی ها 
زیــر بار نرفته انــد. او افزود: ایران همواره تأکید کرده که 
امنیــت و آرامــش در منطقــه بــا حضور آمریــکا تأمین 
نمی شــود. از ابتــدای جنگ تحمیلــی نیز گفته ایم اگر 
امنیتــی در خلیج فــارس اتفــاق بیفتــد بایــد بــا حضور 
کشــورهای شــمال و جنوب خلیج فارس انجام شــود. 
ایــن تحلیلگــر ارشــد مســائل منطقه بــا بیــان اینکه از 
زمان جنگ نفت کش ها و جنگ تحمیلی این موضوع 
مطرح شــده، تصریــح کــرد: امــا این گونــه نیســت که 
همان قراردادهای گذشــته مانند »بغداد« و »ســنتو« 
مطرح تا پای آمریکا به منطقه کشیده شده و بخواهد 
امنیت را در منطقه برقرار کند؛ ایران به چنین چیزی 
معتقد نیست، اما ما بارها از همسایگان درخواست 
کرده ایــم کــه اگــر قرار اســت امنیتی برقرار شــود باید 
یک امنیت دســته جمعی با حضور کشــورهای حوزه 
خلیج فــارس، بــدون حضور کشــورهای فرا منطقه ای 
و بــا آوردن اســرائیل و آمریــکا یا نیروهای نظامی این 
کشــورها شــکل بگیــرد. میرابیــان درباره ایجــاد تنش 
بیشــتر در آینده نزدیک منطقه، بیان کرد: کشورهای 
حوزه خلیج فارس این راه ها را طی ســال های گذشته 
تجربــه کــرده  و می داننــد کــه نمی تواننــد بــا تنش و 
کشاندن کشورهای دیگر در منطقه امنیت ایجاد کنند. 
حتی کشورهایی مثل امارات و بحرین هم که با اسرائیل 
ارتبــاط برقــرار کردنــد هم اکنون نیز با تردیــد و احتیاط 
به این مسئله نگاه می کنند و می دانند که اسرائیلی ها 

نمی توانند برای آن ها امنیت برقرار کنند. 

بین المللخبر کوتاه

ruydadiran.comرویداد

 

برخی اظهارفضل ها برای مردم هزینه 
ایجاد می کند

 اصلی ترین مشکل کشور
 سوء مدیریت است

شهرهای آبی و زرد در جلسات آتی 
مشخص می شوند

گفــت:  سیاســی  فعــال 
برخــی  اظهارفضل کردن هــای 
برای مردم و کشور ایجاد هزینه 
می کند؛ چه نمایندگان مجلس 
یازدهم که با اظهاراتشان مانع 
پایین آمــدن نرخ ارز می شــوند 
کــه  کســانی  و چــه اظهــارات 

مقاومت مردم را دچار تزلزل نشان می دهد.
محمــود میرلوحــی در گفــت و گو بــا ایرنا، 
اظهارنظرهای نابجا از سوی افراد غیرمتخصص 
و غیــر مرتبــط را موجب خدشــه وارد شــدن به 
ابعــاد مدنی فعالیت های هســته ای ایران مثل 
تولیــد دارو و بــرق ارزیابی کــرد و گفت: بعد از 
روی کار آمدن دولت تدبیر و امید صاح بر این 
دیــده شــد کــه وزارت خارجه متصــدی پرونده 
هسته ای شود تا با زبان دیپلماسی دراین باره با 
جهان گفت و گو شود که این اقدام مؤثر افتاد 
و شاهد بودیم که برجام امضا شد و قطعنامه 
۲۲۳۱ قطعنامه هــای تحریمی را لغو کرد. این 
فعــال اصاح طلــب، موفقیت ایــران در برجام 
را حاصــل همــکاری قــوا در شــورای امنیت ملی 
دانســت و افــزود: همــه همــکاری کردنــد ولی 
نماینده کشور در مذاکرات وزارت خارجه بود و 
این موضوع پروژه ایران هراسی صهیونیست ها 
علیه فعالیت های صلح آمیز هسته ای کشورمان 
را بــه شکســت کشــاند. میرلوحــی نســبت بــه 
استفاده ابزاری برخی جریان ها از موفقیت های 
دیپلماتیــک هشــدار داد و گفــت: جریانــی که 
گفتــه بــود ایــن قطعنامه ها کاغــذ پاره اســت، 
دســتاوردهای دولت تدبیر وامیــد در این حوزه 

شــاهد  و  بــرد  زیرســوال  را 
کــه مجلــس یازدهــم  بودیــم 
دستاوردهای برجام یعنی لغو 
تحریم های تسلیحاتی ایران و 
منزوی شــدن آمریکا در شورای 
امنیــت و دیگــر دســتاوردها را 
انــکار کــرد. او رویکــرد برخــی 
جریان هــای اصولگرایــی بــه مســائل کشــور را 
منصفانــه ندانســت و تصریــح کــرد: هــر اتفاق 
مثبتــی در حــوزه هســته ای بیافتــد، نمایندگان 
مجلس یازدهــم و جریان هــای مخالف دولت 
آن را بــه مصوبــه مجلــس درباره اقــدام متقابل 
علیــه آمریکا نســبت می دهنــد و از طرف دیگر 
هــر اقدام منفــی در این حــوزه را حاصل برجام 
و مذاکره دولت تدبیر و امید نمایش می دهند. 
عضو شــورای مرکــزی مجمــع دانش آموختگان 
ایران اسامی درباره اظهارات اخیر دبیر مجمع 
تشخیص مصلحت نظام در مصاحبه با روزنامه 
فایننشــال تایمز نیز گفت: محسن رضایی هم 
به جــای اینکــه بگویــد چــرا مجمــع تشــخیص 
مصلحــت نظــام در رابطــه بــا FATF این همه 
تأخیر و تعلل می کند، متأسفانه احساس ناجی 
بودن پیداکرده و اظهاراتی داشــته که برخاف 
رفتــار و حرفــی اســت کــه رفقایــش می زننــد و 
معتقد هستند که نباید امتیاز دهیم و باید امتیاز 
بگیریم. میرلوحی با تأکید بر حفظ یکپارچگی 
ملی در موضوع هسته ای خاطرنشان کرد: باید 
مســئولانه و صادقانه رفتار کنیــم و طوری رفتار 
نکنیم که برای کشور و مردمی که این همه سال 

سختی کشیدند هزینه ایجاد شود. 

فعــال  غرضــی،  محمــد 
بــا  گفت وگــو  در  سیاســی، 
اعتماد آناین با اشاره به زمان 
کوتاه باقی مانــده تا انتخابات 
ریاســت  دوره  ســیزدهمین 
و   ۱۴۰۰ ســال  در  جمهــوری 
فضای سیاسی جامعه پیرامون 

این اتفاق اظهار داشت: در شرایطی به استقبال 
انتخابــات مهــم ریاســت جمهوری می رویم که 
مجموعه قدرت سیاسی به دلیل گرفتاری هایی 
کــه پیش آمــده اســت باید نگران نحــوه حضور 
مــردم در انتخابــات باشــد. مطالبــه عمومــی 
تغییر رویه شــورای نگهبان اســت و باید ببینیم 
انتخاباتــی که قرار اســت در این شــرایط برگزار 
شود، چقدر برای شورای نگهبان اهمیت دارد؛ 
یعنی آیا برای شورای نگهبان اصا مهم است که 
مردم رأی بدهند یا نه! اگر واقعاً این شورا دنبال 
حضور مردم اســت، باید راه را درازتر و وسیع تر 
ببیند. غرضی در ادامه گفت: البته برای برگزاری 
انتخاباتی تأثیرگذار، احزاب هم باید رفتارهای 
اصولــی و منطقی از خود بــه نمایش بگذارند. 
واقعیت این است که گروه های سیاسی به قدری 
بدعمل کرده اند که مردم به سیاســیون پشــت 
کرده انــد و از آن هــا ناامیــد شــده اند. بــه همین 
دلیــل احــزاب باید اقرار کنند که روش هایشــان 
تناقضــی  اســامیت خواهی  و  بــا جمهوریــت 
آشــکار داشت. او با اشــاره به میزان تأثیرگذاری 

شخصیت های برجسته سیاسی 
تصریح کرد: آن ها هم در مورد 
کارهایی که در این چهار دهه 
انجــام داده انــد بایــد توضیــح 
لازم را بدهند؛ مثا احمدی نژاد 
و روحانی بگویند چرا در دوره 
خــود ارزش دلار هزارتومانی را 
به بیســت وچند هزار تومان رســاندند. مردم از 
تصمیم گیری های آن ها ناامید شدند و به همین 
دلیــل بایــد درصــدد جبــران برآینــد. ایــن فعال 
سیاســی توضیح داد: در سال ۹۹ دولت حقوق 
کارگران را سه میلیون تومان تعیین کرد که با دلار 
۲۰ هزار تومان ۱۵۰ دلار می شود. این در حالی 
اســت که حقــوق کارگران پاکســتانی ۱۷۵ دلار 
اســت، در افغانســتان ۲۰۰ دلار و در عراق ۳۰۰ 
دلار به کارگران می دهند، کارگران ترکیه ای هم 
درآمدشان در ماه بیش از ۵۰۰ دلار است. حالا 
اگر بخواهیم ایران را با این چهار کشور مقایسه 
کنیم متوجه می شــویم منابــع و دارایی های ما 
بسیار بیشتر از آن کشورهاست. پس لازم است 
تمام حاکمیت بیایند و بگویند کشــور را چطور 
مدیریــت کرده انــد کــه کارگــران ایرانی نســبت 
به همکاران خود در کشــورهای نامبرده فقیرتر 
گفــت: اصلی تریــن  هســتند؟ محمــد غرضــی 
مشکل ما سوء مدیریت و سوءاستفاده است که 
تا این ۲ مسئله برطرف نشود معضات کشور از 

بین نخواهد رفت.

مجلــس  اول  نایب رئیــس 
شــورای اســامی در خصــوص 
تصمیمــات اتخاذشــده بــرای 
گفــت:  نــوروزی  ســفرهای 
ســفرها بــرای شــهرهای آبی و 
زرد با رعایت پروتکل ها انجام 
می شــود امــا در جلســات آتی 

شهرهای آبی و زرد مشخص خواهند شد. سید 
امیرحســین قاضــی زاده هاشــمی، نایب رئیس 
اول مجلــس شــورای اســامی در ســتاد ملــی 
مقابلــه بــا کرونا که بــه ریاســت رئیس جمهور 
برگزار شــد گفت: متأسفانه شــرایط خوزستان 
بدتر شــده و تعداد مبتایان خیلی زیاد شــده 
اســت. وضعیتی کــه ویروس انگلیســی ایجاد 
و  دارد  بالایــی  فوق العــاده  ســرعت  کــرده 
افــراد را ســریع بدحــال می کنــد. ایــن ویــروس 
وضعیــت  کــودکان  حتــی  پاییــن،  ســنین  در 
بــد تنفســی ایجــاد می کنــد. درحالی کــه ایــن 
حالــت در ویــروس ووهــان دیده نمی شــد و از 
این نظــر خیلی نگران کننده اســت. به گزارش 
فــارس، نایب رئیــس اول مجلس با بیان اینکه 
ویروس انگلیســی قدرت پیش بینــی را کاهش 
داده اســت، تصریــح کــرد: ویــروس ووهــان را 
می توانســتیم ظرف دو هفتــه پیش بینی کنیم 
که کدام شهرها وضعشان بدتر یا بهتر می شود 
ولــی الان بــه علــت ســرعت ســیر بالایــی کــه 
دارد قــدرت پیش بینــی ما را به شــدت کاهش 

ســتاد  عضــو  اســت.  داده 
ملــی مقابلــه بــا کرونــا اظهــار 
داشــت: اســتان های هم جــوار 
خوزستان نیز مانند چهارمحال 
کم کــم وارد  و بختیــاری دارد 
وضعیــت نامناســبی شــده اند 
و بایــد بــه این توجــه ویژه ای 
کــرد. او افــزود: بعضــی از اســتان های مرکــزی 
کشور همانند استان البرز، قم، تهران و قزوین 
بــه علت اینکــه مورد تــردد مردم همه کشــور 
هســتند و جمعیت مهاجر زیادی کــه در ارتباط 
با اســتان خودشان هســتند و در این استان ها در 
حال ترددند، احتمال سرایت را در این استان ها 
بالا می برند که نیاز به توجه اســت. قاضی زاده 
هاشــمی با اشــاره بــه گزارش های مبنــی بر عدم 
تأثیر جدی تزریق واکســن کرونا برای پیشگیری 
از این ویروس، توضیح داد: بر طبق این گزاشات 
به چند دلیل هنوز معلوم نیست واکسیناسیون 
در کشــورهای خارجی که انجــام داده اند تا چه 
میزان تأثیر جدی روی پیشگیری بگذارد؛ اولا هنوز 
حجم زیادی واکســن وجود نــدارد و برای اینکه 
ایــن چرخه پاندمــی کرونا قطع شــود لازمه اش 
واکسیناســیون شــدن حدود ۶۰ درصد مردم دنیا 
اســت. هنوز این حجم از واکســن در دنیا تولید 
نشــده اســت. از طرفــی خیلــی از کشــورها فقیر 
هستند و امکان خرید و تزریقش واکسن وجود 

ندارد و این طول خواهد کشید.

جریــان اصاحــات در ماه هــای باقی مانــده 
تــا انتخابات پیشــرو بیــش از آنکــه درگیر مفهوم 
رقابــت باشــد؛ در پی یافتن راهــی برای افزایش 
مشــارکت مــردم در انتخابات و یافتــن چهره ای 
اســت که بتواند این مشارکت را حداکثری کرده 
و از ایــن رهگــذر امــکان پیــروزی اصاح طلبــان 
را افزایــش دهــد. بــه گــزارش ایرنــا، »مشــارکت 
در انتخابــات« یکــی از مهم تریــن مفاهیــم ایــن 
روزهای صحنه سیاست ایران است. اظهارنظرها 
و اقدامــات پیــدا و پنهــان نشــان می دهــد کــه 
زمینــه  ایــن  در  رقیــب  از  بیشــتر  اصاح طلبــان 
دغدغه دارند. تکرار این اصل که باید انتخابات 
بــا حضور حداکثری مردم صورت گیرد؛ از ســوی 
می دهــد  نشــان  اصاح طلــب  شــخصیت های 
کــه آن هــا بیش از آنکــه در پی رقابــت با جریان 
رقیــب باشــند؛ در پــی مهــار رقیــب سرســخت و 
ناپیدایی هســتند که می توان آن را کاهش امید 
و اعتمــاد مــردم بــه مــردان سیاســت و درنتیجه 
بخشــیدن عطــای حضــور در پــای صندوق هــای 
رأی به لقایش، تفســیر کرد. استراتژی و تاکتیک 
انتخاباتی اصاحات چه حضور گسترده و پرشور 
باشــد، چه کناره گیــری و نظاره؛ در هر شــرایطی 
بایــد بتواننــد بدنــه سیاســی و اجتماعی خــود را 
پیرامــون هریــک از این اســتراتژی ها قانع کنند. 
هر نامی از جریان اصاحات که در پی نامزدی 
در انتخابــات اســت بایــد به قــدری محبوبیــت 
شــخصی و حمایــت جناحــی در کارنامــه خــود 
داشــته باشــد تا بتواند )به فرض عبور از پروســه 
حضــوری  مشــتاق  را  مــردم  صاحیــت(  احــراز 
گسترده و دوباره در پای صندوق های رأی سازد. 
اصاح طلبــان به ویــژه ریش ســفیدان این جریان 
سیاســی بهتر از هرکســی می دانند که راه رهایی 
و گــذار از بســیاری از چالش هــای کنونــی حضور 
مردم در پای صندوق های رأی اســت و شــاید به 
همین دلیل است که به رسم تقا برای ایجاد این 
حضور، نامه ها نوشته می شود و خستگی روحی 
و خمیدگی جســمی مانع از تاش برای رســیدن 

به یک تدبیر مناسب نمی شود.
مشارکت، دغدغه نخست اصلاحات

در هــر گفت وگــوی منتشرشــده از چهره های 
اصاح طلــب در ماه هــا و هفته هــای اخیــر بارها 
بــر ضــرورت مشــارکت حداکثــری و ایجاد بســتر 
مناســب بــرای آن تأکیــد شــده اســت. گروه های 
مختلــف اصاح طلب، ضرورت حضور گســترده 
در انتخابــات را رقابــت جدی میــان جریان های 
سیاســی می داننــد. در تازه تریــن ایــن اظهــارات 
محســن رهامــی، نامزد رســمی انتخابــات آینده 
دیدگاه اصاح طلبان درباره مشــارکت پرشــور در 
انتخابــات را نزدیــک به دیدگاه رهبری دانســته 

و تصریح کرده اســت: اگر یک انتخابات پرشــور 
بــا بیــش از ۴۰ تا ۵۰ میلیون شــرکت کننده برگزار 
کاندیــدای  شــود، قطعــا بایــد از اصاح طلبــان 
جــدی وارد رقابــت شــود زیــرا اگر مشــارکت بالا 
بــرود، امکان برد اصاح طلبان در انتخابات بالا 

می رود.
حســین نورانی نژاد، ســخنگوی حزب اتحاد 
ملت هم اصل در جریان اصاحات را مشــارکت 
در انتخابات دانســته و گفته است: فکر می کنم 
و امیدوارم ۱۴۰۰ شاهد انتخاباتی پرشور باشیم؛ 
هرچنــد آزاد بــودن، شــفاف و قانونــی بــودن و 
رقابتــی بــودن، از پرشــور بــودن مهم تر اســت؛ و 
صدالبتــه در چنیــن شــرایطی خودبه خــود مردم 
برای حضور در عرصه انتخابات نشاط و انگیزه 

بیش تری خواهند داشت.
ســید افضــل موســوی، عضــو شــورای مرکزی 
کارگــزاران ســازندگی افزایــش مشــارکت  حــزب 
مــردم را درگــرو بازتــر بــودن نظــرات در بررســی 
رد صاحیت هــا دانســته و گفتــه اســت: تأمیــن 
ســایق مردم در چهارچوب قانون اساسی برای 
رشــد مشــارکت ضروری اســت. این همه تکاپو و 
نگرانــی در حالی اســت که برخــی از چهره های 
رقیــب خود اصاح طلبــان را عامل اصلی کاهش 
مشــارکت در انتخابات گذشته مجلس و کاهش 
انتخابــات  در  مشــارکت  انتخابــات  احتمالــی 
ریاســت جمهوری آینده می داننــد. در این زمینه 
لطــف ا... فروزنــده، عضــو جمعیــت ایثارگــران 
انقاب اسامی تصریح کرده است: در حقیقت 
مشــکاتی که طیف دوم خــرداد و اصاح طلب 
برای کشــور ایجاد کردند آســیب های بسیاری به 
مشــارکت مردم وارد کرد. اصاحات در کارنامه 

خــود گرچــه عملکــرد مجلــس دهــم را دارد کــه 
چندان نتوانست جامعه و حتی بدنه اصاحات 
را راضی نگه دارد اما همچنان جریانی است که 
می تواند با شــرط و شروطی حضوری حداکثری 
در انتخابات ریاست جمهوری سیزدهم به وجود 

آورد.
از ظریف تا جهانگیری

اصاح طلبــان هــم ماننــد رقیــب اصولگــرای 
خــود آرام آرام گمانه هــا و تحلیل هــا را پیرامــون 
گزینه های اصلی خود آغاز کرده اند؛ محمدجواد 
ظریف، اســحاق جهانگیــری، محمدرضا عارف 
و محســن هاشــمی چهره های این روزها هستند 
کــه هرلحظه تحلیل درباره حضور و عدم حضور 
دربــاره  گمانه زنی هــا  افزایــش می یابــد.  آن هــا 
محمدجــواد ظریف، وزیر امور خارجه همچنان 
داغ اســت و در تازه تریــن تحلیل هــا فیاض زاهد 
در گفــت و گــو بــا روزنامــه اعتماد؛ ظریــف را از 
مهم تریــن گزینه های جریان اصاحات دانســته 
اما مسیر رسیدن به پاستور را برای این دیپلمات 
کارکشته به ویژه باسابقه کارشکنی های تندورها 
در داخل کشــور، آســان ندانسته و این پرسش را 
مطرح کرده است که ظریف رأی بالایی دارد اما 

آیا می تواند مقابل تندروها بایستد!
فرزانــه  تــرکان، عضــو شــورای مرکــزی حــزب 
ظریــف  را  اصاحــات  جبهــه  نظــر  کارگــزاران 
دانســته اســت و یداله طاهرنژاد دیگر عضو این 
حــزب هــم درباره حضور یا عــدم حضور ظریف 
این گونه توضیح داده اســت: ظریف تا به امروز 
در هیــچ جــا نگفته اســت که می آیــد ولی اینکه 
حداقل در جبهه اصاحات اقبالی نســبت به او 
هســت موردتردیــد نیســت. هنوز بحثی نشــده 

و نمی توان خروجی روشــنی داشــت امــا آن طور 
که صحبت می شــود او یکی از کســانی است که 

درباره او اقبال وجود دارد.
تلاش برای دستیابی به یک نامزد اصیل

کــه رقیــب  ایــن تحلیل هــا در حالــی  اســت 
اصولگــرا آن را تنهــا بــازی انتخاباتی اصاحات 
می دانند؛ محمدصادق کوشکی، فعال سیاسی 
اصولگــرا تأکیــد کــرده اســت: آقــای جهانگیری 
اصــا قــرار نیســت نامــزد اصاح طلبان باشــد. 
بــه نظــر مــن طــرح نــام او افــراد دیگــری مثــل 
آقــای ظریف، ســید حســن خمینــی و ... همه 
یک ســری تحرکات اســت بــرای اینکه در بدنه 
کننــد.  اجتماعــی خــود شــور و تحــرک ایجــاد 
ظریــف گزینه دلخواه و اجماع ســاز اصاحات 
اســت امــا حضور او در انتخابــات بعیدتر از آن 
اســت کــه اصاح طلبــان حتــی در پــی تحلیــل 
دشــواری های مســیر او باشــند ازآن جهت که او 
طــی ســال های گذشــته در هیــچ برهــه تــن بــه 
ایــن حضــور نــداده و هیــچ نشــانه ای هــم در 
ایــن زمینه بروز نداده اســت. بااین همه اما به 
نظر می رســد این نام ها نشــان دهنده دستیابی 
بــه یــک اســتراتژی مشــخص دربــاره انتخابات 
اســت و آن تــاش بــرای رســیدن بــه نامــزدی 
اصیل اصاح طلب اســت. عبدالواحد موســوی 
لاری هم از چهره های شــاخص اصاحات کفه 
نامــزد اصیــل اصاحات را ســنگین تر دانســته و 
گفتــه اســت: به نظر من تا اینجــا اصاح طلبان 
مصمم هستند در انتخابات ۱۴۰۰ با کاندیدای 
خودشــان وارد عرصــه رقابــت بشــوند. تلقــی 
مــن این اســت که اصاح طلبــان در این راهبرد 

مصمم هستند.

چالشی که با نزدیک تر شدن به زمان انتخابات پررنگ شده است

مشارکت؛ دغدغه نخست اصلاحات

محمود میرلوحی

محمد غرضی

امیرحسین 
قاضی زاده هاشمی

نماینــده مــردم بهشــهر در مجلــس شــورای 
اسامی تأکید کرد: انجام سفرهای نوروزی در 
این شــرایط به مصلحت کشــور نیســت و بهتر 
است با رعایت پروتکل های بهداشتی و نرفتن 
به ســفر کمی از فشــار کادر درمانی کشــور کم 
کنیم. غامرضا شــریعتی در گفت وگو با ایسنا، 
پروتکل هــای  رعایــت  ضــرورت  بــر  تأکیــد  بــا 
ســفرهای  بــه  رفتــن  از  پرهیــز  و  بهداشــتی 
نــوروزی، بیــان کــرد: متأســفانه ویــروس کرونا 
کشــور در حــال چرخــش  همچنــان در ســطح 
اســت و وجود ویروس انگلیســی نیز خطر این 
بیمــاری را تشــدید کرده اســت. در حدود یک 

ســال و اندی که دنیا درگیر این ویروس شــده، 
هرزمانــی کــه مــردم پروتکل هــای بهداشــتی و 
فاصله گذاری را رعایت کردند ما توانستیم این 
بیمــاری را کنتــرل کنیم اما هرزمانی که نســبت 
به دســتورالعمل های اباغی بی توجهی شــده 
متأســفانه شــیوع بیمــاری اوج گرفتــه و تلفات 
زیــادی برجــای گذاشــته اســت. وی در ادامــه 
اظهــار کــرد: برای حفظ ســامتی خود و ســایر 
هم وطنــان واجب اســت تــا دســتورالعمل های 
بهداشــتی را جــدی بگیریم. متأســفانه در چند 
ماه گذشــته و با بی توجهی به دستورالعمل ها 
گرفتــن  اوج  شــاهد  بهداشــتی  توصیه هــای  و 

مختلــف  اســتان های  ســطح  در  بیمــاری  ایــن 
بودیــم تا جایــی که میزان مرگ ومیر به روزانه 
ایــن عضــو  بــود.  افزایش یافتــه  نیــز  نفــر   ۵۰۰
کمیســیون عمــران مجلس تصریح کــرد: انجام 
بــه  اصــا  شــرایط  ایــن  نــوروزی در  ســفرهای 
مصلحت کشــور نیســت. بهتر اســت با رعایت 
پروتکل هــای بهداشــتی و نرفتــن به ســفر کمی 
از فشــار کادر درمانی کشــور کم کنیم. رهبری 
نیز که هرســال در ایام نوروز به مشــهد مقدس 
مشــرف می شــدند امســال فرمودنــد بــا توجــه 
بــه توصیه ســتاد ملــی مقابله با کرونا به ســفر 
در  بهشــهر  مــردم  نماینــده  رفــت.  نخواهنــد 

مجلس شورای اسامی در ادامه تأکید کرد: وضعیت 
در ســطح اســتان مازندران بســیار شــکننده است و 
مــا نیــز جزء اســتان هایی هســتیم که ســتاد مقابله 
بــا کرونا ســفر بــه آن را ممنوع اعام کرده اســت. با 
کوچک ترین بی توجهی به پروتکل های بهداشتی و 
انجام سفرهای تفریحی وضعیت تغییر کرده و قطعا 
کادر درمانی کشور با فشار دوچندان مواجه خواهند 
شــد. شــریعتی افزود: برای حفظ ســامتی خود و 
جامعه ضروری اســت کــه توصیه های مســئولان 
بهداشــتی و ستاد ملی مقابله با کرونا را جدی 
گرفتــه و از انجــام ســفرهای تفریحــی در ایــام 

کنیم. نوروز پرهیز 

رئیس جمهــوری وزارت صمــت را موظــف کرد با 
طراحی های ویژه و سریع الوصول ضمن کوتاه کردن 
مسیر زنجیره تولید تا توزیع و عرضه گسترده میوه و 
مــواد غذایــی به همراه شــفافیت اطاعــات در ایام 
ســال نو و همچنین ماه مبارک رمضان، برای کاهش 
قیمت ها اقدامات لازم را انجام دهد. به گزارش پایگاه 
اطاع رســانی ریاســت جمهوری، دویست و نهمین 
جلسه ســتاد هماهنگی اقتصادی دولت به ریاست 
حســن روحانــی برگــزار شــد. در ابتــدای این جلســه 
قائم مقام وزیر صنعت، معدن و تجارت گزارشــی از 
تمهیدات ویژه برای تأمین کالاهای ضروری و تثبیت و 
مدیریت قیمت کالاها متناسب با نیاز مردم در آستانه 
سال جدید ارائه کرد. رئیس جمهوری با تأکید بر اجرای 
کامل و سریع برنامه های تنظیم شده برای تأمین کالا و 
مدیریت قیمت ها، گفت: ازجمله جلوه های شکست 
دشمن در جنگ اقتصادی، وفور کالاهای ضروری در 
بازار در شرایط سخت کشور بوده اما متأسفانه مدیریت 
قیمت ها به نحو مناسبی انجام نشده و به زندگی و 
معیشت مردم فشار وارد کرده است. روحانی تصریح 
کــرد: دولــت در اجــرای تذکرات رهبــری در مدیریت 
قیمــت کالاهــای اساســی، برنامه هایــی را در نظــر 
گرفته است که امیدوارم با همکاری اصناف و بخش 
خصوصی، به سرعت اجرایی شود و با سوءاستفاده 
و گران فروشی خاطیان برخورد شود. رئیس جمهوری 

در همیــن رابطــه وزارت صمــت را موظــف کــرد بــا 
طراحی های ویژه و سریع الوصول ضمن کوتاه کردن 
مسیر زنجیره تولید تا توزیع و عرضه گسترده میوه و 
مواد غذایی به همراه شفافیت اطاعات در ایام سال 
نو و همچنین ماه مبارک رمضان برای کاهش قیمت ها 
اقدامات لازم را انجام دهد. روحانی افزود: شــرایط 
جاری کشــور به ویژه وضعیت اقتصادی و معیشــت 
مردم ایجاب می کند اختاف نظرها به حداقل برسد 
و امور کشــور در ســایه هم صدایی و اجماع همه قوا 

مدیریت شود. رئیس جمهوری به موفقیت نظام در 
خنثی سازی توطئه دشمنان مبنی بر فروپاشی اقتصاد 
کشور اشاره کرد و اظهار کرد: نباید با اقدامات، رفتارها 
و گفتارهایــی که امنیت و اعتماد اجتماعی مــردم را 
خدشه دار می کند، امواج مخرب و بدبینانه به سطح 
جامعه فرستاده شود. در این جلسه همچنین رئیس 
بانــک مرکــزی گزارشــی از روند رشــد بخش حقیقی 
اقتصاد و کاهش انتظارات تورمی ارائه کرد. بر اساس 
این گزارش، تولید کارگاه های بزرگ صنعتی که حدود 

۷۵ درصد ارزش افزوده صنعت را تشــکیل می دهد، 
در ســه ماهه ســوم ســال ۱۰.۷ درصد و درمجموع در 
۹ ماهه ســال حدود ۸ درصد رشــد داشــته است. به 
گفته رئیس کل بانک مرکزی، تسهیات بانکی در ۱۰ 
ماهه امســال معادل یک میلیون و چهارصد هزار 
میلیــارد تومــان بوده کــه ۶۰ درصد آن ســرمایه 
اســت. محمدباقــر نوبخــت  بــوده  گــردش  در 
رئیس ســازمان برنامه وبودجه نیز تأثیر افزایش 
هزینه هــای عمرانــی دولــت در ســال ۹۹ را در 
رشــد بخــش حقیقــی مؤثــر دانســت. روحانــی 
در ایــن رابطــه ابــراز امیــدواری کــرد روند رشــد 
مثبــت اقتصــادی تــا پایــان ســال ادامــه یابــد. 
رئیس سازمان برنامه وبودجه همچنین گزارشی 
از آخریــن وضعیــت بررســی و تصویــب لایحــه 
بودجه ســال ۱۴۰۰ ارائه کرد. روحانی با مثبت 
ارزیابــی کردن تعامل دولت با مجلس شــورای 
اسامی برای تسریع در بررسی این لایحه، گفت: اگر 
تصویب لایحه بودجه ۱۴۰۰ در ابتدا با برخی اختاف 
سایق و نظرات مواجه شد، اما در ادامه کار درنهایت 
تعامل و تفاهم سازنده دولت و مجلس برای لایحه 
بودجه در فضای بهتری انجام گرفت و امیدواریم با 
رفع اشکالات موجود مصوبات در شورای نگهبان و 
اباغ به موقع آن زمینه ادامه رشد اقتصادی کشور در 

سال آینده نیز فراهم شود.

سفرهای نوروزی تهدیدی برای سلامت جامعه است

دستور روحانی به وزارت صمت برای مدیریت قیمت کالاها

خـــبر

خـــبر
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در مراســمی با حضور مدیرعامل شرکت فولاد 
مبارکه و جمعی از معاونان و مدیران، بهره برداری 
از جاده حمل محصول و قراضه، سیستم سیگنالینگ 
راه آهن و اتاق ویدئو وال مجتمع فولاد سبا آغاز شد. 
مدیرعامل فولاد مبارکه در این مراسم ضمن تقدیر 
از این مجموعه بر حمایت فولاد مبارکه از افزایش 
تولید در مجتمع فولاد سبا تأکید کرد و گفت: اگرچه 
هیجانات بازار، شیوع بیماری کرونا و تحریم در دو 
سال اخیر، بازسازی و نوسازی خطوط تولید مجتمع 
فولاد ســبا را با مشــکات دوچندان و تأخیر همراه 
کــرد، امــا خرســندم که کارکنان مجتمع فولاد ســبا 
بــا عزم و اراده مثال زدنــی به صورت آفاین به این 
اقدام مهم دست یافتند که باعث دلگرمی و تقویت 

روحیه بقیه گروه فولاد مبارکه است.
حمیدرضا عظیمیان خاطرنشــان کــرد: به نظر 
می رسد پس از بازسازی و نوسازی خطوط تولید، با 
مدیریت بهینه فرایندها، میزان تولید با 33 درصد 
افزایش به 500 هزار تن برسد که تمام حمایت های 
فولاد مبارکه در تسریع سرمایه گذاری ارزی و ریالی 
در ایــن بخــش بــه کمــک مدیــران مجتمــع فولاد 
سبا می آید تا همچنان این مجتمع نیز مانند دیگر 
زیرمجموعه های گروه فولاد مبارکه با قدرت تمام 

به اهداف از پیش تعیین شده دست یابد.
وی تصریح کرد: این مجموعه همواره در آرامش 
و بــه دور از حواشــی اهــداف خود را دنبــال کرده و 

به خوبی در مسیر تولید و توسعه قرارگرفته است.
جاده حمل محصول و قراضه مجتمع فولاد 

سبا سالانه 77 میلیارد تومان صرفه جویی 
به همراه خواهد داشت

معاون توسعه شرکت فولاد مبارکه نیز در این 
مراســم در خصــوص پروژه جــاده حمل محصول و 
قراضه مجتمع فولاد سبا گفت: قبا حمل قراضه و 
محصول از درب شاهد ذوب آهن با ترافیک بالایی 
انجام می شــد کــه با احــداث و بهره بــرداری جاده 
حمل محصول و قراضه مجتمع فولاد سبا به طول 
چهار هزار متر و عرض 11 تا 20 متر، هم مسیر کوتاه تر 
شده و هم ماشین های حمل قراضه و محصول با 

خط تولید و انبارها تداخل پیدا نمی کنند.
احمــد ســعیدبخش توســعه رینــگ پیرامونی 

مجتمع فولاد سبا و تردد آسان ماشین های سنگین 
جهت حمل محصول و قراضه را از اهداف اجرای 

این پروژه عنوان کرد.
وی بــا بیــان اینکــه بــرای اجــرای این پــروژه 12 
میلیــارد و 400 میلیــون تومــان هزینه شــده اســت، 
افزود: از مشخصات پروژه می توان به یک پل بتنی 
به طول 30 و عرض 26 متر، دو میدان به مساحت 
2800 مترمربع، تونل تأسیساتی جهت عبور لوله ها 
و کانال آب پســاب و جانمایی نیوجرســی در کنار 

مسیر اشاره کرد.
معاون توســعه شــرکت فولاد مبارکه در ادامه 
در خصــوص سیســتم ســیگنالینگ راه آهن مجتمع 
فولاد سبا و بهره برداری از آن نیز گفت: قبا فرایند 
سیگنالینگ به طور دستی صورت می گرفت و 30 تا 
40 سوزنبان در بازۀ زمانی نیم ساعت باید مسیرها 
را مشــخص می کردنــد تــا قطــار منحــرف نشــود. 
درحالی که با سیستم جدید سیگنالینگ این کار در 
زمان 30 ثانیه انجام می شود و با فشار چند دکمه 
روی مانیتور قطارها هدایت و مســیر صحیح آن ها 

مشخص می شود.
وی در ادامــه بــا بیــان اینکــه افزایــش ایمنــی، 
جلوگیری از خطاهای انسانی و افزایش سرعت در 
فراینــد عملیات از مزایــای این طرح اســت، افزود: 
برای اجرای این پروژه 42 میلیارد تومان هزینه شده 

و سالانه 77 میلیارد تومان صرفه جویی به همراه 
خواهد داشت.

افزایش ضریب ایمنی و حفاظتی مجتمع 
فولاد سبا

مدیــر اجــرای پروژه هــای جنبــی و پشــتیبانی 
شرکت فولاد مبارکه نیز در خصوص سومین پروژه 
بهره برداری شده مجتمع فولاد سبا هم گفت: پروژه 
ســوم افتتــاح ویدئــووال جهت اســتفاده همکاران 
بخش انتظامات و حفاظت بود که به منظور افزایش 
ضریب ایمنی و حفاظتی مجتمع فولاد سبا تعریف 
شده است. حمید شجاعی در این خصوص افزود: 
در سال گذشته 33 دوربین نظارتی نصب شده بود. 
البته در این راستا 84 دوربین نصب شد که مابقی 
مربــوط بــه دوربین هــای فرایندی بــود که تحویل 

همکاران در ناحیه فرایندی شد.
وی بــا بیان اینکــه دوربین های نظارتی وظیفه 
کنترل ترددها و حفاظت کل ناحیه مجتمع فولاد 
ســبا را انجام می دهند، گفت: ویدئووال یک اتاق 
مونیتورینگ بزرگ اســت که کلیه مونیتورهــا در آن 
نصــب شــده و با تعدادی سیســتم ســوئیچینگ و 
سیستم ریموت کنترل امکان کنترل تمام قسمت های 
مجتمــع فولاد ســبا به طور هم زمــان وجــود دارد و 
راه انــدازی ایــن بخــش کمک شــایانی به قســمت 

حراست می کند.

 حضور مدیرعامل فولاد مبارکه در مجتمع 
فولاد سبا مایه افتخار و افزایش انگیزه 

کارکنان
مدیرعامل مجتمع فولاد ســبا نیــز در خصوص 
دلایل و نیاز راه اندازی سیســتم سیگنالینگ راه آهن 
گفت: سیســتم عائم الکتریکی در درجه نخست 
برای تأمین ایمنی کامل و تردد ایمن قطارها در مسیر 
ایستگاه راه آهن مجتمع فولاد سبا طراحی، نصب و 

راه اندازی گردیده است.
مصطفی عطایی پور افزود: به طورکلی طراحی 
سیســتم عائم الکتریکی ایستگاه راه آهن مجتمع 
فولاد سبا در مقایسه با سایر ایستگاه های صنعتی 
که تلفیقی از سیستم الکترونیکی و رله ای و یا تماما 
رله ای است، کاما به روزرسانی شده و از تکنولوژی 
پیشــروی بین المللــی در این زمینه اســتفاده شــده 

است.
مدیرعامــل مجتمع فولاد ســبا در پایان حضور 
مدیرعامل فولاد مبارکه در ناحیه مجتمع فولاد سبا 
و کاشت درخت در باغچه ذی نفعان را مایه افتخار 
و انگیزه مضاعف کارکنان دانست و در همین راستا 
از معاونت های توســعه، بهره بــرداری، ذی نفعان 
و شــرکای تجاری و نیز مدیران و همکاران مجتمع 
فولاد سبا که در تسهیل و اجرای پروژه ها همکاری 

نمودند، تشکر کرد.
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با حضور مدیرعامل فولاد مبارکه صورت گرفت:

بهره برداری از سه طرح توسعه ای در مجتمع فولاد سبا

در بازدید مدیرعامل فولاد مبارکه از 
هلدینگ آتیه فولاد نقش جهان عنوان شد:

»آتیه فولاد نقش 
جهان« پشتوانه ای برای 

سهامداران این شرکت
از  بازدیــد  در  مبارکــه  فــولاد  شــرکت  مدیرعامــل 
هلدینگ آتیه   فولاد نقش جهان گفت: از آنجا که همه 
ســهام داران حقیقی هلدینگ آتیه فولاد نقش جهان از 
کارکنان بازنشسته و شاغل فولاد مبارکه هستند، حمایت 
شرکت فولاد مبارکه از هلدینگ آتیه فولاد نقش جهان 
صرفا در جهت منافع اقتصادی نیست، بلکه در راستای 
رفاه حال ســهام داران و کمک به تأمین معیشــت آنان 
است. حمیدرضا عظیمیان در بخش دیگری از سخنان 
خــود بــا بیان اینکه از ابتدای مدیریت بر شــرکت فولاد 
مبارکــه بر توجه به معیشــت کارکنــان، امنیت و ایمنی 
در کار تأکیــد کرده ایــم، تصریــح کــرد: ایجــاد آرامش در 
دوران بازنشســتگی در شــرکت آتیه فــولاد نقش جهان 
یک رســالت مهم برای این شــرکت اســت و هر اقدامی 
برای بازنشسته ها قطعا بازخورد مثبتی برای شرکت در بر 
خواهد داشت. وی با تقدیر از وجدان عمومی کارکنان 
شــرکت فولاد مبارکه تصریح کرد: چنانچه برای نیروی 
کار مشــخص شــود که مدیریت در راســتای منافع آن ها 
اقــدام می کند، با انگیزه مضاعــف کار و تاش خواهند 
کرد. مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه با اشــاره به اینکه 
حاشــیۀ ســود بالا در بورس ممکن است فریبنده باشد 
اظهار داشــت: تاطم ها و رونق بازار ســرمایه می تواند 
به طور کاذب در افزایش حاشــیه ســود مؤثر باشد، ولی 
باید مراقب بود و با تعریف یک حاشیه سود مطمئن 
و منطقی افزایش ســرمایه ســهام داران را تضمین کرد. 
مدیرعامــل هلدینگ آتیه فولاد نقش جهان نیــز در این 
دیــدار گفــت: شــرکت آتیه فــولاد نقش جهان همــواره 
همراه و تابع دستورالعمل های شرکت فولاد مبارکه بوده 
اســت. حسین کفعمی ضمن تقدیر و تشــکر از حضور 
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه در این شــرکت، اظهار 
داشت: هلدینگ آتیه فولاد نقش جهان با کادر مجرب 
و 12 شــرکت توزیــع ورق فــولادی در کشــور، به ویژه در 
اســتان های کم برخوردار، مشــغول فعالیت است. وی 
افزود: در ابعاد مختلف، نظارت بر عملکرد کارکنان این 
هلدینگ مطابق با استراتژی شرکت فولاد مبارکه است. 
گفتنی است هلدینگ آتیه فولاد نقش جهان از آبان ماه 
سال جاری به شرکت فولاد مبارکه ملحق شده و شرکت 
فولاد مبارکه با خریداری 31 درصد ســهام، این شــرکت 
را به زیرمجموعه خود وارد کرده اســت. هلدینگ آتیه 
فــولاد نقش جهان با اســتراتژی فعالیــت در دو زنجیره 
تأمین، فروش و خدمات فولاد، در زمینه بورس، تولید 
ورق هــای پوشــش دار، تولیــد و عرضــه انــواع پودرهای 
میکرونیزه بنتونیت، آهک کلسینه و هیدراته، فروش و 
صادرات محصولات فولادی و همچنین تولید لوله های 
مانیســمان، در قالب یک شــرکت مادر هلدینگ با ۲۰ 
شرکت زیرمجموعه با ترکیب سهام داری فعالیت می کند.

فولاد سنگان، پیشتاز 
بومی سازی صنایع در 

شرق کشور
معاون توسعه و تکنولوژی فولاد سنگان از رویکرد 
جدید این شــرکت در بومی ســازی قطعات استراتژیک 
خط تولید خود با استفاده از توانمندی داخلی و استفاده 
از ظرفیت های شرکت های دانش بنیان خبر داد و گفت: 
این فعالیت عاوه بر پیشــتازی در بومی ســازی در بین 
صنایع شــرق کشــور، صرفه جویی قابل ماحظــه ای را 
نیز برای شــرکت به همراه داشــته است. نیک فرجام در 
ادامه افزود: با برنامه ریزی و تدوین نقشه راه متناسب، 
گام نخست با انتخاب مشاور برداشته شد و با شناسایی 
قطعات موردنیاز واحدهای تولیدی، تعمیراتی و دفتر 
فنی با اخذ اطاعات کامل از شرکت های مرتبط با حوزه 
مورد فعالیت بالغ بر، 5 هزار مدرک در بخش گندله و 6 
هزار مدرک در بخش کنسانتره بدون حضور مشاوران و 
شرکت های سازنده خارجی شناسایی و استخراج گردید. 
وی خاطرنشان کرد: خوشبختانه نتایج حاصل از این کار 
تیمی در ســال اول منجر به ســاخت »رولر اســکرین« با 
استخراج تکنولوژی متفاوت با دیگر سازندگان و متناسب 
بــا متــد روز و نیــاز خط تولید گندله و بســیار نزدیک به 
مشــابه خارجی بومی ســازی شــد. نیک فرجــام رویکرد 
اساسی بومی سازی در مرحله اول را اعتماد به متخصصین 
داخلــی اســتان عنوان کــرد و افــزود: در این خصوص با 
استفاده از توانمندسازی تولیدکنندگان و سازندگان بومی 
در استان خراسان رضوی، مبادرت به ساخت پاروهای 
میکســر و ممبران هــای فیلتــر پــرس کــه جــزء قطعات 
پرمصرف و بااهمیت در تولید است، نمودیم. پس ازآن 
در ســال جاری بومی ســازی 50 قطعه استراتژیک فولاد 
ســنگان در دســتور کار قرار گرفت و در بخش مهندسی 
ســاخت داخــل و در کمیته مذکور، تجهیز اســتراتژیکی 
مانند، یاتاقان بابیتی فن های پروســس و سیلندر جک 
هیدرولیک بومی سازی شد. وی ساخت خاص ترین »رولر 
فیدرهای« گندله ســازی در کشور را یکی دیگر اقدامات 
مؤثر در راســتای بومی ســازی در فولاد ســنگان دانست 
و ابــراز داشــت: رول هــای مصرفی تجهیز رولر فیدر قبل 
از کوره هــای پخــت جزء تجهیــزات و قطعات مصرفی 
گلوگاهی، پر استهاک و پرهزینه بودند که با موفقیت 
بومی سازی و مورد بهره برداری قرار گرفتند. نیک فرجام 
خاطرنشان کرد: همچنین بومی سازی لاینرهای بال میل 
و سگ میل بوده که با همکاری مهندسی ساخت داخل 
و با اســتفاده از تکنولوژی اســکن ســه بعدی در دســتور 
کار قرار گرفت و درنهایت برای ســاخت این لاینرها با 
دو شــرکت ســازنده داخلــی توانمنــد و دارای تجربیات 
مشابه مبادرت به عقد قرارداد شدیم. معاون توسعه و 
تکنولوژی فولاد سنگان تأکید کرد: واحد کنسانتره شرکت 
با سرلوحه قرار دادن استراتژی های کان فولاد سنگان 
در زمینه مسائل زیست محیطی، کنسانتره را در قالب با 

باطله خشک تولید نمود. 

99 درصد آبیاری فضای سبز فولاد مبارکه 
به روش قطره ای انجام می شود

 توجه به اقتصاد رسانه ها توسط 
فولاد مبارکه اقدامی در راستای عمل

 به مسئولیت های اجتماعی

رامین بختیاری در گفت وگو 
با پایگاه خبری ایراســین ضمن 
گرامیداشت هفته منابع طبیعی 
)15 تا 22 اسفندماه( اظهار کرد: 
اهمیــت غرس درخــت در دین 
اسام بر کسی پوشیده نیست؛ 

بسیاری از بزرگان ما بر این عمل تأکید داشته اند و 
مقام معظم رهبری نیز هرساله به صورت نمادین 
اقدام به غرس یک اصله درخت می کند که این 
امــر نشــان دهنده اهمیــت درخت و کاشــت آن 
اســت. وی بــا اشــاره به وســعت 3500 هکتاری 
فــولاد مبارکــه افــزود: 1450 هکتــار معــادل 42 
درصد از کل وســعت این شــرکت با فضای سبز، 
شامل درخت، درختچه و گیاهان دیگر، پوشیده 
شده است. عاوه بر این، به غیراز نواحی اداری 
قدیــم در فــولاد مبارکه که پیــش از بهره برداری 
ایــن شــرکت دارای فضــای ســبز بوده اند، تقریبا 
اکثر جنگل کاری های این شــرکت در سال 1372 
انجــام شــده و پــس از ایــن دوره نیــز بــه دلیــل 
محدودیت های آبی، توسعۀ کمی را تجربه کرده 
اســت. بختیاری با اشــاره به اینکه شرکت فولاد 
مبارکه دارای استاندارد ISO14001 است، گفت: 
در پــی اقدامــات شــرکت در حوزه های مختلف 
زیســت محیطی، فــولاد مبارکــه در آذرماه ســال 
1392 نیز به واســطۀ اقدامات ارزشمند در حوزه 
سرباره از سوی مدیریت سبز اروپا و بنیاد جهانی 
انرژی کاندید دریافت تندیس طرح نوآوری سبز 
شــد. مدیر مدیریت شــهری فولاد مبارکه درباره 
اهداف ایجاد فضای سبز در محیط های صنعتی 
کــرد: اولیــن هــدف موردنظــر جــذب  تصریــح 
آلاینده های جوی و خاکی و هدف دوم تلطیف 
هواســت. گیاهــان با جــذب دی اکســید کربن و 
آزادســازی اکســیژن در فرایند فتوسنتز، طراوت و 
شادابی محیط را به دنبال دارد. در واقع هدف 
مهمی که از کاشــت درختــان در فضای صنعتی 
به دنبال آنیم رســوب کردن کربن اســت. هدف 
بعــدی قابلیت بادشــکن طبیعی اســت. مــا در 
منطقه ای هستیم که بادهای موسمی و فصلی 
یــا برخــی فعالیت هــای انجام شــده در محیــط 
کارخانه ممکن است باعث آلودگی و گرد خاک 
در اطراف منطقه شــود. درختان اثر باد را تا ســه 
برابر ارتفاع خود خنثی می کنند. همچنین کاشت 
درختــان از فرســایش خــاک جلوگیــری می کنــد. 
بختیاری خاطرنشان کرد: در بخش جنگل داری 
فولاد مبارکــه از گونه های درختی و درختچه ای 
ســوزنی برگ )که معمولا همیشه سبز هستند( و 
گونه های پهن برگ )خزان کننده( اســتفاده شده 
است. مهم ترین گونه های سوزنی برگ شامل کاج 
تهران، سرو نقره ای، سرو نوش سرو ذربین، سرو 
شــیراز، ســرو ناز و سرو خزنده )ارس( است. البته 
گونه زیتون معمولی نیز جزو این گیاهان محسوب 
می شود که اگرچه همیشه سبز است، اما در رده 
گیاهان پهن برگ طبقه بندی می شود. وی اضافه 
کــرد: گونه های پهن برگ در فولاد مبارکه عمدتا 
شامل توت معمولی، اقاقیا، آسمان دار، سنجد و 
زیتون تلخ است که معمولا در وسعت بیشتری 
نســبت به گونه های سوزنی کاشته شده است. 
گونه هــای دیگــر پهن بــرگ نیــز شــامل ارغــوان، 
داغداغــان و بادام کوهــی بــوده که با مســاحت 
کمتری کاشته شــده است. مجموع موارد مذکور 
جنگل های فولاد مبارکه را تشکیل می دهد. مدیر 
مدیریت شــهری فولاد مبارکــه دربــاره اقدامات 
انجام شــده در خصوص صرفه جویی در مصرف 
آب نیــز اظهــار کــرد: در بخــش محوطه های گل 
و چمــن در راســتای محدودیت هــای آب، همۀ 
چمن هــا بــه گیاهان مقاوم بــه کم آبی مانند ناز 

فرانسوی تبدیل  شده و بیشتر از 
گل های فصل استفاده می شود. 
معمولا سیاست ما در انتخاب 
گونه هــای گیاهــی، گونه هایی 
)خواهش هــای(  نیازهــای  بــا 
اکولوژیک کمتر و بردباری بیشتر 
به خشــکی و کم آبی اســت. در همین خصوص 
بیشتر از گیاهان پوششی مانند ناز، پامپاس گراس 
و ســانتولینا اســتفاده می کنیــم تــا بتوانیم چمن 
را حــذف نماییــم. همچنیــن واکاری درختان با 
گونه هــای مقاوم به کم آبی جایگزین می شــود. 
بختیــاری با بیان اینکــه بالغ بــر 99 درصد آبیاری 
فضای سبز فولاد مبارکه به صورت قطره ای انجام 
می شود گفت: از این محل هدر رفت آبی وجود 
ندارد؛ بنابراین راندمان آبیاری بسیار بالاست. وی 
افزود: جهت آبیاری فضای سبز از دو منبع عمده 
آب استفاده می شود. منبع اصلی پساب بهداشتی 
اســت کــه اســتفاده از آن با همت فــولاد مبارکه 
و اقــدام ســنجیده ایــن شــرکت در دو ســال اخیر 
اجرایی شده است. به وسیله آن پساب بهداشتی 
زرین شهر و مبارکه خریداری و وارد فولاد مبارکه 
می شود. مدیر مدیریت شهری فولاد مبارکه ادامه 
داد: بخــش عمده مصــارف آب در این بخش از 
پساب بهداشتی و بخشی نیز از آب موردنیاز هم 
از منابع زیرزمینی اســتفاده می شــود. بااین حال 
نهایــت تــاش و دقــت مــا نیــز ایــن اســت کــه 
استفاده از منابع آب زیرزمینی متناسب با ظرفیت 
آن ها باشد. بختیاری با بیان اینکه فعالیت های 
نگهداری از فضای سبز تقریبا به صورت 24 ساعته 
انجــام می شــود، اظهــار کــرد: یکــی از اقدامات 
خوبی که در این زمینه انجام می شود، تعریف 
پروژه هــای تحقیقاتــی علمــی و پژوهشــی بــا 
همکاری مراکز علمی مانند دانشــگاه ها و مراکز 
تحقیقاتی است. طرح بررسی سازگاری گونه های 
درختــی و درختچه ای فــولاد مبارکه با همکاری 
دانشــگاه تربیت مدرس، ارزیابی جامع کیفیت 
فیزیکی شیمیایی و بیولوژیکی خاک فضای سبز 
فولاد مبارکه آبیاری شــده با پســاب تصفیه شــده 
بــا همــکاری دانشــگاه صنعتــی اصفهــان، طرح 
بررسی محدودیت ها و تعیین قابلیت و استعداد 
خاک هــای ســبز بــا همــکاری دانشــگاه صنعتی 
اصفهان، طرح بررسی علل زوال گونه های درختی 
جنگل کاری فولاد مبارکه با همکاری منابع طبیعی 
شهرکرد، طرح کاربرد گیاهان پوششی سازگار با 
شــرایط زیســت محیطی فولاد مبارکه به منظور 
صرفه جویی در مصرف آب با همکاری دانشگاه 
یادگار امام و طرح تهیه فلور گیاهی منطقه فولاد 
مبارکه به منظور شناسایی گیاهان بومی و استفاده 
در فضای ســبز با همکاری دانشــگاه اصفهــان از 
ایــن جمله اســت که مــورد آخر اجرایی شــده و 
می تواند به عنوان یک مرجع در اختیار کل منطقه 
و حتی استان قرار گیرد. وی خاطرنشان کرد: به 
دلیل محدودیت در منابع آبی ناچار به حرکت 
به سوی پوشش گیاهی سازگار با شرایط کم آبی 
منطقــه فــولاد مبارکه هســتیم. همچنیــن برای 
تلطیــف فضاهــای اداری کارکنان هــم به صورت 
سالانه گل های آپارتمانی متنوعی تهیه می شود 
کــه گونه هــای آن بــر اســاس شــرایط اکولوژیکی 
ازجمله نور، دما، رطوبت و... انتخاب شده و در 
اتاق کار همکاران مستقر می شود. مدیر مدیریت 
شــهری فــولاد مبارکــه در پایــان بــا بیــان اینکــه 
نگهداری بهینه و مطلوب فضای سبز فعلی تنها 
به مدد زحمات شبانه روزی کارکنان نظارت فضای 
سبز شــرکت فولاد مبارکه و کارگران زحمت کش 
پیمانــکار این پروژه فراهم شــده اســت، مراتب 

قدردانی خود را از تیم یادشده ابراز کرد

مدیر روابط عمومی شــرکت فولاد مبارکه در 
جمع نمایندگان خبرگزاری ها در استان اصفهان، 
حمایت و توجه به اقتصاد رسانه های کشور توسط 
شــرکت فولاد مبارکــه را اقدامی در راســتای عمل 
به مسئولیت های اجتماعی دانســت. به گزارش 
خبرنــگار فولاد، هــادی نباتی نــژاد در ایــن دیدار 
گفت: ماهیت این جلسه هم افزایی و همفکری 
با رسانه هاست. ازجمله اقدامات اولویت دار من 
برقراری ارتباط مؤثر و پویا با رســانه های جمعی 
است، زیرا باور دارم یکی از بازوهای اصلی فولاد 
مبارکه، رسانه ها هستند. هم افزایی به این معنا 
نیست که نقد فولاد مبارکه از سوی رسانه ها مطرح 
نشود، بلکه تعامل هدفمند و بیشتر بین شرکت 
فولاد مبارکه با رســانه ها مدنظر اســت. به گفته 
وی، اســتفاده از ظرفیت هــای موجود در شــرکت 
فولاد مبارکه تنها در زمینۀ تولید فولاد نیست، زیرا 
در کنار بحث تولید، این شرکت به انجام مسئولیت 
اجتماعــی نیــز تعهــد دارد و در شــرایط اقتصادی 
فعلی کشور به بخش های رسانه ای نیز کمک کرده 
است. البته اشکالاتی در برخی فرایندها وجود دارد 
که با پیگیری های مضاعف رفع می شود. هادی 
نباتی نژاد مدیر روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه 

ادامه داد: به صراحت می گویم کار حرفه ای روابط 
عمومی و رســانه ای در دســتور کار روابط عمومی 
فولاد مبارکه قرار دارد و از ورود به حاشیه ها پرهیز 
خواهیم کرد. نباتی نژاد افزود: ممکن است نگاه 
به شرکت فولاد مبارکه با نگاه مالی همراه باشد، 
اما باید اذعان کنم فضای رسانه ای موجود بین 
شرکت فولاد مبارکه و رسانه ها بر اساس تعامل 
برد-بــرد اســت؛ هــم شــرکت فــولاد مبارکــه بــه 
اقتصاد رسانه ها و دیگر انواع حمایت و توسعه 
آن هــا توجه دارد و هم از ظرفیت های رســانه ها 
بهره می برد. روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه 
با تعریف کار ویژه های مختلف در کنار رسانه ها 
خواهد بود و از آن ها برای اطاع رســانی اخبار و 
تولید محتوای مرتبط هدفمندتر استفاده خواهد 
کــرد. بــاور داریم که در فضای رســانه ای و حوزۀ 
حرفــه ای روابط عمومــی اقدام های خوبی رقم 
خواهــد خــورد. نباتی نژاد با بیــان اینکه در یک 
ماه اخیر تغییراتی در فرایند تولید محتواها انجام 
گرفته است ادامه داد: باید فضای ارتباطی ما با 
رسانه ها افزایش یاید؛ در این زمینه اقداماتی برای 
دسترسی آسان به مدیران شرکت و تولید محتوا 

انجام خواهد شد.

رامین بختیاری

هــادی نباتــی نژاد مدیر روابط عمومی شــرکت 
مســئول  مدیــران  بــا  نشســتی  در  مبارکــه  فــولاد 
روزنامه هــای اســتان اصفهــان بــا اشــاره بــه رویکرد 
روابــط عمومــی شــرکت فــولاد مبارکــه نســبت به 
رسانه ها اظهار کرد: رسانه ها به عنوان یاور و همراه 
بنگاه هــای اقتصــادی در همــه ســطوح در کنــار مــا 
هستند و همسویی نگاه بنده با نظرات رسانه ها و 
حرکت از »پوشش محوری« در اخبار به سوی »تولید 
محوری« را به فال نیک می گیرم. ما باید از پتانسیل 
تمام رسانه ها استفاده کنیم و در این راه به یقین در 
رویکرد خود، ارتباطات گســترده ای با خبرنگارها و 

رسانه ها داریم.
وی با اشــاره به گسترش دامنه رسانه ها نسبت 
به گذشته گفت: در حال حاضر تعریف از رسانه با 
گذشته بسیار متفاوت شده است. ادبیات رسانه ها 
با گذشــته فرق دارد و شــرایط به گونه ای شــده که 
هــر شــخص در قالــب شــهروند-خبرنگار می تواند 
فعالیت رسانه ای داشته باشد. اگرچه طبقه بندی و 
قدمت یک رسانه در جایگاه خود اهمیت دارد، اما 
هرکسی که به روز باشد و قلم خوبی داشته باشد، از 
فاکتورهای رسانه ای نیز برخوردار است. رسانه های 
باهوش و پرسرعت گوی سبقت را از دیگران خواهند 
ربود. خاقیت و استفاده از شکل و فرم های جدید 
در تولیــدات رســانه ای می توانــد هــم تمایــز را برای 
رسانه ها به ارمغان آورد و هم از این رهاورد، فولاد 
مبارکــه یک فضای تــازه رســانه ای را تجربه کند. در 
حقیقــت امــروز در فــولاد مبارکــه، حرکت بر مبنای 
تخصص، کار و تاش برنامه ریزی شده و همفکری و 

هم افزایی ثمره این تاش است.
مدیــر روابــط عمومی فولاد مبارکه با بیان نگاه 
خاص رسانه ها به فولاد مبارکه گفت: فولاد مبارکه 
یــک برند تجاری اقتصادی بســیار معتبر اســت که 

بر اســاس مســئولیت های اجتماعی خود، به اقشار 
گوناگون توجه می کند. رسانه ها نیز به عنوان همراه 
همیشگی این بخش اقتصادی باید موردتوجه قرار 

گیرند.
نباتــی نــژاد با بیــان اینکه نــگاه روابط عمومی 
فولاد مبارکه، انجام فعالیت حرفه ای خبری است، 
اظهــار کــرد: با تغییــر تکنیکی کــه در حــوزه روابط 
عمومــی فولاد مبارکه صورت گرفته، انتظــار داریم 

شاهد حضور بهتر و بیشتر رسانه ها باشیم.
 هــادی نباتــی نــژاد بــا تأکیــد بر تعامل شــرکت 
فولاد مبارکه با رســانه ها گفت: در این میان قطعا 
رســانه های اصفهــان و شهرســتان مبارکــه جایــگاه 
ویژه ای دارند. هدف ما حفظ آبروی افراد و صنعت 
فولاد کشــور اســت و نگاهمان بر این اســت که بر 
مبنای تخصص و کار پیش برویم، ازاین رو تمهیداتی 
اندیشیده شده تا دسترسی خبرنگاران و رسانه ها به 
مدیران شرکت جهت تولید محتوای تخصصی نیز 

تسهیل گردد.
مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه در ادامه گفت: 
گاهی سیاست های سازمانی باعث می گردد مسیری 
متفــاوت طی شــود ولی یقین داریــم با تعامات و 

سیاســت گذاری جدیــد روندهــای جــاری نیــز بهبود 
می یابــد و به منظــور آغــاز راهــی جدیــد و حمایت 
ساختاری از رسانه ها، آمادگی فولاد مبارکه را جهت 
آمــوزش خبرنــگاران تخصصــی حــوزه صنعــت در 

رسانه های اصفهان اعام می داریم.
 انتظار داریم رسانه ها بر مبنای عدالت با 
خدمات و دستاوردها و برکات فولاد مبارکه 

برخورد نمایند
نباتی نژاد ضمن تشکر از حضور مدیران مسئول 
روزنامه های اصفهان در این نشست صمیمانه، اظهار 
کرد: ما به یاری رسانه ها برای تبدیل فولاد مبارکه به 
قطب رسانه ای کشور نیاز داریم. تاکنون نگاه مدیران 
روابط عمومی به فولاد مبارکه نگاهی درون سازمانی 
بــوده، حال آنکــه اکنون نگاه برون ســازمانی به این 

شرکت فولادی شکل گرفته است.
وی بــا اشــاره بــه اقدامات فــولاد مبارکه در 
کــرد:  اظهــار  اجتماعــی  مســئولیت های  حــوزه 
نادیــده گرفتــه شــدن اقدامــات فــولاد مبارکــه 
در تجهیــز بیمارســتان ها یــا خدمــات دیگــر این 
مجموعه بزرگ صنعتی و در عــــوض پرداخــــتن 
اســت.  ناراحت کننــده  مشکـــــات  برخــی  بــه 

ایــن  در  معتبــر  مراکــز  از  کدام یــک  به راســتی 
شــرایط اقتصــادی چنیــن اقداماتــی را در ایــن 

حجم انجام داده اند؟
مدیــر روابــط عمومــی فــولاد مبارکــه همچنین 
خطــاب بــه مدیــران روزنامه هــا خاطرنشــان کــرد: 
همان طــور کــه در اداره یــک خانــواده چندین نفره 
ممکن اســت با مشکاتی روبه رو باشیم، مدیریت 
مجموعه بسیار بزرگی مانند فولاد مبارکه اقتضائات 
و مسائل خاص خود را دارد و اگر منصفانه برخورد 
شــود، باید اذعان کنیم که طبیعی اســت در حجم 
بزرگــی از کار و فعالیتــی کــه در حــال انجام اســت، 
گاهی ایراد و نقصانی وجود داشته باشد. با وجود 
این، از رسانه ها انتظار نداریم مشکات را منعکس 
نکننــد، بلکه انتظــار داریم واقع گرایانــه و بر مبنای 
عدالــت بــا خدمــات و دســتاوردها و بــرکات فولاد 

مبارکه برخورد کنند.
ایــن نشســت  گــزارش حاکــی اســت در  ایــن 
مدیــران مســئول روزنامه های نســل فــردا، کیمیای 
وطــن، اصفهان امروز، اصفهان زیبا، نصف جهان، 
زاینده رود، سیمای شهر، عصر اصفهان، یاقوت وطن 

و اقتصاد آینده به ارائه پیشنهاد و نظر پرداختند.

مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه در جمع مدیران مسئول روزنامه های اصفهان:

اطلاع رسانی دست آوردهای باید از مدل پوشش محور به تولید محور 
تبدیل شود

خبر

فولاد مبارکه در 11 ماهه ســال 99 موفق شــد 
بــا تولیــد 6 میلیون و 341 هــزار تن فولاد خام به 
رشــد 9/6 درصدی نســبت به مدت مشــابه سال 
98)5 میلیــون و 784 هــزار تــن( دســت یابــد.
معــاون بهره برداری شــرکت فــولاد مبارکه ضمن 
اعام خبر این دســتاورد تاریخی گفت: ثبت این 
رکورد در حالی به دســت آمــد که بالاترین رکورد 
تولیــد فــولاد مبارکــه در ســال 1396 )6 میلیــون 
و 451 هــزار تــن( ثبــت شــده بــود و این رکــورد از 
ابتدای سال 99 تا تاریخ 12 اسفندماه، با تولید )6 
میلیون و 609 هزار تن( پس از گذشــت ســه سال 
با وجود همه محدودیت ها شکســته شد.عباس 

اکبری محمدی تصریح کرد: پیش بینی می شود در 
ســایه الطــاف الهی و بــا اتکا بــه اراده و تخصص 
مدیریــت و کارکنــان شــرکت تا پایان ســال جاری 
ایــن افزایــش تولید بــه بیش از نیم میلیــون تن از 

هــدف تعیین شــده افزایــش یابــد.در پی کســب 
ایــن موفقیــت، غامرضــا ســلیمی مدیــر ناحیــه 
فولادســازی و ریخته گــری مداوم فــولاد مبارکه از 
عوامــل ذیل به عنوان مهم تریــن اقدامات اثرگذار 

در کســب ایــن رکــورد ارزشــمند یادکــرد: حمایت 
همه جانبه مدیرعامل شــرکت از اهداف تعریف 
شــده و ایجــاد انگیــزه بیــن همــکاران؛ همدلی و 
صــرف فعــل خواســتن در تمــام رده هــای ناحیه؛ 
مدیریــت به موقــع و مؤثــر انــواع متالیــک شــارژ 
کوره هــا و بــه حداقــل رســاندن توقفــات ناشــی 
از کمبــود مــواد اولیــه؛ کاهش هوشــمندانه زمان 
بیــن  تعامــل مناســب  تعمیــرات؛ هماهنگــی و 
واحدهای مختلف تولید در ناحیه؛ استفاده مؤثر 
از واحدهــای پشــتیبانی کننده؛ انجــام پروژه هــای 
بهبود متعدد؛ اســتفاده مؤثر از تــوان پیمانکاران 

ناحیه.

با تولید 609/6هزارتن در سال 99 ثبت شد

رکورد فولاد مبارکه در تولید فولاد خام
خبر
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 واگذاری ۱۸۸۰ انشعاب رایگان گاز 
به مددجویان لرستان

 هشدار به استخراج کنندگان
 رمز ارز در منازل!

 آب شرب هیچ  مدرسه ای به دلیل بدهی 
آب بها قطع نشده است

گاز  شــرکت  مدیرعامــل 
لرســتان گفــت: از ابتدای ســال 
جاری تاکنون ۱۹ هزار مشــترک 
جدید به مشــترکین مــا اضافه 
شده اند که از این تعداد ۱۸۸۰ 
انشــعاب بــه صــورت رایــگان 
بــه مددجویان تحت پوشــش 

کمیتــه امداد و ســازمان بهزیســتی واگذار شــده 
است. کرم گودرزی در گفت وگو با ایسنا با اشاره 
به این که ما دومین دارنده منابع گاز طبیعی در 
دنیا هستیم اما به این معنی نیست که هرگونه 
دوســت داشته باشیم می توانیم مصرف کنیم، 
اظهــار کرد: نه فرهنگ و نــه آموزه های دینی ما 
هیچ وقــت پرمصرفــی و بدمصرفــی را توصیــه 
نکرده اند بلکه از امر نیز نهی شده ایم. وی ادامه 
داد: ما باید درســت مصرف کنیم که نتیجه آن 
افزایش رشد اقتصادی و توسعه زیرساخت های 
اقتصــادی اســت. گــودرزی بــا اشــاره بــه این که 
مــا بایــد کاری کنیــم کــه مصــرف گاز در بخــش 
خانگی به حداقل برســد، افزود: اگر ما درســت 
و بهینه مصرف کنیم آن گازی را که می توانیم در 
زیرساخت های اقتصادی استفاده کنیم در منازل 
به صورت غیر علمی نمی ســوزانیم. مدیرعامل 
شرکت گاز لرستان با اشاره به این که شرکت ملی 
گاز در راستای اجرای این هدف و اصاح الگوی 
مصــرف امســال طرح هــای خوبــی را ارائه کرده 
است، عنوان کرد: یکی از این طرح ها، طرح ملی 
بهینه سازی موتورخانه ها بود که این امر با سه کار 
انجام می شــود که هزینه های آن را شرکت ملی 
گاز به طور کامل پرداخت می کند. وی افزود: در 
این طرح صنف شوفاژ کاران با تنظیم مشعل، 
نصــب رســوب گیر و تأمین عایق های پوششــی 

به راحتی می توانند مصرف گاز 
موتورخانــه را کــم کنند کــه در 
این صورت در مصرف گاز خود 
مشــترک صرفه جویــی ایجــاد 
می شــود. گــودرزی بیــان کــرد: 
طرح دیگر در راستای فرمایشان 
مقــام معظــم رهبــری مبنی بر 
کمک به اقشار کم درآمد جامعه است که مصوبه 
اباغ شده به این صورت است که مشترکینی که 
کمتر از ۲۰۰ مترمکعب در ماه گاز مصرف می کنند 
گاز بهای آن ها رایگان است. مدیرعامل شرکت 
گاز لرستان ادامه داد: مشترکینی هستند که بیشتر 
از ۲۰۰ مترمکعب در ماه گاز مصرف می کنند که 
چنانچه نســبت به ســال های ۹۶ و ۹۷ بتوانند 
مصرف خود را ۱۰ درصد کاهش دهند برای آن ها 

۱۵ درصد تخفیف لحاظ می شود. 
وی تصریــح کــرد: مشــترکینی نیــز هســتند 
کــه ایــن ســقف را رعایــت نمی کنند و نســبت 
بــه مدت مشــابه ســال های ۹۶ و ۹۷ مصرف 
بیشــتری دارنــد که بــه ازای ۱۰ درصــد افزایش 
مصرف ما ۱۵ درصد جریمه برای آن ها لحاظ 
می کنیــم و این رقم تصاعدی اســت. گودرزی 
تأکیــد کرد: اگر اصاح الگوی مصرف از طرف 
مشــترکین رعایت شــود نه تنها گاز بهای آن ها 
افزایش نمی یابد بلکه با تخفیفاتی که داریم 
گاز بهایشــان خواهنــد بــود.  کاهــش  شــاهد 
مدیرعامل شــرکت گاز لرســتان عنــوان کرد: از 
ابتــدای ســال جــاری تاکنــون ۱۹ هزار مشــترک 
جدیــد به مشــترکین مــا اضافه شــده اند که از 
این تعداد ۱۸۸۰ انشــعاب به صورت رایگان 
بــه مددجویان تحت پوشــش کمیتــه امداد و 

سازمان بهزیستی واگذار شده است.

ســخنگوی صنعــت بــرق از تعییــن جریمه 
سنگین برای استخراج کنندگان رمز ارز در منازل 
مســکونی عــاوه بــر ضبــط ایــن دســتگاه ها و 
تحویــل به مراجع قضایی خبــر داد. به گزارش 
ایسنا، مصطفی رجبی مشهدی با اشاره به اینکه 
افزایش نرخ رمز ارز ســبب ایجاد جذابیت برای 
ســرمایه گذاری در این بخش شــده اســت اظهار 
کرد: با توجه به این موضوع صاحبان سرمایه های 
خریــد  بــه  اقــدام  غیرمجــاز  بصــورت  خــرد، 
دســتگاه های کم بازده می کنند که این موضوع 
ســبب افزایش قابل توجه مصرف برق خواهد 
شــد. وی با بیان اینکه نصب این دســتگاه ها در 
منازل سبب بروز خسارت به وسایل داخل واحد 

مسکونی و همچنین همســایگان و شبکه برق 
می شود گفت: در صورت شناسایی این گروه از 
استخراج کنندگان رمز ارز، برق واحد متخلف به 
نرخ برق صادراتی که رقم بسیار بالایی است، 
محاسبه می شود. سخنگوی صنعت برق افزود: 
طبق برنامه ریزی وزارت نیرو، متقاضیان استخراج 
رمز ارز می توانند در ســطح گسترده این مزارع را 
در شــهرک های صنعتــی مشــخص شــده نصب 
کننــد و البتــه بــرق آن هــا نیــز با نرخ مشــخص و 
بدون دریافت یارانه محاسبه خواهد شد. رجبی 
مشــهدی گفت: امیدواریم با همــکاری مردم و 
شناسایی مراکز غیرمجاز، تابستان امسال را نیز 

بدون بروز محدودیت سپری کنیم. 

معاون درآمد و امور مشــترکین آبفای اســتان 
تهران گفت: تا امروز آب شــرب هیچ  مدرســه ای 
در استان تهران به دلیل بدهی آب بها قطع نشده 
است. به گزارش ایسنا، بر اساس قانون، مدارس 
دولتی به ازای مصرف ۱۶۰ لیتر آب در ماه برای هر 
دانش آموز معاف از پرداخت آب بها و تبصره های 
قانونــی هســتند. چنانچه مدارس دولتی بیشــتر 
از این مقدار مصرف کنند، آب بهای آن ها با نرخ 
قیمت تمام شده آب )نرخ دستگاه های اجرایی( 

محاســبه می شــود و همچنین مصــرف بالاتــر از 
ظرفیت قراردادی در ماه نیز مشمول محاسبه با 
نرخ آزاد خواهند بود. سید رسول باقری، معاون 
درآمد و امور مشترکین آبفای استان تهران دراین باره 
گفت: خدمات رسانی به ۳۱۹۸ مدرسه دولتی در 
استان تهران در حال انجام است، هم اکنون ۱۹۸۸ 
مدرسه دولتی و ۶۳۹ مدرسه غیردولتی افزون بر 
۹۲ میلیارد ریال آب بها به شرکت آب و فاضاب 

استان تهران بدهکار هستند.

استحصال، شیرین سازی و انتقال آب از دریای 
عمان به اســتان های شــرقی کشــور یکی از تدابیر 
مهم دولت برای مبارزه با خشکسالی و تأمین آب 
موردنیاز آشامیدنی، صنعت و خدمات سه استان 
سیســتان و بلوچستان، خراســان جنوبی و رضوی 
است که بزودی عملیات اجرایی آن آغاز می شود.
به گزارش ایرنا، سیستان و بلوچستان در کمربند 
خشــک کره زمین واقع شــده و با تفســیر تصاویر 
ماهواره ای پیش بینی شده که ایران در چند سال 
آینده با خشکسالی شدید مواجه خواهدشد البته 
در شرایط کنونی نیز به علت افزایش مصرف آب، 
مدیریــت نادرســت و خشکســالی هــای متوالــی، 

شاهد کمبود آب هستیم.
در حــال حاضــر مســئله آب و منابــع آبــی در 
کشــورمان، چنــان مهــم و اســتراتژیک شــده کــه 
ضــرورت توجــه بســیار جــدی و راهبــردی را دو 
چنــدان کــرده هــر چنــد حــال و روز آب در غالــب 
نقاط جمعیتی کشور چندان امیدوارکننده نیست 
امــا شــدت این بحــران در جنوب شــرق وضعیت 
گرفتــه بخــش  بــه مراتــب بحرانی تــر بــه خــود 
اعظم مســاحت اســتان های شــرقی کشور شامل 
اســتان های خراسان رضوی و جنوبی و سیستان و 
بلوچســتان در پایین ترین رتبه بنــدی بارش یعنی 
کمتر از ۱۵۰ میلی متر در ســال قرار دارند. بســیاری 
از روستاهای واقع در سه استان یادشده از نعمت 
آب بی بهره انــد و کمبــود آب بخش های مختلف 
صنعــت و کشــاورزی و مصرف آشــامیدنی آنان را 
تحت تأثیــر قرار داده تا جایی که پیش بینی های 
صورت گرفته در خصوص ســطح مصرف و منابع 
موجــود در ایــن منطقــه حکایــت از کمبــود ۸۵۶ 

میلیون مترمکعبی آب در این سه استان را دارد.
پیــش از این تفاهمنامه انتقال آب از ســواحل 
چابهار به استان های شرقی کشور با حضور معاون 
وزیر نیرو و استانداران سه استان به امضا رسیده و 
مسوولیت اجرای آن برعهده شرکت تابش گذاشته 

شده است.
اکنــون مطالعــات این طرح به پایان رســیده و 
بوی آبادی و آبادانی در این منطقه به مشــام می 

رسد.
مدیر شــرکت تابش در گفت وگو با ایرنا اظهار 
داشــت: قرار است آب را از سواحل چابهار به سه 
استان شرقی کشور برسانیم برای این کار یک خط 
انتقال با طول یکهزار و ۵۳۰ کیلومتر باید اجرا شود 

تا آب به مناطق شرقی برسد.
امیــر مقــدم افــزود: اولویــت اول مــا آبرســانی 
بــه سیســتان و بلوچســتان و شهرســتان چابهــار و 
روستاهای اطراف آن است که به لحاظ زمانی در 

ابتدای پروژه اتفاق خواهد افتاد.
وی ادامــه داد: یک بخش پــروژه انتقال آب از 
دریای عمان عملیات اجرایی طرح است که پیش 

بینی می شود بزودی آغاز  شود.
وی خاطر نشان کرد: هم اینک تیم اجرایی ما 
در چابهار مستقر شده و استارت اجرای طرح بعد 

از انجام امور اداری زده خواهد شد.
مدیر شــرکت تابــش تصریح کــرد: پیش بینی 
می شــود در ابتــدای تابســتان ۱۴۰۰ آب شــیرین 
بــرای نیــاز اضطراری آشــامیدنی چابهــار و حداقل 

شهرستان های اطراف تأمین شود.
وی بــا بیــان اینکــه تمــام کارهــای زیرســاختی 
بــه لحــاظ مهندســی انجام شــده و فاز مهندســی 
ایــن پــروژه مراحل نهایــی را طــی می  کند گفت: 
سرمایه گذاری سنگینی در بخش مطالعات صورت 

گرفته است.
مقــدم خاطرنشــان کــرد: هدف نهایــی پروژه 
انتقال آب از دریای عمان تأمین آب شیرین پایدار 

برای استان های شرقی کشور است.
وی با بیان اینکه پروژه انتقال آب از ســال ۹۵ 
آغاز شــده اســت افزود: این پروژه در این سه سال 

در فاز مطالعات بوده است.
مدیر شرکت تابش خاطرنشان کرد: طول مسیر 
خط انتقال در اســتان سیســتان و بلوچستان ۸۲۰ 
کیلومتر و اعتبار تقریبی آن یک میلیارد و ۴۰۰ هزار 

یورو است.
وی با بیان اینکه برای رساندن آب به زاهدان 
افــزود:  اســت،  لازم  نیازهایــی  پیــش  یکســری 
پیش بینــی تأمیــن مالی انجــام شــده و به محض 
اینکه قراردادها با ســرمایه گذار امضا شــود پروژه 

آبرسانی به زاهدان آغاز می شود.
شــرکت تابــش مخفف »تکاپوی تأمیــن آب و 
برق شرق کشور« مجموعه ای از سرمایه گذارانی 
است که اجرای طرح انتقال و شیرین سازی آب از 
ســواحل دریای عمان در چابهار به شــرق کشور را 

بر عهده دارند
 سهم هر استان ۲۵۰ میلیون مترمکعب در 

افق طرح
معاون طرح و توســعه شــرکت آب منطقه ای 

سیســتان و بلوچســتان در گفت وگو با ایرنا اظهار 
داشــت: رســیدن به اهداف و چشــم انداز توسعه 
شرق کشور تنها در صورت تأمین منابع آبی قابل 

قبول و پایدار عملی خواهد بود.
شــهرام دهمــرده خاطرنشــان کــرد: بــه دلیــل 
نبود منابع آبی جدید و قابل استحصال در چنین 
مقیاســی در منطقــه و حتــی حوضه هــای مجــاور 
داخلی چشم انداز تأمین این ماده حیاتی در آینده 
بسیار تیره تر از وضعیت فعلی پیش بینی می شود 
که باید با نگاهی بلند پروازانه افق جدیدی برای 
نســل های آینده ترسیم شود که یکی از مهم ترین 
گزینه های تأمین آب جدید در این حجم استفاده 

از منابع آبی پایدار دریای عمان است.
گذشــته بــه دنبــال  وی افــزود: در ســال های 
محدودیــت شــدید، اعتبــارات عمرانی اختصاص 
یافتــه بــرای اجــرای طرح هــای توســعه منابع آب 
استفاده از ظرفیت های سرمایه گذاری بهره برداران 
یــا ســرمایه گذاران بخش هــای غیردولتــی افزایش 
یافتــه کــه در ایــن رابطــه تاکنون زیرســاخت های 
قانونی، نهادی و سرمایه گذاری ایجاد و طرح های 
متعــددی بــا اســتفاده از تــوان ســرمایه گذاری در 

بخش های غیردولتی ذی نفع آن اجرا شده است.
وی افــزود: در حــال حاضــر پــروژه ای با عنوان 
طرح جامع تأمین و انتقال آب آشامیدنی و صنعت 
اســتان های نوار شــرقی کشــور شــامل سیســتان و 
بلوچســتان، خراسان جنوبی و خراســان از دریای 
عمــان و ســایر منابع جانبــی در حال انجــام بوده 
کــه یکــی از طرح هایــی کــه می توانــد در صــورت 
اجــرای به موقع محرک رشــد اقتصادی اجتماعی 

در سیستان و بلوچستان باشد مسئله آب است.
معاون طرح و توســعه شــرکت آب منطقه ای 
سیستان و بلوچستان تصریح کرد: میزان نیاز آبی 
آشــامیدنی و صنعــت در افــق ۱۴۲۰ در سیســتان 
و بلوچســتان ۴۵۷ میلیــون مترمکعــب بــرآورد 
شــده اســت. وی افــزود: نیاز آب شــرب سیســتان 
میلیــون   ۱۸۱ تــا   ۱۴۰۰ ســال  در  بلوچســتان  و 

مترمکعــب، ۱۴۰۵ تــا ۱۹۹ میلیــون مترمکعــب، 
۱۴۱۰ تــا ۲۱۷ میلیــون مترمکعــب، ۱۴۱۵ تا ۲۴۴ 
میلیون مترمکعب و در افق ۱۴۲۰ تا ۲۷۱ میلیون 

مترمکعب پیش بینی می شود.
دهمرده ادامه داد: میزان آب مورد نیاز صنعت 
در سیســتان و بلوچســتان در ســال ۱۴۰۰ به میزان 
۹۲ میلیــون مترمکعــب، ۱۴۰۵ بــه ۱۱۶ میلیــون 
مترمکعــب، ۱۴۱۰ بــه ۱۴۰ میلیــون مترمکعــب، 
۱۴۱۵ به ۱۶۳ میلیون مترمکعب و در افق ۱۴۲۰ 
به میزان ۱۸۶ میلیون مترمکعب پیش بینی شده 

است.
وی تصریــح کــرد: در مجمــوع ۲۷۳ میلیــون 
مترمکعب در سال ۱۴۰۰، ۳۱۵ میلیون مترمکعب 
در سال ۱۴۰۵، به میزان ۳۵۷ میلیون مترمکعب 
در ســال ۱۴۱۰، ۴۰۷ میلیــون مترمکعــب در ســال 
۱۴۱۵ و ۴۵۷ میلیون مترمکعب در ۱۴۲۰ کل نیاز 

آبی استان است.
معاون طرح و توســعه شــرکت آب منطقه ای 
کمبــود نیــاز آب  سیســتان و بلوچســتان افــزود: 
آشــامیدنی سیســتان و بلوچســتان در ســال ۱۴۰۰ 
بــه میــزان ۱۸ میلیــون مترمکعــب در ســال ۱۴۰۵ 
بــه میزان ۳۶ میلیون مترمکعــب، ۱۴۱۰ به میزان 
۵۴ میلیون مترمکعب، ۱۴۱۵ به میزان ۸۱ میلیون 
مترمکعب و در سال ۱۴۲۰ به میزان ۱۰۸ میلیون 

مترمکعب است.
وی ادامه داد: در افق سال ۱۴۲۰ معادل ۸۵۶ 
میلیــون مترمکعب میــزان کمبود آب سیبســتان و 
بلوچستان است که تأمین ۷۵۵ میلیون مترمکعب 
از این حجم از محل طرح انتقال آب دریای عمان 

برنامه ریزی شده است.
دهمرده افزود: به جهت استفاده بهینه فنی و 
اقتصادی از ظرفیت طرح نمک زدایی و انتقال آب 
در ســه مرحله با ظرفیت ۲۵۰ میلیون مترمکعب 
در ســال در دســتور کار و برنامه ریزی قرار گرفته و 
ســهم هر یک از اســتان های مورد مطالعه از خط 
انتقال در افق طرح ۲۵۰ میلیون مترمکعب است.

انتقال آب از دریای عمان به استان های شرقی کشور تدبیر دولت برای مبارزه با خشکسالی

شیرینی آب دریا به کام مردم سیستان و بلوچستان

کاشت نهال به یاد 
درگذشتگان شرکت
 نفت و گاز اروندان

گرامیداشت یاد و خاطره درگذشتگان منتسب به 
شــرکت نفــت و گاز اروندان هم زمــان با هفته منابع 
طبیعی و روز درختکاری انجام شــد. به مناســبت روز 
درختکاری و اشــاعه فرهنگ قرص نهال در طبیعت، 
آیین کاشت 10 اصله نهال به منظور زنده نگه داشتن 
یــاد و خاطــره درگذشــتگان منتســب بــه این شــرکت 
در منطقــه عملیاتــی دارخویــن برگــزار شــد. مهندس 
جهانگیــر پورهنگ با اشــاره به هــدف از برگزاری این 
مراسم اظهار کرد:  متأسفانه در یک سال اخیر وقایع 
تلخی را پشت سر گذاشتیم و چند تن از کارکنان این 
شــرکت را بــر اثــر حادثه تصــادف، ویــروس منحوس 
کرونــا و حــوادث دیگــر از دســت دادیــم کــه بر خود 
وظیفه می دانیم برای بزرگداشت یاد و خاطره هر یک 
از آن عزیزان و همدردی با خانواده آن ها نهال هایی 
قــرص شــود. وی با بیــان اینکه کاشــت درخت امری 
است که اجر اخروی در پی دارد، افزود: شایسته آن 
اســت در هفته منابع طبیعی به یاد آن همکارانمان 
نهال هایــی بکاریم که هم یاد عزیزان زحمت کش را 
گرامــی داشــته و هم کمکی به حفــظ منابع طبیعی 
کــرده باشــیم و  کاشــت نهــال عــاوه بــر اینکه نقش 
بسیار مهمی در کاهش آلایندگی های زیست محیطی 
دارد، شــادابی و ســامتی را  برای جامعه به ارمغان 

می آورد.

راز حضور یک نوجوان
 در طرح آب رسانی 

اصفهان بزرگ
شــاید برای شــما جالب باشــد بدانید که نام این 
نوجوان چیست و سرنوشت وی چگونه رقم خورد. 
در عکس هــای باقی مانــده از بازدیــد مهندس عباس 
تــاج )نخســتین وزیــر نیــرو پــس از پیــروزی انقــاب 
اســامی( از طرح آب رســانی اصفهان بــزرگ در اوایل 
ســال 1358 کــه دکتر محمد علی واعظی )اســتاندار 
اصفهان(، دکتر فضل الله صلواتی )فرماندار اصفهان( 
و مهندس حسن عبودیت )مدیرعامل سازمان آب و 
فاضــاب اصفهان( حضــور دارند تصویر نوجوانی به 
چشم می خورد که تاکنون هویت وی نامعلوم مانده 
بود تا این که روز گذشــته فرید صلواتی مدیر عمارت 
هنرمند با حضور در گنجینه و مرکز اسناد آبفای استان 
اصفهــان پــرده از ایــن راز برداشــت. وی گفــت: ایــن 
نوجوان فرزند استاندار وقت آقای دکتر واعظی است 
کــه صــدای خوبــی داشــت و با من که پســر فرماندار 
)دکتــر صلواتــی( بــودم بــرای قرائــت قران در شــروع 

مراسم و جلسات در رقابت بود.
داش فریــد افــزود: بــه همیــن دلیــل بــا هــم قــرار 
گذاشــته بودیــم که هرگاه او قــرآن را خواند، من هم 
سرود )الله اکبر( را بخوانم و این گونه به تفاهم رسیده 
بودیم. وی گفت: شاید برای شما جالب باشد بدانید 
که نام این نوجوان چیســت و سرنوشت وی چگونه 
رقم خورد. بله این نوجوان کســی نیســت جز )دکتر 
محمد اصفهانی( که دو دهه بعد یکی از خوانندگان 

مشهور کشورمان شد.

هیئت دولت تخصیص 
سهمیه بنزین نوروزی را 

اعلام نکرده است
ســخنگوی شــرکت ملی پخــش فرآورده های نفتی 
خبر داد: درباره تخصیص سهمیه بنزین نوروزی مازاد بر 
سهمیه ماهانه، هیچ تصمیمی از سوی هیئت دولت به 
وزارت نفت اباغ نشده است. به گزارش ایسنا، فاطمه 
کاهی دراین باره گفت: با توجه به شرایط ادامه شیوع 
کرونا در کشــور و مخاطره هایی که ســفرهای نوروزی 
می تواند از نظر گسترش شیوع ویروس کرونا برای مردم 
داشته باشد، بعید به نظر می رسد که شاهد تخصیص 
سهمیه نوروزی بنزین باشیم. طبق اعام وزارت نفت، 
وی اعام کرد: تا این لحظه، هیچ تصمیم یا مصوبه ای 
دربــاره تغییــر در ســهمیه بندی بنزین برای ســال ۱۴۰۰ 
اباغ نشده و اگر در ایام باقیمانده از سال نیز دراین باره 
مصوبه ای تازه اباغ نشود، با آغاز سال نو سهمیه بنزین 
فروردین ماه، مطابق ماه های گذشته در کارت سوخت 
خودروها و موتورسیکلت ها شارژ می شود. از ۲۴ آبان 
مــاه ســال ۱۳۹۸ که ســهمیه بندی بنزین بــا دو نرخی 
شــدن آن به سیستم عرضه سوخت کشور بازگشت تا 
امروز ۱۷ نوبت سهمیه ماهانه بنزین در کارت سوخت 

خودروها و موتورسیکلت ها شارژ شده است.

 اختصاص سهمیه بنزین 
به خانوارهای فاقد خودرو 

نیازمند اصلاح است
رئیــس کمیســیون انرژی اتــاق بازرگانی ایــران این 
طــرح را نیازمنــد اصاح گفت: منابــع لازم و مصارف 
بــرای اجــرای ایــن طــرح بایــد تأمیــن شــود کــه هنوز 
منابعــی ندارد. به گزارش ایســنا، مهندس حمیدرضا 
صالحی، رئیس کمیســیون انرژی اتاق بازرگانی ایران 
در گفت وگــو بــا یک برنامــه رادیویی در مــورد طرح 
»اختصاص سهمیه بنزین به خانوارهای فاقد خودرو« 
گفت: اگر ما همان مسیر برنامه سوم توسعه کشور را 
کــه در آن قیمــت حامل های انرژی به ســمت واقعی 
شدن حرکت می کرد ادامه می دادیم امروز دغدغه ای 
نداشتیم. او با بیان اینکه در ایران سالانه ۸۳ میلیارد 
دلار از جیــب ملــت به حامل های انــرژی یارانه داده 
می شود گفت: جالب اینکه بعد از ایران، کشور چین 
ســالانه فقــط ۳۲ میلیــارد دلار به حامل هــای انرژی 

خود یارانه می پردازد.

معــاون بهره بــرداری شــرکت آب و فاضــاب 
اســتان اصفهان در جلســه گذر از بحــران کم آبی 
در ســال 1400 گفــت: پیــش بینــی می شــود فــاز 
اضطراری ســامانه دوم آب رســانی اصفهان بزرگ 
در اواســط تابســتان 1400 در مــدار بهره بــرداری 

قرار گیرد.
ناصــر اکبــری بــا بیــان اینکه هم اکنــون حجم 
ذخیره سد زاینده رود 13/7 درصد می باشد اعام 
کرد: درصورتی که تا پایان ســال آبی، بارندگی در 
حد نرمال نداشــته باشیم احتمال اینکه تابستان 
ســختی را از لحــاظ منابــع آبی تجربــه کنیم زیاد 

است.
بــا اشــاره بــه تأمیــن پایــدار آب شــرب  وی 
ســاکنان شــهرها و روستاها در اســتان عنوان کرد: 
سناریوهای گوناگونی باید با هدف تأمین پایدار 
آب شــرب شهرها و روستاها مدنظر قرار گیرد که 
یکــی از مهم تریــن آن هــا مدیریــت فشــار و زون 

بندی شبکه آب است.
معاون بهره برداری و توسعه آب شرکت آبفا 

اســتان اصفهــان بــا تأکیــد بر اســتفاده از سیســتم 
تله متــری در تأسیســات آب رســانی در شــهرها و 
روستاها تصریح کرد: باید بستر استفاده از سیستم 
تمامــی  در  آب رســانی  تأسیســات  در  تله متــری 

شــهرها و روســتاهای اســتان فراهم شود تا منابع 
آبی به بهترین شکل ممکن مدیریت و سپس بین 

متقاضیان توزیع شود.
اکبــری مدیریــت مخازن آب را بســیار مؤثر در 

تأمیــن پایــدار آب شــرب مردم دانســت و افزود: 
عاوه براینکه دبی مخازن به صورت آناین رصد 
و بررسی می شود، کیفیت آب شرب نیز خط قرمز 
شرکت است که باید مطابق با استاندارد تعریف 

شده از سوی نهادهای ذیصاح باشد.
وی شناســایی منابــع جدیــد را یکــی دیگــر از 
راهکارهــای گــذر از بحران کم آبی در ســال 1400 
برشمرد و اظهار داشت: شهرها و روستاهایی که 
منابع موجود پاســخگوی نیاز آبی آن ها در نیمه 
اول ســال نیســت بایــد درصدد شناســایی منابع 
جدید باشند تا با کشف این منابع بتوان نیاز آبی 

مردم آن منطقه را برطرف نمود.
معاون بهره برداری و توسعه آب شرکت آبفا 
اســتان اصفهان حذف آب رســانی ســیار را یکی از 
اولویت ها دانســت و خاطرنشــان ساخت: یکی 
از اهداف مهم پروژه 100-300 حذف آب رســانی 
ســیار به روســتاها اســت که به دنبال اجرای این 
طرح، روستاهای استان از آب شرب سالم و پایدار 

برخوردار می شوند.

مدیرعامــل گــروه پتروپــارس گفت: بــا وجود 
شــرایط جــوی نامســاعد و ناپایدار زمســتانی در 
خلیــج فــارس، عملیــات حفــاری فــاز ۱۱ پــارس 
جنوبــی بــا جدیــت و بدون وقفــه ادامــه دارد و 
تاکنون چهار هزار و ۱۸۰ متر حفاری انجام شــده 

است.
به گــزارش ایرنــا از وزارت نفــت، »حمیدرضا 
مسعودی« اظهار داشت: عملیات حفاری فاز ۱۱ 
پــارس جنوبی از ۲۴ آذر آغاز و تاکنون چهار هزار 
و ۱۸۰ متــر عملیات حفــاری روی چاه های فاز ۱۱ 

انجام شده است.
وی بــا اشــاره به اینکه به منظور دســتیابی به 

تولیــد زودهنــگام از آخریــن فــاز پــارس جنوبــی، 
حفاری  هــا در دو مرحلــه انجام می  شــود، افزود: 
در مرحله نخســت یک چاه توصیفی و ســه چاه 
تولیــدی، حفــاری و تکمیــل می  شــود و در ادامــه 
پس از نصب ســکوی تولیدی، هشــت چاه دیگر 

حفاری و تکمیل خواهند شد.
مدیرعامل گروه پتروپارس با بیان اینکه نصب 
لوله  هــای هــادی و ســیمان کاری حفــره ۳۲ اینــچ 
۱۲ حلقــه چــاه و همچنین نصب لولــه جداری و 
سیمان کاری حفره ۲۴ اینچ سه حلقه چاه تکمیل 
شــده است، بیان  داشت: اکنون عملیات حفاری 

حفره ۲۴ اینچ چاه چهارم آغاز شده است.

مســعودی بــا تأکیــد بــر اینکــه مــاک عمــل 
پتروپــارس اســتفاده حداکثــری از تــوان تولیدی و 
خدماتی کشور و حمایت از کالای ایرانی است، 
گفت: تاکنــون ۱۰۰ درصد قراردادهای مطالعات 
درصــد   ۵۰ عمومــی،  ســرویس  های  و  اولیــه 
خریدهای زیرســطحی و رو سطحی و ۱۰۰ درصد 
قــرارداد پیمانکاران زیرســطحی و رو ســطحی با 
شــرکت  ها و تأمین کننــدگان داخلــی بســته شــده 
کــه بــه این ترتیــب به اشــتغال زایی حــدود ۵۰۰ 
نفــر به صورت مســتقیم و نزدیک بــه ۲ هزار نفر 

به صورت غیرمستقیم انجامیده است.
به گزارش ایرنا، در ابتدا قرار بود تا توسعه فاز 

۱۱ پارس جنوبی توســط کنسرســیومی متشکل از 
توتال، سی. ان. پی. سی چین و پتروپارس ایران 
انجــام شــود؛ اما به دلیل خــروج آمریکا از برجام 
ابتدا توتال و ســپس شــرکت چینی از این قرارداد 
خارج شدند و در نهایت قرارداد توسعه تنها فاز 
باقــی مانده از میدان مشــترک پــارس جنوبی به 

پتروپارس واگذار شد.
بــر اســاس اعــام وزارت نفــت، تولیــد از این 
بخش از میدان از ســال آینده آغاز خواهد شــد و 
برای صرفه جویی در هزینه ها، یکی از سکوهای 
فاز ۱۲ که قابلیت تولید در آن منطقه را ندارد به 

موقعیت فاز ۱۱ منتقل می شود. 

معاون بهره برداری و توسعه آب شرکت آبفا استان اصفهان اعلام کرد:

بهره برداری از فاز اضطراری سامانه دوم آب رسانی اصفهان بزرگ 
در تابستان 1400

مدیرعامل پتروپارس خبر داد:

اجرای ۴۲۰۰ متر عملیات حفاری در فاز ۱۱ پارس جنوبی

خـــبر

خـــبر

 گاز در زمستان کم نیاورد
معــاون وزیر نفــت در امور 
گاز اعــام کرد که شــرکت ملی 
ایــران وظیفــه خــود را در  گاز 
زمینه تأمین و انتقال پایدار گاز 
در زمستان ۹۹ به خوبی انجام 
داده اســت. به گزارش ایســنا، 
حســن منتظرتربتــی در آخرین 

نشســت سوخت زمســتانی این شرکت، ضمن 
قدردانی از همه کارکنان حوزه تأمین، پالایش، 
انتقــال و توزیــع گاز طبیعی به ویــژه مدیریت و 
کارکنان دیسپچینگ این شرکت که نقش مهمی 
در مدیریت جریان انتقال و توزیع گاز در سراسر 
کشور دارند، عبور همراه با آرامش از زمستان ۹۹ 
را نتیجه تاش گروهی و همت مضاعف کارکنان 
شرکت ملی گاز ایران دانست. وی گفت: آرامش 
موجود در جامعه در فصل زمســتان به واسطه 
گاز،  مدیریــت خــوب انجام شــده در صنعــت 
برنامه ریزی مناسب، تاش مضاعف و استفاده 
از تجربه اندوخته شــده در این شــرکت در کنار 
اعتمــاد و همدلی مدیــران بخش های گوناگون 
نســبت به یکدیگــر و کاری کــه انجام می دهند 
به دســت آمد و بااینکه میانگین دما به نسبت 
پاییز و زمســتان ۹۸، افت وخیز بیشتری داشت 
و مصــرف گاز در بخش هــای مختلــف افزایــش 
یافت، اما هیچ مشــکلی در تأمین و عرضه گاز 
بــه وجــود نیامــد. مدیرعامل شــرکت ملــی گاز 
ایــران ادامــه داد: در واقع دو اتفاق شــاخص در 
بخش انتقال و توزیع گاز سبب شد شرکت ملی 
گاز ایران امســال نیز مانند ســال های گذشته، با 

وجــود شــرایط ســخت شــیوع 
ویروس کرونا، عبــور موفقی را 
از زمســتان تجربه کند. یکی از 
این اتفاق های شاخص این بود 
که ما به هیچ وجه در هیچ یک 
حبــس  تولیــد  میدان هــای  از 
گاز نداشــتیم، یعنی هــر مقدار 
گاز تولیدشــده، بافاصله برای انتقــال و توزیع، 
برداشــت می شــد و نکته دوم و مهم بعدی آن 
بود که در ول ســال در هیچ نقطه ای از کشــور، 
افت فشار یا قطعی گاز نداشتیم که نشان داد 
شــرکت ملــی گاز ایران وظیفه خــود را در بحث 
تولید، انتقال و توزیــع گاز به خوبی انجام داده 
است. تربتی دستیابی به این دستاوردها در سال 
جاری را نتیجه برنامه ریزی مناســب، استفاده از 
تجربه های مدیران و همکاری و همدلی مناسب 
در همــه بخش ها دانســت و اظهــار کرد: گاهی 
در جامعــه احســاس می شــود گاز بــدون هیــچ 
مشکلی تأمین و توزیع می شــود، درحالی که در 
واقع این طور نیست و دریافت، پالایش، انتقال 
و توزیــع روزانــه و دائمــی بیــش از هــزار میلیون 
مترمکعب گاز طبیعی و برنامه ریزی مطلوب برای 
توزیع در بخش های خانگی، صنعتی، تجاری، 
صادراتــی و دیگر بخش ها کاری بســیار دشــوار، 
حساس، سخت و نفس گیر است و همه کارکنان، 
مدیران و دست اندرکاران شرکت ملی گاز ایران و 
بخش های بالادستی به صورت شبانه روزی برای 
تأمین پایدار و بدون دغدغه گاز طبیعی به مردم 

کشور، تاش ویژه و مضاعفی دارند.

حسن منتظرتربتی

کرم گودرزی
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بازسازی و نوسازیدوشنبه  18   اسفند  1399 / سا ل چهارم / شماره  1025
 ۳۵ رشته قنات در قزوین

جهــاد  ســازمان  رئیــس  امــروز:  -رویــداد  قزویــن 
کشاورزی استان قزوین گفت: از ابتدای سال جاری 
تــا پایــان بهمن ماه، طــرح مرمت و احیا ۳۵ رشــته 

قنات در  سطح استان اجرایی شده است. 
فاطمــه خمســه افــزود: بــرای  اجــرای ایــن طرح ها 
بالغ بــر ۲ میلیــارد و ۱۷۰ میلیــون تومــان از محــل 
اعتبارات ملی و استانی هزینه شده است.  او ادامه 
داد: ۲۷ رشــته قنــات از محــل اعتبــارات ملی و به 
مبلــغ یــک میلیــارد و ۶۰۰ میلیون تومان و ۸ رشــته 
نیــز از محــل اعتبارات اســتانی  بااعتبار ۵۷۰ میلیون 

تومان بازسازی و نوسازی شده اند. 
کــرد: از مجمــوع قنات هــای بازســازی و  او اضافــه 
نوسازی شده، ۱۰ رشته قنات در شهرستان قزوین، 
۳ رشــته در شهرســتان آبیک، ۴ رشــته در شهرستان 
تاکســتان، ۱۳ رشته قنات در شهرستان بویین زهرا، 
۳ رشــته در  شهرســتان آوج و ۲ رشــته قنات هم در 

شهرستان البرز بوده است.
اســتان قزویــن،  کشــاورزی  رئیــس ســازمان جهــاد 
بــا اشــاره بــه اهمیــت قنــوات در تأمیــن آب اراضی 
نگهــداری  قنــوات،  و  حفــظ  گفــت:  کشــاورزی 
به عنــوان یــک میــراث  فرهنگی-مهندســی کهن، از 
اهمیــت خاصــی برخــوردار اســت و ازایــن رو طــرح 
بهسازی و نوسازی قنوات همواره  یکی از طرح های 
مهــم در  بخــش آب وخــاک جهاد کشــاورزی اســتان 

بوده است.
خمســه به بازسازی 261 قنات طی 8 سال گذشته 
کــرد و افــزود: هرســاله متناســب بــا حجــم  اشــاره 
اســتان  قنــوات  تعــدادی  از  تخصیصــی  اعتبــارات 

لایروبی،  مرمت و احیا می شوند.  

 استان قزوین پذیرای 
مسافران نوروز نیست

قزوین- رویداد امروز: اســتاندار قزوین گفت: برای 
ایام نوروز و پذیرایی از مسافران نوروزی در استان 

قزوین هیچ برنامه ای نداریم.
هدایــت الــه جمالــی پــور در جلســه ســتاد کرونای 
از  ممانعــت  لــزوم  بــر  تأکیــد  بــا  قزویــن  اســتان 
دیدارهــای نــوروزی در اســتان افــزود: بــا توجــه به 
وضعیــت اجتماعــی اســتان قزویــن و وجــود اقوام 
مختلــف در این اســتان نیاز اســت بــا رعایت کامل 
تــا  کرونــا  بیمــاری  پیــک  بهداشــتی  پروتکل هــای 

اردیبهشت ماه در استان کنترل شود.
هیــچ  نــوروز  ایــام  بــرای  ازایــن رو  داد:  ادامــه  او 
رعایــت  بــا  بازهــم  مراکــز  و  نداریــم  برنامــه ای 
پروتکل هــا به صــورت نیمــه تعطیل فعــال خواهند 

بود.
 او ضمــن ابــراز نگرانــی از افزایش حضــور مردم در 
بازار خاطرنشــان کرد: با توجه به گزارش هایی که 
در وضعیت ابتا به بیماری کرونا ارائه می شود؛ از 
مــردم انتظــار داریــم از حضور در مراکــز پرجمعیت 
کننــد و رعایــت پروتکل هــا را  و شــلوغ خــودداری 

جدی تر بگیرند.
کنتــرل و مدیریــت  اســتاندار قزویــن بــا اشــاره بــه 
صحیــح در جلوگیری از انتشــار ویروس جهش یافته 
کرونا در شهرســتان آبیک گفت: هرچند در مقایسه 
با سایر استان ها در وضعیت مناسبی قرار داریم اما 
با توجه به پیچیده و ناپایدار بودن ویروس جدید 
نیاز به همراهی بیشتر مردم برای مدیریت و کنترل 

این بیماری است.
کــه هنــوز   جمالــی پــور بــا تأکیــد بــر ایــن مطلــب 
برخــی از مــردم خطر ویــروس جهش یافته را جدی 
کــرد:  اضافــه  می کننــد  ســهل انگاری  و  نگرفته انــد 
ویروس جهش یافته بشــدت مرگ ومیر بالایی دارد 
و به سرعت اثرگذار است و بهترین راه برای کنترل، 
پیشــگیری از آلودگــی بــه ایــن ویــروس خطرنــاک 

است.
 او بــه انجام واکسیناســیون باسیاســت مــدون و بر 
اســاس اولویت بندی وزارت بهداشــت اشــاره کرد و 
اظهار داشــت: واکسیناسیون بر اساس یک سیاست 
مدون از ســوی وزارتخانه دنبال می شــود و در این 
رابطــه مدیــران و گروه هایــی کــه درگیری بیشــتری 
کــه در جلســات  دارنــد و نیــز خبرنــگاران میدانــی 
حضور دارند در لیست نوبت تزریق قرار می گیرند.
او افــزود: تــاش می شــود تــا اواســط فروردین مــاه 
دایره واکسیناســیون بیشتر شود و گروه های دیگری 
را در ردیــف واکسیناســیون قــرار دهیم. جمالی پور 
همچنیــن خواســتار فعــال شــدن میــز خدمــت در 
ادارات شــد و افــزود: نیــاز اســت بــا راه انــدازی میز 
خدمت در ورودی دســتگاه های اجرایی از ازدحام 
او  شــود.  جلوگیــری  ادارات  در  مــردم  تجمــع  و 
همچنیــن بر لزوم انجام تســت کرونــا و تهیه بانک 
کارکنــان ادارات و  اطاعاتــی از وضعیــت آلودگــی 
واحد های تولیدی در قالب طرح شــهید ســلیمانی 

تا قبل از نوروز تأکید کرد.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی قزوین هم با اشاره به 
افزایش آمار بستری شــدگان کرونا در استان طی دو 
هفته گذشته گفت: در شرایط کنونی نگران انجام 
ســفرهای نــوروزی و وضعیــت حاد بیمــاری در بعد 
از تعطیــات هســتیم. پیمان نامــدار افزود: قزوین 
در مســیر تردد 11 اســتان کشــور قرار دارد به همین 
دلیــل با تهدید جدی در ایام نوروز مواجه هســتیم 
و بایــد مراقب باشــیم بــا بی احتیاطی و بی توجهی 
بــه پروتکل هــا بــه شــرایط بحرانــی نرســیم. او از 
اجــرای طرح جدید »حمایت و پرســتاری در منزل« 
به صورت پایلوت در قزوین خبر داد و یادآور شــد: 
خدمــات ارائه شــده در ایــن طــرح با تعرفــه دولتی 
خواهــد بــود و بــا ایــن کار از خــروج افــراد بیمــار و 

سالمند جلوگیری خواهد شد.

رویداد ایران ruydadiran.com
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شــهردار اصفهــان با ارائــه پیشــنهاد برگزاری 
یک نمایشــگاه و جشــنواره مشــترک آناین هنر 
میان دو شهر اصفهان و فلورانس، گفت: امکان 
ایجــاد ایــن نمایشــگاه را برقرار می کنیــم تا این 
موضــوع به عنــوان آغــازی بــرای همکاری هــای 
و  اصفهــان  شــهر  دو  میــان  توافــق  و  جدیــد 
فلورانــس محســوب شــود. بــه گــزارش رویــداد 
امــروز، قدرت اله نوروزی در گفت وگوی آناین 
با داریو ناردلا شهردار فلورانس، خواهرخوانده 
ایتالیایی اصفهان اظهار کرد: به دلیل به وجود 
آمدن پاندمی کرونا در سراسر جهان امکان سفر 
بــه کشــورهای ایتالیا و ایران از بین رفته اســت؛ 
این ویروس نظم جهانی رفت وآمدها و ماقات 
را بــه هــم زده و شــیوه های جدیــدی در زندگی 
اجتماعی ایجاد کرده اســت. شــهردار اصفهان، 
بــا اشــاره به بــروز نــوآوری و خاقیــت در زمینه 
برقــراری ارتباط با دیگر شــهرهای جهان پس از 
شــیوع ویــروس کرونا افزود: ارتباطــات آناین و 
گفتگوها و جلسات مجازی با سفرا و شهرداران 
دیگــر شــهرهای جهــان، فرصتی بود کــه در این 
شرایط ایجاد شد و ما به خوبی استفاده کردیم.

اصفهان دارای 13 خواهرخوانده است
نــوروزی بــا بیــان اینکــه شــهرهای اصفهــان 
و فلورانــس ســال های بســیار زیــادی اســت که 
گفــت: ایــن  خواهرخوانــده یکدیگــر هســتند، 
دو شــهر به عنــوان شــهرهایی باســابقه دیرینــه 
و طولانــی در تاریــخ جهــان مطــرح هســتند، 
همان گونــه کــه فلورانس بــرای مدتی پایتخت 
ایتالیــا بــوده اصفهان نیز ســابقه پایتختی ایران 
را دارد. او شــهر فلورانــس را شــهری باســابقه 
فرهنگی، تاریخی، گردشگری و هنری ذکر کرد 
و ادامــه داد: اصفهــان نیــز دارای این خصایص 
بــوده و در جهــان به عنــوان شــهری پیشــرو در 
هنر،  تاریخ و صنعت شــناخته می شود، صنایع 
بزرگی همچون فولاد و ذوب آهن در این شــهر 
قــرار دارد و ازلحــاظ علمــی نیــز پنج دانشــگاه 
مادر در این شــهر بوده و 30 دانشــگاه کوچک 
و بــزرگ دیگــر در اســتان اصفهان فعال اســت. 
شــهردار اصفهــان با بیــان اینکه شــهر فلورانس 
موســیقی  تئاتــر،  ماننــد  هنــری  زمینه هــای  در 
بــوده و شــهری هنــری  ســایر هنرهــا فعــال  و 
محســوب می شــود، تأکیــد کــرد: ایــن دو شــهر 
بــا چنیــن ویژگی هــا و نقاط مشــترک می توانند 
در حوزه هــای هنــری، علمــی و ... بــا یکدیگــر 
همکاری هــای  دایــره  و  کــرده  برقــرار  ارتبــاط 
خــود را گســترش دهنــد. او با اشــاره بــه ابتکار 
از ســوی شــهرداری  طــرح شــهروند دیپلمــات 
اصفهــان، افــزود: ایــن طرح بــا همکاری ســایر 
خواهرخوانده های اصفهان در دســتور کار قرار 

دارد و عاقــه داریــم شــهروندان اصفهانــی بــا 
ارتباطــات بین المللی و همچنین اصفهانی های 
مقیــم کشــور ایتالیــا زمینــه توســعه اقدامات و 
برنامه های مشترک را فراهم کرده و تجربیات، 
خاقیت ها و نوآوری ها را در این بستر تعاملی 
فعــال کننــد تــا بتوانیــم از ایــن تجربیــات برای 
بهبــود شــهر و ارتباطــات بین المللــی اســتفاده 

کنیم.
نــوروزی بــا بیــان اینکه شــهر اصفهــان دارای 
13 خواهرخوانــده بــوده و عضو 10 شــبکه شــهر 
و ســازمان بین المللــی اســت، خاطرنشــان کرد: 
بــا ایــن اوصــاف می توانیــم یــک هم افزایــی بــا 
یکدیگــر ایجــاد کــرده و بــا ایجــاد نقشــه راهــی 

زمینه های همکاری مشترک را ایجاد کنیم.
نشــان  اصفهــان  شــهر  داد:  ادامــه  او 
کاندیداتــوری پیوســتن بــه شــهرهای دوســتدار 
کــودک یونیســف را دریافــت کــرده و در شــبکه 
شــهرهای دوســتدار ســالمند نیــز فعــال اســت، 
بنابراین در این زمینه ها نیز می توانیم تبادل نظر 

و تجربیات داشته باشیم.
زمینه های همکاری دو شهر زیاد است

شــهردار اصفهان با بیــان اینکه می توانیم در 
ارتباط با حمل ونقل عمومی نیز همکاری کنیم، 
گفــت: شــهر فلورانــس شــهری موفــق در زمینــه 
اســتفاده از ترامــوا و ســایر خطــوط حمل ونقــل 
عمومــی اســت کــه می توانــد تجربیات خــود را 
در ایــن زمینه هــا در اختیــار اصفهان بگــذارد. او 
تأکیــد کــرد: بیشــترین بودجــه شــهر اصفهان به 
حمل ونقــل عمومــی اختصاص یافتــه و معتقدم 
پذیــر  زیســت  و  محیط زیســت  حفــظ  لازمــه 
شدن شــهر توجه به زیرساخت های حمل ونقل 

عمومی قوی و پیشرفته است.

همکاری هــا  زیــاد  زمینه هــای  بــه  نــوروزی 
در  گفــت:  و  کــرد  اشــاره  شــهر  دو  ایــن  بیــن 
برگــزاری  فرهنگــی،  اقتصــاد  مســائل  زمینــه 
جشــنواره های فرهنگــی، رویدادهــای فرهنگــی 
و هنــری می توانیــم برنامه هــای مشــترک برگــزار 
کــرده و اصفهــان و فلورانــس را کانون تعامات 
هنری دو کشــور کنیم. شــهردار اصفهان با ارائه 
پیشــنهاد برگــزاری یــک نمایشــگاه و جشــنواره 
هنری مشــترک آناین بین دو شــهر، تأکید کرد: 
ایــن نمایشــگاه می تواند بســتری بــرای معرفی 
ظرفیت های هنری دو شهر باشد و امکانی برای 
اتصــال هنرمندان و کســب وکارهای مربوطه به 
یکدیگــر فراهــم کنــد و ایــن موضــوع به عنــوان 
آغــازی بــرای همــکاری و توافــق میــان دو شــهر 
محســوب شــود. او با بیان اینکه در اردیبهشت 
ســال 1400 جشــنواره بین المللــی صنایع دســتی 
در اصفهــان برگــزار می شــود، افــزود: اصفهــان 
مهد صنایع دســتی ایران اســت و این نمایشگاه 
فرصتــی بــرای شــکوفایی صنایع دســتی ایــران و 

جهان است.
تجربیات تراموایی فلورانس در اختیار 

اصفهان قرار می گیرد
گفت وگــوی  شــهردار فلورانــس نیــز در ایــن 
آنایــن بــا بیان اینکه شــهر فلورانــس و اصفهان 
از جذابیت هــای تاریخــی بســیار زیــادی بــرای 
گردشگری در دنیا برخوردار هستند، اظهار کرد: 
با توجه به اینکه کشــور ایتالیا و شــهر فلورانس 
متأســفانه  دارد  گردشــگری  از  بســیاری  درآمــد 
ویــروس کرونــا باعث شــده خســارات زیادی به 
شــهرهای ما واردشــده و با توجه به اینکه شــهر 
فلورانــس یکــی از برندهــای معــروف صنعــت 
پوشــاک در دنیا محســوب می شود کرونا آسیب 

بســیاری نیز به این صنعت در کشــور ایتالیا زده 
اســت.»داریو ناردلا»با اشــاره به پروژه شهروند 
کــرد:  تصریــح  اصفهــان،  شــهرداری  دیپلمــات 
مــن در جریــان ایــن پــروژه شــهر اصفهــان قــرار 
داشتم و خوشــحال می شویم همکاری نزدیکی 
در ایــن زمینــه داشــته باشــیم؛ باوجــود کرونــا و 
خســارت هایی که این ویروس به ما وارد کرده 
ســعی می کنیــم همچنــان مقــاوم و اســتوار در 
مقابــل این ویروس ایســتاده و برنامه های خود 

را پیش ببریم.
او بــا اشــاره به موضــوع ترامــوا تصریح کرد: 
شهر فلورانس در این زمینه کارهای بسیار خوب 
و زیــادی انجــام داده و در حــال برنامه ریــزی 
بــرای اســتفاده از آخریــن تکنولوژی های مربوط 
بــه این موضوع اســت. اســتفاده از این خطوط 
حمل ونقلی جدید صرفه اقتصادی بسیار زیادی 
دارد زیــرا ایــن حمل ونقــل نیــاز بــه کنــدن تونل 
ندارد و بســیار ســریع تر از مترو جابه جایی ها را 
انجام می دهد. شــهردار فلورانس با بیان اینکه 
زمینه هــای  از  یکــی  می توانــد  ترامــوا  موضــوع 
باشــد،   فلورانــس  و  اصفهــان  شــهر  همــکاری 
افزود: این پروژه دارای 50 کیلومتر ریل در شــهر 
فلورانس بوده و تمام قســمت های مهم شهر را 
در ارتباط با یکدیگر قرار می دهد؛ با راه اندازی 
ســه خط در 6 مســیر مختلف و تا قبل از کرونا، 
20 میلیــون نفر را از ابتدای 2019 تا اواخر 2020 
بــا ایــن وســیله جابه جــا کردیــم و بســیار روش 
حمل ونقلــی مؤثــر و مفیدی بوده اســت. داریو 
ناردلا گفــت: برنامه ای با صاحبان این صنعت 
و تکنولوژی ترتیب می دهیم تا شهر اصفهان نیز 
از تجربیات شــهر فلورانس در اســتفاده از تراموا 

استفاده کند.

در گفت وگوی آنلاین شهرداران دو شهر مطرح شد

اصفهان و فلورانس کانون تعاملات هنری و فرهنگی 

اعتبار حفر قنوات در روستاهای محروم 
استان سمنان تأمین شد

جهــاد  ســازمان  رئیــس 
دربــاره  ســمنان  کشــاورزی 
امــکان  و  محرومیت زدایــی 
آب رســانی کشــاورزی روستاها، 
گفــت: اعتبــار حفــر قنــوات در 
اســتان  محــروم  روســتاهای 
تأمین شــده اســت. سید حسن 

میرعماد در گفتگو بــا رویداد امروز با بیان اینکه 
در راستای محرومیت زدایی از روستاهای محروم 
استان سمنان و همچنین توسعه اشتغال در این 
روســتاها ازلحــاظ کشــاورزی، برای حفــر قنوات 
تصمیماتی گرفته شــده کــه ازجمله آنــان تأمین 
اعتبارات بدون محدودیت اســت، بیان داشت: 
توســعه پرورش ماهی تیاپیــا باهماهنگی امور 
شــیات و آبزیان ســازمان جهاد کشــاورزی یکی 
از اقدامات جهاد در رابطه با اشــتغال روســتایی 
خواهــد بــود. وی با بیان اینکه تأمین نهاده های 
دامــی و توزیــع کــود شــیمیایی، ارائــه خدمــات 
دامپزشــکی، دام پــروری و آبزی پــروری همچنین 
قنوات و… در زمره اقدامات دیگر در روســتاهای 
محروم اســتان اســت، افزود: توان افزایی و رفع 
موانع موجود باهدف ارتقای روستاهای محروم 
اســتان یکــی از برنامه هــای جهــاد محســوب 
می شــود. رئیس سازمان جهاد کشــاورزی استان 
سمنان گفت: در این راستا مقرر شد که باهمکاری 
اداره کل دامپزشــکی استان ســمنان آموزش های 

واکسیناســیون  درزمینــهٔ  لازم 
به روســتاییان مناطــق محروم 
فرومد، معلمــان، خارتــوران و 
ابــر ارائه شــود همچنیــن جهاد 
کشــاورزی یــک نماینــده را نیــز 
بــرای نظــارت بــر نحــوه اجرای 
امــور در روســتاهای مذکــور قرار 
می دهــد و امیدواریــم ایــن طــرح در روســتاهای 
دیگــر نیــز بــه زودی اجرا شــود.  میرعمــاد با بیان 
اینکه درزمینهٔ مکانیزاسیون نیز اعتبارات موردنیاز 
در اختیار کشاورزان مناطق محروم قرار می گیرد، 
بیان داشت: توسعه کیفی کشت و تأمین آب و 
رفع مشکات کشاورزان مناطق محروم باهدف 
اشتغال و جلوگیری از مهاجرت آنان از برنامه های 
جهاد است. او با بیان اینکه درزمینهٔ ایجاد صنایع 
تبدیلــی و تکمیلــی نیــز برنامه ریــزی خوبــی در 
روســتاهای محروم صورت گرفته اســت، افزود: 
متقاضیان درزمینهٔ سرمایه گذاری این حوزه قطعا 
موردحمایــت قــرار خواهنــد گرفــت و عــاوه بر 
تسهیات باهماهنگی های صورت گرفته با منابع 
طبیعی مقوله واگذاری زمین نیز برای آنان رایزنی 
شده است، لذا این امر ازآن جهت دارای اهمیت 
اســت که می تواند روستاهای محروم را توسعه 
و آنان را دوباره مولد کند همچنین اشتغال زایی 
و توانمندسازی جامعه روستایی صورت خواهد 

پذیرفت و از مهاجرت نیز جلوگیری می شود.

اجرای بیش از ۵۰ برنامه  ویژه گرامیداشت 
هفته منابع طبیعی در سمنان

دستگاه های نظارتی با متصرفان غیرقانونی 
خانه های سازمانی برخورد می کند

رئیس اداره منابع طبیعی و 
آبخیزداری شهرستان سمنان از 
برنامه ریــزی بیش از ۵۰ برنامه 
فرهنگی، آموزشی و ترویجی، 
ورزشــی و ... به مناســبت فرار 
رســیدن هفتــه  منابــع طبیعی 
داد.  خبــر  درختــکاری   روز  و 

معصومــه منظمــی گفــت: در راســتای نیــل به 
اهداف ســازمان جنگل ها، مراتــع و آبخیزداری 
کشور بیش از ۵۰ برنامه ویژه گرامیداشت هفته 
منابع طبیعی باهمکاری دستگاه های آموزشی و 
اجرایی، بانک ها و مؤسسات دولتی و خصوصی 
جهــت برگزاری به صــورت مجــازی و با رعایت 
پروتکل هــای بهداشــتی در شهرســتان ســمنان 
برنامه ریــزی گردیــده اســت. او افــزود: ازجمله 
ایــن برنامه هــا می توان بــه برگزاری مســابقات 
ادبــی و فرهنگــی ویــژه کــودکان و نوجوانــان ، 
نشست کتاب خوانی، کاشت نهال با مشارکت 
ادارات، مؤسســات، انجمن هــا و تشــکل های 

زیســت محیطی  و  فرهنگــی 
و  گمنــام  شــهدای  یــاد  بــه 
مدافعیــن ســامت، برگــزاری 
نشســت های مجــازی علمی و 
تحقیقاتی و افتتاح پروژه های 
بیابان زدایــی،  و  آبخیــزداری 
تهیه اینفوگرافیک، نصب بنر و 
پوستر و تبلیغات محیطی در سطح شهرستان، 
اهدا خون و توزیع نهال رایگان نام برد. منظمی 
در ادامــه گفــت: باهــدف پیشــگیری از شــیوع 
ویــروس کرونــا کلیه برنامه هــا از طریق صفحه 
مجازی تعاونی فراگیر منابع طبیعی شهرستان 
ســمنان برگــزار می شــود. ایــن مقام مســئول در 
خاتمه ضمن تبریک هفته منابع طبیعی و اعام 
شــعار امســال هفته منابــع طبیعی کــه » همه 
باهم ،جهاد برای حفاظت از منابع طبیعـــی « 
ابراز امیدواری کرد اجرای این برنامه ها بتواند در 
گســترش فرهنگ حفظ،  احیا و توسعه  منابع 

طبیعی مؤثر باشد.

 قزویــن -  رویــداد امروز  : مدیر روابط عمومی 
سازمان بازرسی کل استان قزوین  گفت : طرح 
نظــارت، برخــورد و پیگیــری دســتگاه نظارتی 
بــا متصرفــان غیرقانونــی خانه های ســازمانی 
در قزویــن اجــرا می شــود .  ســید محمدجــواد 
حســینی با اشــاره به  بررســی دقیق و پیگیری 
موضــوع تخلیه خانه های ســازمانی در اســتان 
افــزود :  متصرفانــی که بیش از مهلت قانونی 
در این منازل سکونت و یا بدون اطاع دستگاه 
متولی  اسکان داشته اند، توسط سازمان متبوع 
خود، مورد پیگیری قرار می گیرند .  او توضیح 

داد: بــا بررســی ســوابق خانه های ســازمانی و 
گــزارش انحرافات موجود از مقــررات مربوطه 
به مراجع قضایــی؛  پیگیری های لازم صورت 
گرفت که درنهایت با حضور نماینده بازرســی 
کل، معاون پیشــگیری دادگســتری کل اســتان 
قزویــن و ضابطیــن  قضایــی از ایــن منــازل، 
از  تعــدادی  و  به عمل آمــده  میدانــی  بازدیــد 
آن هــا نیــز تخلیه شــدند. او ادامــه داد : برخی 
ســاکنین بیــش از 20ســال در منــازل ســازمانی 
تاکنــون  مــورد  ایــن  در  کــه  حضورداشــته اند 

برخورد مؤثری صورت نگرفته بود. 

ساخت سومین پروژه بزرگ سرمایه گذاری 
شهرداری گرگان در آینده نزدیک

آغــاز  از  گــرگان  شــهردار 
ســاخت ســومین پــروژه بزرگ 
سرمایه گذاری شهرداری گرگان 
در آینــده ای نزدیــک خبر داد.

عبدالرضا دادبود با اعام این 
خبــر اظهــار داشــت: عملیــات 
اجرایــی ســومین پــروژه بزرگ 

ســرمایه گذاری شــهر گرگان در حوزه تفریحی، 
تجــاری گردشــگری در زمینــی بــه مســاحت 7 
کارخانــه صنایــع تبدیلــی  هکتــار و در محــل 
استان گلستان )شــهره( به زودی آغاز می شود. 
دادبــود افــزود: ایــن پــروژه بیــش از 80 هــزار 
مترمربــع زیربنــا دارد و در بخش هــای تجاری، 
انواع رستوران های مدرن و سنتی، فست فود، 
کواریوم،  غذا ســرا )فوت کورت(، پارک آبی، آ
بولینــگ، صخره نوردی، اســکیت، بخش های 
صنایع دســتی،  ســینما،  ورزشــی،  و  فرهنگــی 
پارکینــگ، فضای ســبز و پــارک طراحی شــده و 
ساخته خواهد شد.به گفته او، این پروژه یکی 
از پروژه های برتر شهر گرگان در حوزه تفریحی، 
می شــود.  محســوب  گردشــگری  و  تجــاری 
شــهردار گــرگان تصریح کرد: پروانــه این پروژه 
ساخته شــده و آماده عملیات اجرایی اســت و 

کارخانــه نیــز احیــا  مقررشــده 
و بــه شــهرک صنعتــی منتقــل 
خاطرنشــان  دادبــود  شــود. 
کــرد: این پــروژه بعــد از »بازار 
موزه هفت شــهر« و »شهربازی 
مدرن«، ســومین پــروژه حوزه 
ســرمایه گذاری کان شهرداری 
گــرگان در ایــن دوره مدیریــت شــهری اســت. 
و  اســتاندار  از  می دانــم  لازم  داد:  ادامــه  او 
معاون عمرانی استانداری گلستان، فرمانداری 
گرگان، اعضای شــورای اســامی شــهر، سازمان 
نظام مهندسی ساختمان استان، ادارات کل راه 
و شهرســازی و میــراث فرهنگی، صنایع دســتی 
و گردشــگری اســتان که برای اجرایی شدن این 
پروژه کمک کرده اند تقدیر و تشکر کنم.شهردار 
گــرگان بیان کــرد: امیدوارم به زودی شــاهد آغاز 
عملیــات »تله کابین« به عنــوان چهارمین پروژه 
کان نیز باشیم. به گفته دادبود، این 4 پروژه در 
کنار احیای وسیع بافت تاریخی توسط شهرداری 
گرگان، نویدبخش آینده ای درخشان برای شهر 
گــرگان در حوزه هــای اقتصــادی، اجتماعــی و 
فرهنگی است و در سال های آینده گرگان را به 

شهر مقصد گردشگری تبدیل خواهد کرد. 

عبدالرضا دادبود

حسن میرعماد

معصومه منظمی

اهــواز- رویــداد امــروز: در پنجمیــن جشــنواره ملــی 
نوآوری محصول برتر ایرانی که در دانشگاه صنعتی 
شــریف در اســفند ۹۹ برگزار شــد، تولیدات شرکت 
فولاد اکســین به عنوان محصول برتر ملی انتخاب 
شــدند.از روابط عمومی شــرکت فولاداکسین، در 
پنجمین جشنواره ملی نوآوری محصول برتر ایرانی 
که در دانشگاه صنعتی شریف در اسفند ۹۹ برگزار 
شد، تولیدات این شرکت به عنوان محصول برتر ملی 

انتخاب شدند.
فولاد اکســین در این جشنواره محصول جدید 
« خود را که  و منحصربه فرد »
توانسته بود صنعت نفت و گاز را از واردات نجات 
دهــد و پــروژه گــوره بــه جاســک را به پیــش براند، 

معرفــی کــرد که این محصول با توجه بــه ارزیابی 
صورت گرفته و کسب امتیاز لازم به عنوان نوآوری 

محصول برتر ایرانی در سال ۱۳۹۹ انتخاب شد.
گفتنی ســت این ورق که با تاش متخصصین 
جوان اکسینی با تکنولوژی خاص برای اولین بار در 
ایران و خاورمیانه تولید می شود در ساخت لوله های 
انتقــال نفت و گاز اســیدی کاربــرد دارد که با تولید 
این ورق ها از واردات بیش از ۶۰۰ میلیون دلار ورق 

فولادی خارجی جلوگیری به عمل آمد.
لازم به ذکر است عمده تولیدات شرکت فولاد 
اکسین در صنایع صنعت نفت و گاز، کشتی سازی، 
مخــازن  ســاخت  ساختمان ســازی،  لوله ســازی، 

تحت فشار و خودروسازی کاربرد دارد. 

ســحر رحمتی- مشــهد مقدس: رئیس ستاد مرکزی 
هماهنگی خدمات  ســفر گفت: بر اســاس مصوبه 
ســتاد ملــی کرونــا ســفرهای نــوروزی مشــروط بــه 
اســتفاده از تورهای گردشــگری و رزرو مراکز اقامتی 
گردشــگری با رعایت پروتکل های بهداشتی انجام 

خواهد شد.
ولــی تیمــوری   با بیان این مطلب افزود: ســالی 
را توأم با اضطراب و اســترس پشت سر گذاشته ایم 
و مــردم و مســئولان درگیــر ویروس منحــوس کرونا 
بوده اند. او ادامه داد: شرایط خاصی برای کشور به 
وجود آمده که لازم  است فضای شور، نشاط و امید 
به جامعه برگردد. تیموری تأکید کرد: از طرفی باید 
به گونه ای عمل کنیم که دستاوردهایی که تاکنون 
در پیشگیری و مقابله با ویروس کرونا داشته ایم را 
از دســت ندهیم. معاون گردشگری وزارت میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی درباره سفرهای 
مسئولانه و ایمن اظهار کرد: پیش شرط این سفرها 
این اســت که شــرایط فعلی تغییــر نکند و همین 
شــرایط ماندگار باشد و البته ماندگاری این شرایط 
نیز منوط به رعایت پروتکل های بهداشتی و نظارت 
بر رعایت آن است. تیموری با اشاره به بازدیدهای 
انجام شده از تأسیسات و خدمات گردشگری گفت: 

ارزیابی هــا نشــان می دهد پروتکل های بهداشــتی 
توســط مــردم و خدمات دهنــدگان در تأسیســات 
گردشگری به خوبی رعایت می شود. او با اشاره به 
مصوبه جلســه ۵۵ ستاد ملی کرونا مبنی بر انجام 
سفرهای نوروزی از طریق تور یا با رزرو مراکز اقامتی 
گردشــگری اظهار کرد: مهم ترین مســئله این است 
که ســفرهایی مجاز و مورد تائید اســت که از مسیر 
تأسیســات و مراکز خدمات گردشــگری باشد چون 
در تأسیســات گردشــگری پروتکل هــای بهداشــتی 

به شدت رعایت می شود. معاون گردشگری وزارت 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی تصریح 
کــرد: بــرای ورود مســافر به شــهرهای مســافر پذیر 
دارای وضعیت زرد، طی روزهای آینده تصمیم گیری 

خواهد شد.
تیموری تصریح کرد: به نظر می رســد با کمک 
دســت اندرکاران و مــردم در نــوروز ۱۴۰۰  به گونه ای 
عمل کنیم که هم سفره ای نوروزی انجام شود و هم 

پروتکل های بهداشتی رعایت شود.

گردشــگری وزارت میــراث فرهنگــی،  معــاون 
گردشــگری و صنایع دســتی بــا اشــاره به تأثیــر رکود 
گردشگری بر اقتصاد خراسان رضوی و به ویژه شهر 
مشهد گفت: اشــتغال افرادی زیادی حتی به غیراز 
افراد شــاغل در تأسیســات گردشــگری وابســته به 
حضور زائران و گردشگران است که اکنون با چالش 

مواجه شده است.
تیمــوری افــزود: همــه مــا مصمــم بــه رعایــت 
پروتکل های بهداشتی هستیم اما با این رویکرد که 
گشایشی در این بازه زمانی در اقتصاد گردشگری به 
وجــود آید. او به عدم محدودیت شــهرهای دارای 
وضعیت زرد و مســافر پذیر تأکید کرد و ادامه داد: 
اگر مشهد را به عنوان شهر زرد مسافر پذیر محدود 
به این تبصره ها کنیم در عمل ۵۰ درصد تأسیسات 
اقامتی کشــور از فرآیند تأمین خدمات ایمن ســفر 
خارج خواهند شد البته این مشکل برای شهرهای 
دیگر مثل اصفهان و دیگر شهرهای مسافر پذیر نیز 
صدق می کند. هم چنین در این جلسه کمیته های 
مختلــف ســتاد اجرایــی خدمــات ســفر خراســان 
رضوی گزارشــی هایی ارائه کردند و آمادگی اســتان 
بــرای میزبانی از گردشــگران و رعایت پروتکل های 

بهداشتی موردبررسی قرار گرفت. 

انتخاب تولیدات شرکت فولاداکسین به عنوان محصول برتر ایرانی

رئیس ستاد مرکزی هماهنگی خدمات سفر کشور در مشهد مقدس:

سفرهای نوروزی به صورت مشروط انجام می شود

خـــبر

خـــبر
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خــبرکوتاه

امــروز: نژاد-رویــداد  موســوی  ســادات  ایمــن 
هنــر مردمــان ایــن مرزوبــوم بــر تاروپــود فــرش 
جــاری می شــود و نقــش و نگاری زیبــا می آفریند 
کــه همــراه خــود هویت و اصالــت هنــر ایرانی را 
بــا خود روانــه دیارهــای مختلف می کنــد. فرش 
ابریشــم قم قله های پیشرفت را درنوردیده و بر 
اوج خودنمایی می کند و مانند گنجینه ای است 
که ســرمایه ای عظیم در دل این هنر برای کشــور 
نهفتــه اســت. تولید فرش دســتباف بــه دو روش 
کارگاهی و اشــتغال در خانه انجام می شــود ولی 
برای فروش فرش دستباف به بازاریابی، تبلیغ و 

اطاع رسانی نیاز است.
فرش دستباف دارای چرخه اقتصادی 

مناسبی است
روح ا... مهپور، کارشــناس و تولیدکننده فرش 
دستباف ابریشم ضمن انتقاد از اینکه هیچ نهادی 
قدرت هزینه زیادی برای معرفی فرش دســتباف 
در خارج از کشــور را ندارد، گفت: دولت باید از 
این حرفه، هنر و صنعت به عنوان یک محصول 
کامل ارزآور که به گفته مسئولان صنعت، معدن 
و تجــارت از 100 تــا 400 درصــد ارزش افزوده برای 
کشور دارد؛ حمایت کند. او معتقد است: عاوه 
بــر مشــکات بافنــدگان، بحث بازاریابــی وجود 
دارد که متأسفانه دولت در حد توان خود اقدام 
نکــرده اســت. مهم تریــن مشــکات و آســیب ها 
در حــال حاضر نبود یک مجموعه اطاع رســانی 
پایــدار و عــدم معرفی بــه بازارهای هــدف برای 
فــرش قم و تســهیات ویــژه بــرای تولیدکنندگان 
فرش دســتباف اســت. بــه گفته ایــن تولیدکننده 
فــرش دســتباف ابریشــم برگردانــدن ارز از ســوی 
صادرکنندگان سبب شده بسیاری از صادرکنندگان 
فرش دستباف اقبالی به فرش کشور نشان ندهند 
و صــادرات کاهــش پیــدا کنــد. او بابیــان اینکــه 
بســیاری از طرح ها و نقشــه های ســنتی باســلیقه 
مشتری همسو نیست، گفت: باید به نیاز مشتری 
امــروز نــگاه کنیم زیرا نســبت به گذشــته ســلیقه 
مشــتری تفــاوت پیداکــرده اســت بنابرایــن تمام 
تولیدکننــدگان فــرش باید اولویتشــان در طراحی 

به روز باشد.
تولیدکنندگان علاقه ای به سرمایه گذاری 

ندارند
مهپور اســتفاده از دانش فرش در کنار مهارت 
را عامــل موفقیــت تولیدکنندگان فرش دســتباف 
عنــوان کرد و افزود: راه اندازی رشــته کارشناســی 
و مرمــت و طراحــی فــرش در مراکــز علمی مانند 
دانشــگاه هنر و علمی کاربردی بســیار مناسب و 
خوب اســت بنابراین تولیدکننــدگان باید در کنار 
مهــارت از دانــش و علــم ایــن مراکز علمــی برای 
توســعه و کیفیــت بــالای کارشــان بهــره بگیرند. 
او بابیــان اینکه آمارها بیانگر حال ناخوش فرش 
دســتباف قــم اســت، گفــت: بــه دلیــل کاهــش 
صادرات فرش بسیاری از تولیدکنندگان عاقه ای 
بــه ســرمایه گذاری و تولید ندارنــد و پیرو این امر 

بافندگان زیادی از کار بیکار می شوند.
ایــن تولیدکننــده فــرش دســتباف ابریشــم از 
دست دادن بازارهای هدف و موقعیت ارزشمند 
تاریخــی فرش در دنیا را از دیگر ضررهای کاهش 
صــادرات عنــوان کــرد و افــزود: بــه ایــن وســیله 
ارزآوری حاصــل از فــرش دســتباف که در شــرایط 

تحریــم می تواند برای کشــور ســودمند باشــد؛ از 
دست می رود.

فرش باری بر دوش دولت ندارد
ابوالفضــل رجبیــان تولیدکننــده و صادرکننده 
فــرش و رئیــس اتحادیــه صادرکننــدگان فرش قم 
بابیان اینکه یک چهارم صادرات غیرنفتی را فرش 
دستباف و صنایع دستی تشکیل می دهد و اکنون 
یک چهــارم بــه یک دهــم درصــد رســیده اســت، 
گفت: مســائل و عوامل مختلف دست به دســت 
هــم داده تــا ایــن وضعیت به وجود آمده اســت 
درصورتی که فرش دســتباف پرچم دوم ما اســت 
و ازنظــر صــادرات فرهنگــی بــرای ما بســیار مؤثر 
و بااهمیــت محســوب می شــود. او بابیان اینکه 
فــرش بــاری بــر دوش دولــت نــدارد ومــی توانــد 
کمکــی بــرای  دولــت باشــد، گفــت: اگــر از دیــد 
اشــتغال زایی نگاه کنید یک شــغل ثابت 300 تا 
400 میلیــون تومــان هزینه  نیــاز دارد ولی با 20 یا 
30 میلیــون تومــان می تــوان یــک دار قالــی زد و 
به طور مستقیم برای یک نفر اشتغال ایجاد کرد 
و به این وسیله 60 تا 70 شغل جانبی پشتیبانی 
و حمایت می شود. رئیس اتحادیه صادرکنندگان 
فرش قم بابیان اینکه تنگ نظری ها ســبب شــده 
فرش دســتباف به این شــکل گرفتار شود، گفت: 
اگر کســی عاشق باشــد وارد این کار می شود زیرا 
بافندگی، تولید و صادرات فرش مقرون به صرفه 
نیســت. فــرش ابریشــم قم در تمــام دنیــا زبانزد 
خــاص و عــام اســت ولی بی توجهی بــه این هنر 
عامل ناراحتی رجبیان اســت به طوری که شرایط 
خوبــی  وضعیــت  فــرش  کــه  شــده  به گونــه ای 
نداشــته باشــد و کرونــا نیــز در این شــرایط مزید 
بر نارضایتی تولیدکنندگان شــده است. او بابیان 
اینکــه پیش ازایــن فــرش ایــران ورودش آزاد بود، 
گفــت: تمــام فرش هــای دنیا بــرای تعمیــرات به 
ایران ارســال می شــد ولــی اکنون چنیــن اجازه ای 
نمی دهند و گمرک جلوی آن را می گیرد و مرمت 
کاران ترکیــه ایــن کار را انجام می دهند و ترکیه از 
مرمــت فــرش 120 تا 200 میلیون دلار درآمد ارزی 
دارد. رجبیــان خاطرنشــان کرد: فــرد فرش صادر 
می کند ولی فروش نمی رود اگر بخواهند فرش را 
برگردانند در گمرک معضات دارد و جلوی آن را 
می گیرنــد و مالیات بر ارزش افــزوده از او دریافت 

می کنند.
مواد اولیه فرش وارداتی است

رضا بلندیان، تولیدکننده فرش ابریشم بابیان 
اینکه تولید فرش مشــکات خاص خود را دارد، 

گفــت: تولید فرش زحمــت زیــادی دارد بنابراین 
توقع بافنده و تولیدکننده این است که بیشترین 
بازدهــی را برایــش داشــته باشــد. او تأمیــن مواد 
اولیــه را ازجملــه مشــکات ذکر کرد و افــزود: در 
ایــن زمینــه بــه خارج وابســته هســتیم و جنســی 
که مصرف می کنیم بیشــتر وارداتی اســت و تورم 
دستمزدها نیز در این امر تأثیرگذار است و قیمت 
تمام شــده بالایی برای فرش رقم زده اســت. این 
تولیدکننــده فرش ابریشــم خاطرنشــان کــرد: هر 
جنسی قیمت مناسب تر داشته باشد بهتر و بیشتر 
فروش می رود زمانی که قیمت بالا رفت فروش 
کاهــش می یابــد. او با اشــاره به بحــث صادرات 
گفت: با تحریم، ارتباطات با یک سری کشورها 
کــه مصرف کننــده هســتند؛ کاهــش پیداکــرده و 

اثرگذار بوده است.
مــا  بــزرگ  اســت: مشــکل  بلندیــان معتقــد 
فروش فرش اســت و اکنون بیشــتر به بازار داخل 
وابســته شــدیم و بــازار داخل نیــز به ایــن اندازه  
تمایــل نــدارد و خریدار نمی تواند فرش ابریشــم 
را در داخــل منــزل داشــته باشــد. او بابیان اینکه 
قیمت تمام شده فرش ابریشم بالا است، گفت: 
بحث گرانی مواد اولیه و دیگری فروش ازجمله 
مشــکات فــرش اســت کــه در این بخــش فرش 

ایران باید صادر شود.
قم پایتخت فرش ابریشم دنیا است

فــرش  اتحادیــه  صادقی،رئیــس  ابوالفضــل 
دســتباف استان قم با اشــاره به حمایت سازمان 
صمــت از مرکــز ملی فرش ایــران و تفاهم نامه با 
صنــدوق بازنشســتگان عشــایر روســتایی گفت: 
شرایطی ایجادشده که بیش از هزار و 500 نفر در 

صندوق عشایر روستایی بیمه شدند.
دولــت  از  بارهــا  کــرد:  خاطرنشــان  او 
خواسته شــده کــه بــه فــرش نــگاه اشــتغال زایی 
داشته باشد. فرش هیچ بار مالی بر دولت ندارد 
و تولیدکننــدگان نیــز امکاناتــی از دولت دریافت 
نمی کننــد و در بخــش مــواد اولیــه و تســهیات 

نتوانستیم هیچ کمکی از دولت دریافت کنیم.
رئیــس اتحادیــه فــرش دســتباف اســتان قــم 
عنــوان کــرد: کارآفرینــان و تولیدکننــدگان حوزه 
کــه هیــچ خدماتــی از دولــت دریافــت  فــرش 
کــه  نکردنــد انتظارشــان از دولــت ایــن اســت 
و  کارآفرینــی  نــگاه  فــرش  تولیــد  بــه  حداقــل 
اشــتغال زایی داشــته باشــند و اگر بخواهیم این 
چرخــه خــوب حرکت کند و شــغل ایجاد شــود 
دولــت بایــد به بازارهــای هدف کمــک کند. او 

بابیــان اینکــه قــم بزرگ تریــن و باکیفیت تریــن 
پایتخــت فــرش ابریشــم دنیا اســت، گفــت: در 
بخــش فروش مشــکل وجــود دارد و با توجه به 
تحریم هــا بــه نــگاه و کمــک دولت نیاز اســت. 
صادقی خاطرنشان کرد: قم شاهراه مواصاتی 
17 تا 18 اســتان کشور است بنابراین می توانیم 
محصــولات و قالی هــای بافته شــده را به طــور 
مســتقیم بــه خریــدار دهیــم و جــذب توریســم 
و جاذبــه توریســتی می توانیــم ایجــاد کنیــم که 
برای اســتان و صنعت فرش کشــور بسیار خوب 
اســت. رئیس اتحادیه فرش دستباف استان قم 
خاطرنشــان کــرد: تولیدکننــده چگونــه بــا نــرخ 
آزاد و دولتــی بــدون حمایت دولت مــواد اولیه 
را خریــداری کنــد ولــی زمانی کــه بخواهد قالی 
را بفروشــد به صــورت دولتــی پــول را دریافــت 
کنــد بنابرایــن بــرای صادرکننــده مقرون به صرفه 
نیست. این امور سبب می شود تولیدات و شغل 

کاهش پیدا کند.
موانع و مشکلات بر سر راه صادرات

او بــا اشــاره بــه مشــکات و موانع بر ســر راه 
صادرات گفت: اگر صادرات نداشته باشیم خواه 
یا ناخواه تولید ما کاهش پیدا می کند و مشکات 
بیشــتر برای جامعه پدید می آید بنابراین دولت 
بایــد از صــادرات حمایــت کنــد تــا تولیدکنندگان 
حمایت شــوند و اشــتغال و کارآفرینــی به وجود 

آید و درنهایت چرخه به گردش درآید.
فــرش  تولیدکننــده  گفتــه صادقــی 350  بــه 
دســتباف فعالیــت دارند کــه از این تعــداد بیش 
از 85 تــا 90 درصــد تولیدکننــده فــرش ابریشــم 
هســتند. ایــن ظرفیــت در کشــور وجــود دارد که 
اکنــون فرش هایــی کــه بافتــه می شــود مصــرف 
داخلــی داشــته باشــد و بتوانیــم ظرفیــت بــازار 
داخلی خودمان را بیش از گذشــته کســب کنیم. 
او با اشاره به گایه بافندگان از دستمزدها گفت: 
دستمزد تا حد توان افزایش پیداکرده ولی اکنون 
به دلیل آنکه صادرات کمتر است عرضه و تقاضا 
باهم تطابق ندارد. راهکار این اســت که دولت 
بــه حمایــت صنــف هنــر و صنعــت فــرش ایــران 

بپردازد.
رئیس اتحادیه فرش دستباف استان قم ضمن 
تقاضای تحویل نمایشــگاه قم برای دستیابی به 
بازار فروش خاطرنشان کرد: زمانی که تولیدکننده 
بتوانــد قالــی را بفروشــد تــوان مالی بیشــتری به 
دســت مــی آورد تا بتواند بافنــده را موردحمایت 

قرار دهد.

حال فرش دستباف قم ناخوش است

باغ های ترنج پایتخت ابریشم گرفتار خزان سرد صدور 80 هزار قبض 
در رده کم مصرف در قم

سرپرســت معاونــت فــروش و خدمــات مشــترکین 
شــرکت توزیع نیروی بــرق قم گفت: ۷۴ هــزار و ۸۷۶ 
قبض صادرشده در این استان مشمول طرح امید شده و 
رایگان است. سید محمدرضا غفوری اظهار کرد: تعداد 
مشــترکان مشــمول برق امید با توجه به میزان مصرف 
مشترکان متغیر است و ممکن است در ماه هایی از سال 
افزایش یا کاهش داشته باشد. او اضافه کرد: برق امید 
مخصوص مشــترکان خانگــی و باهدف اصــاح الگوی 
مصرف اســت که در این طرح مشــترکان به سه بخش 
کم مصرف،  خوش مصرف و پرمصرف تقسیم می شوند. 
او ادامه داد: ۶۹ هزار و ۹۱۹ اشتراک شهری و چهار هزار 
و ۹۵۷ اشتراک روستایی کم مصرف، ۲۳۹ هزار و ۱۲۳ 
اشــتراک شــهری و هشــت هزار و ۹۰۹ اشتراک روستایی 
خوش مصرف و ۱۸۴ هزار و ۵۷۶ قبض شــهری و پنج 
هزار و ۸۱ قبض روســتایی پرمصرف هســتند. به گفته 
غفوری، مشترکانی که مصرفشان در چهار ماه گرم سال 
از خرداد تا شــهریور ۲۰۰ کیلووات و در ســایر ماه ها زیر 
۸۰ کیلووات است، کم مصرف هستند و برق مصرفیشان 

رایگان محاسبه می شود.
او بیان کرد: ساکنان دائمی روستاها شامل این طرح 
هســتند و ســاکنان فصلی و بــاغ ویاها مشــمول طرح 
نمی شــوند و افزایش درآمدی که بابت کاهش مصرف 
برق در اســتان داریم بیشــتر از کاهش درآمدی است که 
به واسطه رایگان شدن برق تعدادی از مشترکان صورت 

گرفته است.

مصرف مرغ سایز در قم 
ترویج می شود

معاون بهبود تولیدات دامی سازمان جهاد کشاورزی 
قم، گفت: بر اساس راهبرد جهش تولید، مصرف مرغ 
سایز که ازنظر اقتصادی و سامت غذایی برای استفاده 
مقرون به صرفه است، درقم ترویج می شود. علی اصغر 
همت در گفت وگو با خبرنگاران بیان کرد: هدف وزارت 
جهاد کشاورزی و به تبع آن سازمان جهاد کشاورزی قم 
این است که مصرف مرغ سایز با وزن میانگین یک کیلو و 
۸۰۰ تا ۲ کیلو و ۲۰۰ گرم، در میان مردم ترویج شود. او با 
اشاره به این که مرغ سایز در این محدوده سنی، ضریب 
تبدیل کمتری دارد،  افزود: هرچه این ضریب تبدیل کمتر 
باشــد، برای مرغدار مقرون به صرفه تر است چراکه هر 
چه وزن مرغ بیشتر شود به ضریب تبدیل اضافه می شود 
و پرورش مرغ با وزن بالاتر ازنظر اقتصادی هزینه بیشتر 
در پی دارد. او ادامه داد: استفاده از مرغ سایز هم برای 
مرغدار و هم برای مصرف کننده سودمند است، چراکه 
برای پرورش ضریب تبدیل کمتــری دارد و برای مصرف 
نیز این مرغ دارای گوشــت مفید اســت که چربی آن در 

حداقل ممکن قرار دارد.

آمادگی بهزیستی قم برای 
جلب کمک های مردمی در 

آستانه نوروز
مدیرکل بهزیستی قم گفت: در آستانه ورود به سال 
نــو کلیــه مراکز بهزیســتی در این اســتان آمــاده دریافت 
هدایای غیر نقدی شــهروندان هستند.  مهدی پهلوانی 
با اشــاره به آغاز جشــن نیکوکاری اظهار داشــت: طبق 
ســنتی چندین ســاله نیکوکاران و خیرین و همشهریان 
نوع دوست استان با حضور در آسایشگاه های معلولین و 
سالمندان و مراکز بهزیستی شادی های خود را با مقیمان 
این مراکز تقســیم می کردند، اما امسال به علت شیوع 
ویروس کرونا و ممنوعیت ورود به مراکز بهزیستی امکان 
حضور و سرکشی به معلولین و سالمندان فراهم نیست. 
او اظهار داشت: شهروندان سخاوتمند استان می توانند 
هم زمان ایام پایانی سال و شب عید با ارائه کمک های 
نقدی و غیر نقدی ما را در تأمین اقام موردنیاز جامعه 
هدف اعم از پوشاک، کفش، آجیل، شیرینی، خواروبار 

و... یاری نمایند.
پهلوانی یادآور شد: شماره حساب هدایای بهزیستی 
نزد بانــک مرکــزی ۴۱۷۶۰۳۴۵۴۱۸۸۶۹۹۹ و شــماره 
کارت ۶۳۶۷۹۵۷۰۷۶۱۸۲۵۸۸ مشارکت های مردمی 
بهزیســتی جهت واریز کمک های نقدی و شماره تلفن 
۰۹۱۰۹۰۷۳۲۰۵ جهت هماهنگی دریافت کمک های 
غیر نقدی در نظر گرفته شده است همچنین کلیه مراکز 
بهزیســتی در ســطح اســتان آماده دریافت هدایای غیر 

نقدی مردم شریف و سخاوتمند هستند.

کنگره حضرت آمنه در قم 
برگزار می شود

معــاون فرهنگــی آســتان حضــرت معصومــه )س( 
گفــت: با توجــه به بروز بیمــاری کرونا، کنگره حضرت 
آمنــه )س( هفتــه آینده به صورت محــدود در قم برگزار 
می شــود و پخش زنــده تلویزیونی خواهد داشــت. به 
گزارش رویداد امروز، مهدی احمدی در نشســت خبری 
اختتامیه کنگره بزرگداشت حضرت آمنه اظهار داست: 
کنگره بزرگداشت مادر رسول گرامی اسام در راستای نشر 
معارف اهل بیت است که در حکم رهبر معظم انقاب 
در خصــوص شــرح وظایف تولیت حــرم بانوی کرامت 
عنوان شــده اســت. معاون حــرم بانوی کرامــت افزود: 
دفاع از کیان تشیع در برابر هجمه هایی که علیه ارزش ها 
و مفاهیم اصیل دینی و شیعی صورت می گیرد از اهداف 

برگزاری این کنگره است. 

آغازعملیات اجرایی
 ساخت ۱۸۰۰ واحد مسکونی

بازار مرغ ساماندهی می شود

رساندن پیام ناب اسلام به سراسر دنیا
 از شبکه سلطان

شهرســازی  و  راه  مدیــرکل 
عملیــات  گفــت:  قــم  اســتان 
واحــد   800 و  هــزار  اجرایــی 
مســکونی در قــم آغــاز شــد. 
حســن صبــوری اظهار داشــت: 
مجمــوع ســهم مســکن  هــای 
پیش بینی شــده اســتان قم در 

برنامه جامع مسکن کشور ۱۳ هزار و ۲۰۰ واحد 
اســت کــه ۱۰ هــزار و ۶۰۰ واحــد در اراضی ملی، 
۲ هــزار و ۲۰۰ واحــد در بافــت هــای فرســوده و 
۴۰۰ واحد در شهرهای زیر صد هزار نفر جمعیت 
احداث می شود. او افزود: در فاز اول طرح اقدام 
ملی ۴ هزار و ۴۰۰ متقاضی ثبت نام کردند که ۲ 
هزارو ۵۰۰ واحد آن توسط بنیاد مسکن انقاب 
اســامی در پنــج پروژه زیتــون ۶ الــی ۱۰، محله 
ده )اراضــی ۱۷ هکتــاری( و اراضــی ۲۲ هکتاری 

مرکز محات پردیسان احداث 
می شود.

صبوری توضیح داد: تعداد 
هــزار و 800 واحــد مســکونی 
اقــدام ملی فاز اول نیز توســط 
ســتاد اجرایی فرمــان حضرت 
خواهــد  احــداث  )ره(  امــام 
شــد که عملیات کلنگ زنی آن در روز دوازدهم 
اســفندماه انجام شــد که این واحدها در اراضی 
۲۷ هکتــاری واقــع در ابتــدای بلــوار دانشــگاه 
پردیســان احــداث خواهــد شــد. او در خصوص 
فاز دوم طرح اقدام مســکن اســتان قم توضیح 
داد: در فــاز دوم ۱۱ هزارو ۷۰۰ متقاضی در شــهر 
جدید امیرکبیر ثبت نام کرده اند که پس از رایزنی 
مدیران استانی تصمیم به انتقال آن ها به شهر 

قم گرفته شده است. 

ســازمان صنعــت،  رئیــس 
معــدن و تجــارت اســتان قــم 
از تــاش و پیگیــری مســؤولان 
اســتان بــرای تزریــق مــرغ گرم 
مازاد دیگر استان ها به بازار مرغ 
قم برای ســاماندهی ایــن بازار 

خبر داد.
محمود سیجانی در گفت وگو با خبرنگاران با 
اشاره به اینکه کارگروه تنظیم بازار استان قم در 
ایام پایانی ســال و آغاز ســال جدید را در دســتور 
کار دارد بیان کرد: ســاماندهی بازار مرغ، تأمین 
میوه شب عید و همچنین برخی کالاهای اساسی 
مانند برنج، روغن و شــکر در نشست های این 

کارگروه در دست بررسی است.
او اضافه کرد: متأســفانه در بحث مرغ و در 
ســطح کشــور شــاهد افزایش قیمت در روزهای 
اخیر و همچنین تشــکیل صفوف طولانی برای 
دریافت مُرغ هســتیم که البته برای ساماندهی 
این بازار، نشست هایی هم در سطح ملی انجام 

شده است.
رئیــس ســازمان صنعــت، معــدن و تجارت 
استان قم ادامه داد: رصدها نشان می دهد که 
حتی در استان هایی که با مازاد تولید مرغ هم 
مواجه هستند، افزایش قیمت رخ داده است که 

این مسئله جای سوال دارد.
او با اشاره به ارسال مازاد تخم مرغ تولیدی 

در قم در ماه های اخیر به دیگر 
استان ها برای ساماندهی بازار 
آن اســتان ها خاطر نشان کرد: 
اکنون انتظار می رود که استان 
هــای دارای مازاد تولید مرغ به 
کمک قم بیایند و در شــرایطی 
که قم با وضعیت آبی کرونایی 
با افزایش مسافران و زائران رو به روست و هم 
این که مناسبت های مذهبی نیز افزایش مصرف 
مرغ را به دنبال داشته است، به ساماندهی این 

بازار در قم کمک کنند.
ســیجانی یکــی از دلایل تشــکیل صــف در 
بــازار مــرغ قــم را تــاش مســؤولان این اســتان 
برای رعایت قیمت مصوب تنظیم بازار خواند 
و گفت: شــرایط به گونه ای اســت که ســرانه 
مصــرف اســتان 110 تن در روز اســت، در حالی 
کــه مُــرغ تولیــدی اســتان از 60 تا 70 تــن در روز 
تجاوز نمی کند، ضمن آن که تقاضای مصرف 
مرغ نیز در روزهای اخیر در قم روندی افزایشی 

را نشان می دهد
رئیــس ســازمان صنعــت، معــدن و تجارت 
استان قم اضافه کرد: تاش مسؤولان این است 
که ضمن تأمین مرغ مورد نیاز، چگونگی توزیع 
مرغ و رسیدن آن به دست مصرف کننده هم به 
شکلی تدبیر شود که یا صف تشکیل نشود و یا 

این که با حداقل تشکیل صف مواجه باشیم.

بین المللــی  شــبکه  مدیــر 
ســلطان تی او گفت: این شبکه 
با زبان انگلیسی برای مخاطبان 
غیرمســلمان راه انــدازی شــده تا 
پیــام اســام را بــه گــوش جهان 
برساند. به گزارش رویداد امروز، 
حجت الاســام محمد کاشانی 

در نشست خبری افتتاح شبکه بین المللی سلطان 
تی او، اظهار کرد: با توجه به اینکه رویکرد شبکه 
ســلطان گفت وگوی بین مذاهب اســت می توان 
ایــن رخــداد را ایــن اتفاق جدیدی دانســت که در 
جهان کنونی از سوی شیعیان در حال رویش است 
و ریشه قرآنی دارد. او بابیان اینکه ادیان مشترکات 
فراوانی دارند که لازم است بر اساس این مشترکات 
با یکدیگر همزیستی داشته باشند، تصریح کرد: 
اخاق یکی از مهم ترین مقوله هایی است که بین 
اسام و مسیحیت مشترک است اما سطح دعوت 
و کمیــت و کیفیــت آن بــا یکدیگــر تفاوت هایی 
دارد. مدیر شبکه بین المللی سلطان تی او همچنین 

معنویت را از دیگر نقاط مشترک 
ادیان عنوان کرد و گفت: حس و 
حال معنوی و دعا ازجمله نقاط 
مشترک ادیان است که می توان 
در ارتباط با آن گفت وگو کرد. او 
بابیان اینکه نقاط مشترک ادیان 
موجب می شــود کــه راه تعامل 
و گفت وگوی بین مذاهب باز شود، عنوان کرد: در 
این راستا غفلت بزرگی به وسعت بیش از هزار سال 
رخ داده و کمتر به وجوه مشترک پرداخته شده است 
و از این غفلت تکفیری ها بهره بردند تا اسام را دین 
خشم و خشونت معرفی کنند.کاشانی اضافه کرد: 
از اهداف راه اندازی این شبکه بین المللی می توان 
به داشتن پیام مشترک با ادیان و یافت راهی برای 
تعالی و همزیستی عنوان کرد زیرا ما محتوایی در 
معارف دینی داریم که اگر باب گفت وگو باز شود 
محاسن اهل بیت )ع( را گوش آنان می رسانیم و به 
این شیوه تاش های تکفیری ها در معرفی چهره ای 

ناشایست از اسام را خنثی کنیم.

پایان ترافیک هسته مرکزی
 با تکمیل بلوار فردوسی

شــهردار قــم بــا تاکیــد بــر 
مــدار  بــر  شــهرداری  حرکــت 
برنامه های راهبردی پنج ساله 
و ســند چشــم انداز شهر قم، 
گفــت: یکی از پروژه هایی که 
در این مسیر پیگیری می شود 
بلــوار فردوســی بــه طــول 25 

کیلومتر اســت. ســید مرتضی ســقائیان نژاد در 
جلسه ای با حضور هیات مدیره اتاق بازرگانی 
قم و مســئولان نمایشــگاه بین المللی اســتان 
کــه پــس از بازدید از این نمایشــگاه در ســالن 
جلســات آن برگزار شــد، اظهار داشت: زمانی 
کــه وارد قــم شــدیم، در این شــهر یک برنامه 
کارهــای  جامــع راهبــردی وجــود نداشــت و 
توسعه ای و عمرانی به صورت سلیقه ای پیش 
می رفت. شــهردار قم با اشاره به تدوین سند 
چشــم انــداز شــهر قــم و برنامه راهبــردی قم 
۱۴۰۰ افــزود: در حــال حاضــر در ســال پایانــی 
ایــن برنامــه قــرار داریــم و در حــال تدویــن 
برنامــه دوم راهبردی شــهرداری قم هســتیم. 

ســقائیان نــژاد بــه پروژه هــای 
مهــم در دســت اجرا در شــهر 
قــم اشــاره کرد و گفــت: بلوار 
فردوسی به طول ۲۵ کیلومتر 
کــه مناطق مختلف شــهری را 
به هم متصل می کند ازجمله 
پروژه هــای بســیار مهم اســت 
که با تکمیل آن، معضل ترافیک هسته مرکزی 
شــهر تا حــدی زیادی حــل خواهد شــد. او به 
ابرپروژه متروی قم اشاره کرد و اظهار داشت: 
تمام تاش ما این اســت که فاز نخســت این 
پــروژه از قلعــه کامــکار تــا میــدان مطهــری تا 
انتهای بهار سال آینده به اتمام برسد. شهردار 
قم به اهمیت توجه به توسعه شهر در زمان 
مناســب و رفــع موانــع توســعه اشــاره کــرد و 
گفــت: متــرو زمانــی بــا کیلومتــری ۷۰ میلیارد 
تومــان اجرایــی میشــد اما الان هزینــه اجرای 
متــرو به کیلومتری هزار میلیارد تومان رســیده 
و در ایــن مســیر از دســت دادن هــر فرصتــی 

خسارت بسیاری برای شهر دارد.

حسن صبوری

محمود سیجانی

محمد کاشانی

سید مرتضی
 سقائیان نژاد

رئیس مرکز بهداشت قم یکی از چالش های 
روزهــای اخیر را ازدحام مــردم برای خرید مرغ 
و  فروشــگاه ها  برخــی  در  مصــوب  قیمــت  بــا 
همچنیــن تجمع جوانان در برخی رســتوران ها 
بــرای انجــام بازی مافیا خواند.ســیامک محبی 
کــه طــرح محلــه محــور شــهید  ایــن  بیــان  بــا 
دارد  ادامــه  قــم  در  ســلیمانی  قاســم  حــاج 
کــرد: یکــی از دلایــل مهــم عــدم ورود  اظهــار 
کرونــا، تــداوم  قــم بــه پیــک بعــدی بیمــاری 
مطلوب طرح شــهید ســلیمانی بــا حضور فعال 
نیروهای آموزش دیده مرکز بهداشــت، بسیج و 
هال احمــر اســت که بایــد از آنــان تقدیر کرد. 
او ادامه داد: از ۹۱۴ مورد ره گیری انجام شــده 

مــورد  اخیــر، ۹۰۹  در هفتــه  و  طــرح  ایــن  در 
نمونه گیــری انجــام و همچنیــن ۲۰۱ مــورد نیــز 
بــه مراکز منتخــب ارجاع شــده اند، بنابراین بر 
اســاس آمارهــای مربــوط بــه چنــد هفتــه اخیــر 
چنیــن  می تــوان  طــرح  ایــن  در  ره گیری هــا  از 
نتیجه گیری کرد که در این موضوع شاهد روند 
افزایشــی در چند هفتــه اخیر بوده ایم. معاون 
بهداشــتی دانشــگاه علــوم پزشــکی قــم ســپس 
بــه موضــوع مراقبــت در منــزل در طــرح شــهید 
ســلیمانی پرداخــت و گفــت: در هفتــه اخیــر و 
در اســتان، ۵۷ نفــر خدمات مراقبــت در منزل 
دریافــت کرده اند. محبــی بیان کرد: بیش از ۲ 
هزار مورد بازرسی در هفته اخیر انجام شده که 

بیــش از ۷۰۰ اخطــار و یــا پلمــب را بــه همــراه 
داشــته اســت. او افــزود: خوشــبختانه با توجه 
به تداوم ره گیری ها، مراقبت ها و نظارت ها در 
طرح شــهید ســلیمانی، قم همچنــان یکی از ۴ 
مرکز اســتان کشــور اســت کــه در وضعیت آبی 
کرونایــی قــرار دارد و امیــد اســت ایــن روند با 

همراهی مردم و مسئولان ثابت بماند. 
محبــی همچنیــن توزیــع مــرغ را بــه قیمــت 
مصــوب تنظیــم بــازار در برخــی فروشــگاه های 
اخیــر  چالش هــای  از  یکــی  به عنــوان  اســتان 
کــرد و بیــان داشــت: ازدحــام ناشــی  معرفــی 
از ایــن توزیــع بایــد توســط مســئولان مربوطه 
و ازجملــه دســت اندرکاران ســازمان صنعــت، 

معــدن و تجــارت مدیریــت شــود. او چالــش 
را  اســتان  در  اخیــر  روزهــای  دیگــر  کرونایــی 
تجمــع برخــی جوانــان در برخــی رســتوران ها 
بــرای انجام بــازی مافیا عنوان کــرد و از نیروی 
انتظامــی و اداره اماکــن خواســت نســبت بــه 
ایــن تجمعــات واکنــش نشــان دهنــد. محبــی 
کــرد: آمــار ۶۴ درصــدی اســتفاده  خاطرنشــان 
درصــدی   ۶۹ آمــار  ماســک،  از  مــردم  عمــوم 
اســتفاده از ماســک در بین اصنــاف و همچنین 
آمار ۶۸ درصدی اســتفاده از ماسک در وسایل 
نقلیــه عمومی نشــان می دهد آخرین متوســط 
اســتفاده از ماســک در بین مردم اســتان حدود 

۶۶ درصد است.

از  قدردانــی  بــا  قــم  اســتان  امام جمعــه 
خدمــات کمیتــه امــداد بــه محرومــان گفت: 
تبلیغــات مســموم فضــای مجــازی نگــران  از 
ادامــه  خــود  کار  بــه  باقــدرت  و  نباشــید 
ســعیدی،  محمــد  ســید  آیــت ا..  بدهیــد. 
امام جمعــه اســتان قــم بابیــان اینکــه شــغل 
امدادگــری در کمیتــه امــداد با مشــاغل دیگر 
متفــاوت اســت گفت: مطمئن باشــید دســت 
خداونــد پشــتیبان شــما و همکاران شماســت 
بــرکات  و  خیــرات  خداونــد  ان شــاءالله  و 
خــود را بــر شــما نــازل می کنــد. وی بــا تأکیــد 

تبلیغــات  از  نبایــد  امــداد،  کمیتــه  اینکــه  بــر 
مســموم فضای مجازی در مورد فعالیت های 
خــود نگــران شــود افــزود: باقدرت بــه کار و 
امیــدوارم  و  بدهیــد  ادامــه  خــود  خدمــات 
خداونــد ایــن خدمات را به عنــوان عبادت از 
شــما قبــول کنــد و ذخیره آخرت شــما باشــد. 
آیت ا... ســعیدی در پاســخ به این شــبهه که 
چــرا خداونــد دانــا و توانــا خــودش بــه داد 
اســت  درســت  گفــت:  نمی رســد  محرومــان 
پــروردگار متعــال باقــدرت مطلــق خــود  کــه 
می توانــد خودش به افــراد بی بضاعت کمک 

کند ولی به شــکل های مختلف مردم را برای 
کمــک بــه مســتضعفان و توانمندســازی آن ها 
شــامل  را  الهــی  نصــرت  تــا  کــرده  فراخــوان 

کند. حالشان 
ریشــه ای  و  کلــی  نــگاه  قــم  امام جمعــه 
همیــن  از  ناشــی  را  امــداد  کمیتــه  بــه 
بــه  کــرد: دســتور  دیــدگاه دانســت و اظهــار 
توانمندســازی مددجویان در حکم رهبری به 
هیئت امنــای ایــن نهــاد هــم بــر همین اســاس 
اســت. وی بــا اشــاره بــه اینکــه کمیتــه امداد 
زائــران،  بین راهــی  موکب هــای  ماننــد  بایــد 

طبــق  گفــت:  باشــد  اســتقرار  محــل  نبایــد 
کنیــد  دســتورات اســام، طــوری برنامه ریــزی 
کــه آســیب دیده اند و مشــکاتی  تــا افــرادی 
دارند باورشــان این نباشــد که قرار اســت در 
اینجــا بمانند بلکه خدمت لازم را دریافت و 
عبــور می کنند.تولیــت آســتان مقدس حضرت 
معصومــه )س( بابیان اینکــه محرومیت های 
فکــری و رفتــاری محرومــان بســیار ســخت تر 
اقتصــادی  نیازهــای  از  نگران کننده تــر  و 
آن هاســت خواســتار توجــه بیشــتر به مســائل 

فرهنگی مددجویان این نهاد شــد. 

از چالش مافیا تا گرفتاری های توزیع مرغ با قیمت مصوب

نگران تبلیغات مسموم فضای مجازی نباشید 

خـــبر

خـــبر
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رکورد نگران کننده راشفورد در سال 2021

بحث جدایی محمد صلاح 
از لیورپول جدی شد

درخشش تمام نشدنی نینجای پاریس

دست رد ستاره بارسا به یک شانس بزرگ

مارکوس راشفورد، ستاره تیم 
ملی انگلیس و منچستریونایتد، 
از ابتدای سال جدید میادی در 
گلزنی دچار مشکل شده است. 
بیستم مارس پنجمین سالگرد 
به ثمر رســیدن محبــوب ترین 

گل راشفورد برای منچستریونایتد است. در سال 
2016 مارکوس راشفورد موفق شد تا با نمایشی 
دیدنی در دربی برابر منچسترســیتی دروازه جو 
هارت را باز کند و باعث پیروزی شــیاطین سرخ 
و شــاگردان فن خال شود. راشــفورد در آن زمان 
چهــره ای تــازه وارد و بازیکنی 18 ســاله بود و از 
آن زمان تاکنون بسیاری چیزها تغییر کرده است. 
راشــفورد از نظــر فیزیکــی و ذهنی رشــد کــرده و 
خــودش را بــه عنــوان یکــی از بازیکنــان اصلــی 
منچستریونایتد به ترکیب تیم تحمیل کرده است؛ 
اما اکنون بعضی از هواداران یونایتد و کارشناسان 
فوتبال زبان به انتقاد گشوده اند که چرا راشورد با 
وجود آمار نگران کننده گلی که دارد، همچنان 90 
دقیقه فرصت بازی پیدا می کند، مخصوصا وقتی 
که یونایتد چندین مهاجم جوان و آینده دار مثل 
امد دیالو و شولا شورتایر روی نیمکت دارد. ستاره 
ملی پوش یونایتد از ابتدای سال میادی تاکنون 

فقط دو بار موفق به گلزنی در 
لیگ برتر شده است و ناراحتی 
و اســتیصال او از این موقعیت 
چهارشــنبه  روز  درگیــری  در  را 
راشــفورد بــا هــری مگوایــر بــه 
خوبــی می شــد دیــد و شــنید. 
راشفورد پس از اینکه مگوایر زبان به انتقاد از او 
به دلیل افتادن در تله آفســاید کریســتال پالاس 
گشود، هم تیمی خود را به باد ناسزا گرفت. 
اینکــه راشــفورد را اینطور ناراحــت و عصبانی 
ببینیــم البتــه قابــل پیشــبینی بــود چــرا کــه او 
بازیکنی ایده آل گرا است که همواره بیشترین 
انتظار را از خودش دارد؛ اما آیا یونایتد نیز باید 
از راشــفورد انتظار بیشتری داشته باشد؟ آیا او 
توانایی خود در برابر دروازه را از دســت داده 
اســت؟ به شکل جالبی آمار خاف این را می 
گویند. فصل قبل راشفورد در لیگ برتر 17 گل 
به ثمر رساند و در این فصل نیز تاکنون موفق به 
ثبت 9 گل شده است. البته او می توانست در 
طول ماه های گذشته عملکرد بهتری داشته باشد 
و خود او بهتر از هر کسی این را می داند، اما به 
طور قطع او در حال سپری کردن فصلی فاجعه 

بار نیست.

یورو اســپورت مدعی شده 
محمــد صــاح از مدیــر برنامه 
کــه  کــرده  درخواســت  خــود 
پیشــنهاد هایش را موردبررسی 
قــرار دهــد. محمــد صــاح در 
واکنش به تعویض در نیمه دوم 
بازی برابر چلسی عکس العملی 

به شــدت عصبانی از خود نشــان داد و در حین 
بیــرون رفتــن از زمین بازی ســر خود را به نشــانه 
خشــم و تاســف تــکان مــی داد. عصبانیــت و 
نارضایتی صاح حتی وقتی روی سکوهای آنفیلد 
نشسته بود مشخص بود و کارشناسان نیز از این 
تصمیم یورگن کلوپ شگفت زده شدند. این اما 
پایان کار نبود و چند دقیقه بعد از تعویض ستاره 
مصری توسط یورگن کلوپ، مدیر برنامه های او 
توئیتی جنجالی را به اشتراک گذاشت. جایی که 
او یک نقطه را توئیت کرد که شاید بتوان مفهوم 
آن را پایان کار صاح در آنفیلد تلقی کرد. از طرف 

دیگــر ادامــه دار بــودن نتایــج 
ضعیف لیورپول طی هفته های 
اخیر باعث شده این تیم حتی از 
منطقه کسب سهمیه نیز فاصله 
بگیرد؛ موضوعی که در صورت 
رخ دادن ممکن است به کوچ 
ستاره های این تیم در تابستان 
بینجامد که شــاید یکــی از آن هــا محمد صاح 
مصری باشد. در همین ارتباط یورو اسپورت در 
گزارشی مدعی شد که محمد صاح اکنون بیش 
از هــر زمــان دیگری بــه جدایــی از لیورپول فکر 
می کنــد و از مدیــر برنامه های خود درخواســت 
کرده که پیشنهاد هایش را موردبررسی قرار دهند. 
این در حالی اســت که پیش ازاین شــایعاتی در 
رابطه باعاقه رئال مادرید و بارسلونا به جذب 
ســتاره مصری مطرح شــده بود و حالا باید دید 
که جدایی او از جمع قرمزها تا چه میزان جدی 

است. 

حذفــی  جــام  در   PSG
فرانســه به مصاف تیم برست 
رفــت و توانســت 3 بــر صفــر 
حریــف را از پیــش رو بــردارد. 
ایــن بــازی اما بــار دیگر صحنه 
بی مثــال  ســتاره  هنرنمایــی 
پاریسی ها، کیلیان امباپه، شد. 

پاری ســن ژرمن مدافع عنوان قهرمانی در جام 
حذفــی فرانســه نیز هســت و ایــن تیم از ســال 
2015 به بعد، هرسال در این رقابت ها قهرمان 
شــده است، البته به جز ســال 2019 که در فینال 
و در ضربــات پنالتی، جــام را به تیم رن باخت. 
پاریسی ها امسال نیز بخت اول قهرمانی در جام 
حذفی هستند. پاری سن ژرمن در دیدار رفت از 
مرحله حذفی این جام به مصاف برست رفت 
و توانست میزبان را با دبل امباپه و تک گل پابلو 
ســارابیا، 3 بر صفرش اســت دهد. نیمار در این 
دیدار نیز در ترکیب شاگردان مائوریسیو پوچتینو 
حضور نداشت. در دقیقه 9 بازی کیلیان امباپه 

توانســت گلــی دیدنــی را برای 
PSG به ثمر برســاند و از نیمه 
زمیــن تــوپ را برداشــت و بــه 
ســمت دروازه برســت دویــد و 
ضمن از پیش رو برداشــتن سه 
مدافع حریف توپ را از بیرون 
محوطه جریمه به گوشه سمت 
چــپ بــالای دروازه دوخــت. گل زیبــای کیلیان 
امباپه بســیار موردتوجه قــرار گرفت. امباپه که 
از چهار ســال پیشواز زمان پیوســتن به PSG در 
حال درخشــش بوده، در ســال 2018 موفق شد 
بــا تیم فرانســه قهرمــان جام جهانی نیز بشــود 
و در ایــن مــدت کوتــاه تبدیــل به یکــی از فوق 
ستاره های جهان فوتبال شده است. پاریسی ها 
در دیــدار بعــدی خود در روز چهارشــنبه باید در 
چمپیونزلیگ به مصاف بارسلونا بروند و امباپه 
پس از زدن گلی دیدنی و همچنین دبل در برابر 
برست باروحیه ای عالی و آمادگی کامل از مسی 

ویارانش پذیرایی خواهد کرد.

آنتوان گریزمان توانســت به ترکیب اصلی 
بارســا برگردد ولی نمایش قابل انتظــار را ارائه 
نــداد. بارســلونا شنبه شــب گذشــته در زمیــن 
اوساســونا بــا دو گل پیــروز شــد. در ایــن بازی 
رونالــد کومــان ترجیــح داد بــه عثمــان دمبله 
استراحت بدهد و گریزمان پس از سه بازی به 
ترکیب ثابت برگشت. درواقع سیستم 3-5-2 

کومان بیش از همه به ضرر گریزمان تمام شده 
اســت. او برابــر الچه نیمکت نشــین بــود و از 
دقیقه 76 وارد میدان شد. در بازی لیگ برابر 
ســویا یــک دقیقــه هم به میــدان نرفــت و در 
بازی برگشــت نیمه نهایی کوپا دل ری مقابل 
ســویا از دقیقه 63 وارد زمین شــد و پاس گل 

دوم تیمش را داد.

راشفورد

محمد صلاح

 کیلیان امباپه

پنجره بسته و شوک
 ۳0 میلیاردی به 

پرسپولیس
باشگاه پرسپولیس طبق احکام کمیته تعیین وضعیت 
بــا پرونده بدهــی 30 میلیاردی مواجه شــده که احتمالا 
مانع از باز شدن پنجره این باشگاه خواهد شد. به گزارش 
ورزش سه، حضور مدیران پرسپولیس امروز در فدراسیون 
فوتبال برای حل مشــکل پنجره نقل و انتقالاتی و ثبت 
قــرارداد بازیکنان جدید با یک خبر شــوک آور بــرای آن ها 
همراه بود؛ پرونده قطور بدهی های این باشگاه و دیون 
30 میلیــاردی بــه بازیکنان و مربیان اســبق. بعــد از حل 
پرونده 500 هزار دلاری ماریو بودیمیر که منجر به بسته 
شدن پنجره نقل و انتقالاتی باشگاه پرسپولیس شده بود، 
آن ها امیدوار به ثبت قرارداد مهدی ترابی و سود بردن از 
خرید زمستانی خود برابر نفت آبادان بودند که در اتفاقی 
عجیب این مهم به سرانجام نرسید. این اتفاق در حالی 
رقم خورد که جعفر ســمیعی مدیرعامل پرسپولیس به 
همراه ابراهیم شــکوری با حضور در فدراســیون فوتبال و 
جلسه با کمیته تعیین وضعیت به دنبال حل پرونده و 
دریافت مجوز حضور در نقل و انتقالات زمستانی بودند. 
مدیران پرسپولیس در شرایطی که امیدوار بودند با ارائه 
تضامین لازم، مجوز حضور در نقل و انتقالات زمستانی 
را دریافت کنند، با واکنش شوکه کننده ای از سوی کمیته 
تعیین وضعیت مواجه شدند و به آن ها اعام شد تنها 
در صورتــی قــادر به باز کردن پنجره خواهند بود که این 
باشگاه بدهی های مربوط به مطالبات بازیکنان و مربیان 
اسبق خود را کاما تسویه کند. پرونده بدهی که روبروی 
مدیران پرســپولیس از ســوی کمیته تعیین وضعیت قرار 
گرفت مبلغ بدهی 30 میلیاردی را نشان می دهد که در 
این مقطع تسویه آن ها کاما غیرممکن به نظر می رسد. 
باشگاه پرسپولیس تمامی منابع مالی خود را معطوف به 
پرداخت بدهی ماریو بودیمیر کرده بود و انتظار داشت که 
در جلسه با مدیران کمیته تعیین وضعیت همانند گذشته 
و دیگر باشگاه ها، با پرداخت تضمین بتواند پنجره خود را 
باز کند اما این موضوع به هیچ عنوان موردقبول قرار نگرفت 
تا اکنون حضور این باشگاه در نقل و انتقالات زمستانی 
منتفی به نظر برسد و باید دید آینده چه اتفاقی رخ خواهد 
داد و آن ها به چه شکل قادر به حل این مشکل خواهند 
بود. اعتراض پرسپولیس اما مربوط به رفتار کمیته تعیین 
وضعیت است، آن ها معتقدند این سخت گیری تنها در 
خصوص پرسپولیس لحاظ شده است. موضوعی که ابتدا 
با واکنش مهرداد خانبان آنالیزور این باشگاه همراه شد و او 
با انتشار حکم مربوط به مطالبات خود در دوران حضور 
در تیم ملی، خواهان این شد که همانند پرسپولیس ابتدا 
به موضوع بدهی خود فدراسیون رسیدگی شود. افشین 
پیروانی نیز دیگر عضو معترض باشــگاه پرسپولیس بود 
که با اشاره به این موضوع مدعی شد که در حال حاضر 
کادرفنی پرسپولیس نیز از باشگاه های اسبق خود نیز طلبکار 
هستند اما هیچ توجهی به این مسئله نشده است و تنها 
در جهت قانون گرایی باشــگاه پرســپولیس مــورد هدف 
قرارگرفته است. نکته جالب توجه اینکه در میان اسامی 
طلبکاران باشــگاه پرســپولیس که از سوی کمیته تعیین 
وضعیــت پرونــده آن هــا در اختیــار مدیــران این باشــگاه 
قرارگرفته، نام مهرداد اولادی، مهاجم فقید سرخپوشان 
نیز دیده می شود. بدهی 30 میلیاردی باشگاه پرسپولیس و 
خزانه خالی این باشگاه را در کنار بدهی مالیاتی به برانکو 
ایوانکوویچ و همچنین پرونده مربوط به گابریل کالدرون 
که حکم آن طی روزهای آتی اباغ خواهد شد، بگذارید تا 

به عمق مشکات مالی سرخ ها پی ببرید.

نساجی از جذب خلعتبری 
منصرف شد

روابط عمومی باشگاه نساجی مازندران با انتشار متنی 
از پایان تاش مدیران این باشگاه برای جذب محمدرضا 
خلعتبری حرف زده است. محمدرضا خلعتبری یکی از 
بازیکنانی بود که زمزمه های زیادی در مورد خروجش از 
جمع طایی پوشان اصفهانی شنیده می شد. این بازیکن 
فانتزی که شاید در نیم فصل اول مطابق انتظارش به او 
بــازی نرســیده بــود، علی رغم شــرایط خوبی که تیمش 
داشت و وضعیت نامناسبی که نساجی مازندران تجربه 
می کند، برای پیوستن به این تیم درخواست جدایی داده 
بود که حالا این اقدام او با تشکر و تقدیر باشگاه مازندرانی 
همراه شده است. در این متن که روابط عمومی باشگاه 
نساجی مازندران منتشر کرده، این طور نوشته شده است: 
»بدین وسیله از حسن نیت محمدرضا خلعتبری بازیکن 
ارزنده مازندرانی تیم سپاهان اصفهان مبنی بر کمک به 
تیم زادگاهش نساجی مازندران کمال قدردانی راداریم و 
کمتر در فوتبال حرفه ای چنین رفتارهای پهلوانانه ای را سراغ 
داریم تا بازیکنی بخواهد برای کمک به تیم استانش به 
تیمی که در کورس قهرمانی قرار دارد، درخواست جدایی 
دهد.« روابط عمومی باشگاه نساجی مازندران با انتشار 
این تصویر از درخواست خلعتبری برای جدایی و پیوستن 

به سپاهان تمجید کرده است. 

پیــام نیازمنــد در روز پیــروزی شــیرین تیمــش 
مقابــل آلومینیــوم اراک، صدمیــن و البتــه یکــی از 
شیرین ترین پیروزی هایی که در لیگ برتر به دست 
آورده را جشــن گرفــت. بــه گــزارش ورزش ســه، 
نیازمند در ابتدای لیگ هجدهم یکی از خریدهای 
هوشمندانه امیر قلعه نویی برای بازسازی سپاهان 
بــود؛ دروازه بانــی که از هفته هفتم لیگ هفدهم 
توانسته بود با درخشش مقابل پرسپولیس، نامش 
را بر سر زبان ها بیندازد و با حضور در جمع طایی 
پوشان، مشکات خط دروازه این تیم را که چند 
سالی هواداران را به شدت آزرده بود، رفع کند. این 
دروازه بــان که در میانه های لیگ نوزدهم توســط 
کی روش به تیم ملی رسید و در جام ملت ها روی 
نیمکــت حضور داشــت، آماری ویــژه را در فوتبال 
ایران به نام خود ثبت کرده است. او پس ازاینکه 
به ســپاهان پیوســته در تمامی بازی های این تیم 
)لیگ برتر و جام حذفی( حضور کامل داشــته که 
نشــان از حرفه ای بودن این ســنگربان 25 ساله و 
البته رعایت اصول حرفه ای زندگی یک ورزشــکار 

دارد. نتیجــه تاش هــای نیازمنــد در لیگ نوزدهم 
بــه رکــوردی خــاص در فوتبال ایران ختم شــد و او 
حالا بالاتر از نام های بزرگ فوتبال ایران نظیر ناصر 
حجازی و احمدرضا عابدزاده، رکورددار بیشترین 
دقایــق گل نخــوردن در تاریــخ فوتبــال ایــران بــه 
شمار می رود. این بازیکن ملی پوش حالا در لیگ 
بیســتم بــه رکــورد 100 بازی لیگ برتری نیز دســت 
پیداکــرده؛ 100 دیــداری کــه 76 بــازی بــا پیراهن 
ســپاهان بوده و 24 بــازی با پیراهن پیکان. پیام 
در این صد بازی 38 کلین شیت در سپاهان داشته 
و 9 کلیــن شــیت در ترکیــب تیــم پیکان که شــاید 
مهم ترین و سرنوشت سازترینشــان را بتوان همان 
دیدار هفته هفتم برابر پرسپولیس در لیگ هفدهم 
قلمداد کرد؛ مسابقه ای که با پیروزی یک بر صفر 
شــاگردان مجید جالی خاتمه یافــت. دروازه بان 
سپاهان در این 100 بازی، 81 مرتبه هم دروازه اش 
بازشــده کــه البتــه اگــر تغییر سیســتم ســپاهان در 
فصــل جدیــد با محرم نویدکیــا رخ نمــی داد، این 
آمار به مراتب کمتر می شد. نکته دیگری که باید 

بــه آن اشــاره کــرد، دریافــت تنهــا 2 کارت در 100 
مســابقه اســت؛ این اتفاق در شرایطی برای پیام 
نیازمنــد رخ داده کــه معمولا در لیگ ایران شــاهد 
اتاف وقت دروازه بان های مختلف هستیم، ولی 
در مــورد ســنگربان ملی پــوش ســپاهان ایــن مورد 
صــدق نمی کند و او طی 100 بازی نشــان داده که 
کاما فاکتورهــای یک دروازه بان حرفــه ای را دارد 
و هیچ وقــت بــا رفتارهــای مبتدیانــه خــود ســبب 
ضربه خوردن تیمش نشده است. پیام در جریان 
پیروزی شش بر یک برابر آلومینیوم، پس از خروج 
خلعتبری از زمین، کاپیتان طایی پوشان اصفهانی 
نیز شد. او در دو بازی قبلی از ابتدا بازوبند را بر بازو 
داشت تا حالا در جوانی یکی از بازیکنان باتجربه 
و کلیدی تیم سپاهان باشد. البته نیازمند، اگرچه 
این روزها با عنوان یکی از کاپیتان های سپاهان هم 
شــناخته می شــود، هنوز ولی در گام های ابتدایی 
مســیر حرفــه ای خود قــرار دارد؛ او طی ســه ســال 
توانسته از یک دروازه بان نیمکت نشین در پیکان، 
به دروازه بان ثابت و یکی از نفرات کلیدی سپاهان 

بدل شــود و عضو ثابت اردوهای تیم ملی نیز به 
شمار می رود. برخاف دو فصل گذشته که بازوبند 
کاپیتانی ســپاهان یک پای ثابت داشــت و مهدی 
کیانی در اکثر بازی های این تیم حاضر بود، در این 
فصل شرایط متفاوت شده و هنوز بازیکنی نتوانسته 
خودش را به عنوان کاپیتان اول واصلی تیم مطرح 
کند. دربازی های قبلی محمدرضا خلعتبری، مهدی 
کیانــی، جال علی محمدی و گئورگی گولســیانی 
ایــن فرصــت را پیداکرده بودند تا بازوبند ســپاهان 
را به بازو ببندند. درواقع پیام پس ازاین 4 بازیکن، 
پنجمیــن بازیکنــی بــود کــه در ایــن فصــل بازوبند 
کاپیتانــی طایــی پوشــان را بــه بــازو بســت و این 
موضوع برایش خوش یمن هم بود؛ اما نیازمند اگر 
به همین روند ادامه بدهد، خیلی زود به 200 بازی 
لیگ برتری نیز خواهد رسید ولی او در همین پنجره 
زمستانی نیز پیشنهاد هایی برای حضور در فوتبال 
اروپــا داشــت و بایــد دیــد در پایــان ایــن فصل که 
قرارداد او با ســپاهان تمام می شود، چه اتفاقاتی 

در مسیر زندگی حرفه ا ی او رخ خواهد داد. 

کلین شیت و دو کارت زرد حاصل عملکرد 
درخشان دروازه بان سپاهان

نیازمند با یک آمار 
ویژه 100 تایی شد

ســخت گیری امروز فدراسیون فوتبال در پرداخت مطالبات معوقه 
فوتبالیست ها از سوی تیم های بدهکار، خواسته  چندین ساله بازیکنان 
و مربیان ایرانی از نهادهای قانون گذار است که چرا فدراسیون فوتبال 
همانند فیفا نسبت به جریمه تیم های متخلف برخورد نمی کند. به 
گزارش ایسنا، زمانی پرسپولیس به خاطر تخلفی که در بازگشت مهدی 
طارمی از ریزه اســپور به این تیم صورت گرفت، با پنجره بســته نقل و 
انتقالاتی روبرو شد. آن روزها جمله طارمی که گفت: »حتما خیریتی در 
این محرومیت وجود دارد« نقل محافل ورزشی شده بود و رسانه ها و 
هواداران برخی به زبان طنز و برخی به زبان طعن به آن واکنش نشان 
می دادند. این بار اما محرومیتی گریبان پرسپولیس و چندین باشگاه دیگر 
ایرانی را گرفته که می توان باور کرد که واقعا خیریتی در آن هست. شنبه 

گذشته پرسپولیس نتوانست از مهدی ترابی، خرید جدید خود رونمایی 
کند چراکه کمیته تعیین وضعیت فدراسیون فوتبال نسبت به بی توجهی 
این باشگاه به دیون معوقه خود از سالیان گذشته، پنجره نقل و انتقالات 
سرخپوشان را بسته است. این موضوع با اعتراض شدید افشین پیروانی 
همراه شــد. او رئیس جدید این فدراســیون و مســئولان کمیته تعیین 
وضعیت را به دست داشتن در ناکامی پرسپولیس متهم کرد و آن ها را 
برنده بازی با صنعت نفت آبادان دانست. سرپرست پرسپولیس معتقد 
است اگر این تیم به علت بدهی های خود مجاز به ثبت قرارداد بازیکنان 
جدید نیست، چرا سایر باشگاه ها بدهی بازیکنان و مربیان فعلی این 
تیم را نمی دهند؟ در واکنش به این اظهارات و همین طور اتهام پیروانی 
به تبعیض علیه پرسپولیس از سوی فدراسیون فوتبال، جمشید نورشرق، 

رئیس کمیته تعیین وضعیت فدراسیون فوتبال در مقام پاسخگویی اعام 
کرد که به جز پرسپولیس، تیم های دیگری در لیگ برتر، دسته یک، دو و 
سه فوتبال ایران ازجمله استقال هم از پنجره نقل و انتقالات محروم 
هستند. نورشرق بدهی های معوقه پرسپولیس را کمتر از ۳۰ میلیارد تومان 
عنوان کرد اما یادآور شد زمانی پنجره نقل و انتقالات این تیم بازخواهد 
شد که سرخپوشان بتوانند بخشی از این مبالغ را تسویه حساب یا استمهال 
کنند. سخت گیری امروز کمیته تعیین وضعیت فدراسیون فوتبال همان 
خواسته ای است که بازیکنان و مربیان ایرانی سال ها از نهادهای قانون گذار 
درخواست کرده اند و همواره معترض بوده اند که چرا فدراسیون فوتبال 
همانند فیفا نسبت به جریمه تیم های متخلف در بی توجهی به پرداخت 

مطالبات معوقه، برخورد نمی کند.

گام اصولی فدراسیون فوتبال در اجرای درست قانون
خـــبر

دو باشگاه سپاهان و تراکتور مذاکراتی جدی برای معاوضه احسان 
حاج صفی با مرتضی منصوری و رضا میرزایی را آغاز کرده اند. پس از 
جدایی احســان حاج صفی از فوتبال یونان همواره بحث حضور او 
در باشــگاهی که در آکادمی آن رشــد کرده، وجود داشــته ولی هر بار 
قرارداد سه ساله ای که این بازیکن ملی پوش با باشگاه تراکتور به امضا 
رسانده بود، مانع از بازگشت او به دیار نصف جهان می شد. حالا و 
در پنجره زمستانی لیگ بیستم، تنها نیم فصل از قرارداد احسان حاج 
صفی باقی مانده و این بازیکن در تابستان می تواند با قرارداد آزادراهی 
سپاهان شود؛ پس برای تراکتوری ها هم بد نیست که چند ماه زودتر 
این بازیکن را از دست بدهند ولی دستاوردی از جدایی کاپیتان تیم 
ملی داشــته باشــند. ایده معاوضه احســان حاج صفی با دو بازیکنی 
که تراکتور شرایط آن ها را زیر نظر دارد، از همین جا شکل گرفته است. 
آن ها در صورتی راضی به جدایی یکی از سه قلوهای ملی پوش تراکتور 
می شوند که رضا میرزایی و مرتضی منصوری را به صورت توامان جذب 
کنند. شنیده ها حاکی از آن است که هر دو باشگاه راضی به انجام این 
معاوضه هســتند و درصورتی که ســه بازیکن حاضر در این قرارداد نیز 
رضایت خودشان را اعام کنند، تقریبا دیگر باید این معاوضه بزرگ را 
میان دو باشگاه اصفهانی و تبریزی تمام شده تلقی کرد اما چالش اصلی 

اینجاست که آیا هر سه بازیکن به صورت هم زمان راضی به این انتقال 
هستند یا خیر. درصورتی که جواب این سوال منفی باشد، معادلات 
این معاوضه به طورکلی تغییر پیدا خواهد کرد. گفتنی در تیم سپاهان 
مرتضی منصوری چندهفته ای می شود که جای خود را به طور کامل 

ازدست داده و دانیال اسماعیلی فر با درخششی که داشته، بازگشت 
ایــن بازیکــن کــه در ابتدای لیــگ نوزدهم از شــهرخودرو با قــراردادی 
سه ساله به سپاهان پیوست را خیلی سخت کرده است. همچنین رضا 
میرزایی هم جایگاه ثابتی ندارد ولی معمولا توســط محرم نویدکیا 
دربازی هــای مختلــف به عنوان یار تعویضــی وارد زمین می شــود و با 
سرعت و تکنیکی که دارد، مدافعان حریف را به دردسر می اندازد. در 
سوی دیگر احسان حاج صفی که بازیکنی ثابت در ترکیب تراکتور به 
شمار می رود، در صورت بازگشت به سپاهان شاید تنها تغییر تیم محرم 
در پنجره زمستانی باشد و این سرمربی را از خرید یک بازیکن در پست 
هافبک دفاعی بی نیاز کند. سپاهانی ها در این پست به دنبال مسعود 
ریگی نیز هستند که در صورت نهایی شدن این معاوضه، دیگر بحثی 
از خرید این بازیکن نیز به میان نخواهد آمد. غیر از مسائلی که به آن ها 
پرداخته شد، خا جدایی حاج صفی از تراکتور، خالی شدن سپاهان 
از بازیکن تخصصی در منطقه راست و همین طور تاش استقال و گل 
گهرسیرجان برای جذب حاج صفی از فاکتورهای دیگری هستند که در 
این معادله تاثیرگذار خواهند بود. پس باید همچنان منتظر بمانیم و 
ببینیم چطور این عناصر، سرنوشت یکی از خبرسازترین انتقالات فوتبال 

ایران را در پنجره زمستانی رقم خواهند زد.

احسان حاج صفی در آستانه بازگشت به سپاهان
خـــبر

آگهی ابلاغ رای کمیته بدوی مشاغل سخت و زیان آور استانی به
3395-9- در اجرای تبصره 5 ماده 8 تصویب نامه شماره 15356/ت36005 هـ 
هیات محترم وزیران بدینوسیله به کارفرمای کارفرمای معدن بنتونیت شیر گشت، 
پیمانکاری شرکت اردکان سازش، فعلا مجهول المکان ابلاغ می گردد آقای 
عبدالله محمدیان با کد شناسایی بیمه 69604849 ادعای اشتغال در کارگاههای 
فوق الذکر باعنوان شغلی کارگر معدن روباز، راننده بولدوزر داشته اند که کمیته 
بدوی مشاغل سخت و زیان آور استانی مستقر در اداره کل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی خراسان جنوبی شغل مذکور را در زمره مشاغل سخت و زیان آور تایید 
نموده است. لذا موضوع بدینوسیله در روزنامه درج می گردد تا خوانده در صورت 
اعتراض حداکثر ظرف مدت 15 روز کاری، اعتراض خود را به اداره تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی شهرستان طبس واقع در خیابان امام خمینی کوچه شهید عظیمی 
زاده تحویل نمایند. در صورت عدم اعتراض در مهلت قانونی رای مذکور قطعی 
و لازم الاجرا می باشد. دبیرخانه مشاغل سخت و زیان آور استانی مستقر در اداره 

تعاون کار و رفاه اجتماعی شهرستان طبس 

آگهی مفقودی مدارک خودرو
برگ سبز، سند مالکیت و سند کمپانی خودرو سواری پیکان تیپ 1600 
به رنگ سفید روغنی به شماره انتظامی ایران 13- 471 ط 27 به شماره 
موتور 11127756158 و شماره شاسی 0077458558 مدل 1377 به نام 
غلامرضا میرزائی دم ابی  فرزند محمد ش.ش 7 و ش.ملی 1092001875 

صادره از نجف آباد مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

آگهی مفقودی 
برگ سبز سواری تویوتا پرادو مدل 2005 رنگ بژ روغنی متالیک به 
شماره انتظامی ایران 32-416 ل 94 بنام ایرج   جهانشیری فرزند یداله 
کدملی 0702790672 به شماره موتور 2TR0154477  و شماره 
شاسی JTEBL29J455016117   مفقود گردیده و از درجه اعتبار 

ساقط می باشد. 416

آگهی مفقودی 
برگ سبز و سند کمپانی موتور سیکلت احسان مدل 94 رنگ آبی به 
شماره انتظامی 32343-773 بنام براتعلی گلزاری کدملی 070052432 
به شماره موتور 384151 و شماره تنه 9411261  مفقود گردیده و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد. 418

آگهی مفقودی مدارک خودرو
برگ سبز خودرو سواری هاچ بک گریت وال تیپ M4 به رنگ سفید روغنی به 
 GW4G151501042757 شماره انتظامی ایران 53-681 و 67 به شماره موتور
و شماره شاسی NAYSM4MB2GA600307 مدل 1395 به نام ملکه قنواتی  
فرزند محمود ش.ش 29 و ش.ملی 6619788254 صادره از هندیجان مفقود 

گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

آگهی مفقودی مدارک خودرو
برگ سبز، سند مالکیت، کارت خودرو و سند کمپانی خودرو سواری هاچ بک جک تیپ 
SS-AT به رنگ سفید روغنی به شماره انتظامی ایران 53- 165 ج 46 به شماره موتور 
 NAKSH7320HB131853 شاسی شماره  و   HFC4GA31DH0001411
مدل 1396 به نام ایمان فخریان  فرزند احسان ش.ش 233 ش.ملی 4622619156 

صادره از شهرکرد مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

آگهی مفقودی 
شماره  به  روغنی  سفید  رنگ   99 مدل   206 پژو  سواری  سبز  برگ 
انتظامی ایران 36- 932 ن 94  بنام فاطمه رضائی بنهنگی  کدملی 
شاسی  شماره  و   182A0090683 موتور  شماره  به   0701817771
اعتبار ساقط  درجه  از  و  گردیده  مفقود    NAAP03EE1LJ001573

می باشد. 417
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کارشناس محیط زیست گفت: سالانه بالغ بر ۱۲ هزار هکتار از اراضی 
جنگلی در کشورمان تخریب می شوند.

مهدی اسماعیلی در گفت وگو با باشگاه خبرنگاران جوان، با اشاره به 
تخریب اراضی جنگلی کشور، اظهار کرد: در ایران بالغ بر ۱۴ هزار هکتار 
اراضی جنگلی داریم، هرســاله ســعی می کنیم با کاشــت نهال و درخت 
بر میزان اراضی جنگل های کشورمان اضافه کنیم. او در ادامه بیان کرد: 

هرساله وسعت قابل توجهی از جنگل های کشور تحت تأثیر وقوع حریق 
و آتش سوزی های مختلف قرار می گیرند و تخریب می شوند. این کارشناس 
محیط زیست با اشاره به اینکه سالانه بالغ بر ۱۲ هزار هکتار اراضی جنگلی 
تخریب می شوند، افزود: در کنار این تخریب ها، سالانه حدود ۱۱ تا ۲۵ 
هزار هکتار به اراضی جنگلی دست کاشت به اراضی جنگلی کشورمان 
اضافه می شــود. اســماعیلی با اشــاره به اینکه شاهد متضرر بودن منابع 
طبیعی در کشور هستیم، عنوان کرد: کارکرد اراضی جنگلی دست کاشت 
در قیاس با اراضی طبیعی به شــدت پایین اســت و حدود ۱۵ تا ۲۰ ســال 
طول می کشــد. او گفت: کاشــت درخت شــرط لازم برای احیای اراضی 

جنگل های کشورمان است، اما شرط کافی نیست.

تخریب سالانه ۱۲ هزار هکتار 
اراضی جنگلی در کشور

کــه  شــبکه آزمایشــگاهی فناوری هــای راهبــردی 
یکــی از پلتفرم هــای بــه اشــتراک گذاری دســتگاه ها، 
ارائــه خدمــات آزمایشــگاهی و حمایــت از توســعه 
کمی و بهبود کیفی خدمات آزمایشــگاهی در کشــور 
اســت طــی چنــد ســال فعالیت خــود تاش کــرده تا 

زیرساخت های آزمایشگاهی کشور را توسعه دهد.
به گــزارش فارس، زیرســاخت های آزمایشــگاهی 
مهم تریــن ابزارهــای توســعه ایــن خدمات در کشــور 
هســتند. بــر همیــن اســاس نیــز شــبکه آزمایشــگاهی 
فنــاوری  راهبــردی معاونــت علمــی و  فناوری هــای 
کــرده اســت تــا  ریاســت جمهــوری فضایــی فراهــم 
تمامی آزمایشگاه های کشور در هر حوزه ای که فعال 
هســتند، نقشــی در توســعه تحقیق و پژوهش کشور 
ایفا کنند. تا چند ســال پیش یک محقق، پژوهشــگر  
یا دانشجو برای انجام یک پروژه تحقیقاتی و رسیدن 
بــه نتیجه مطلــوب از راه آزمایــش، چالش های برای 
دسترســی به دســتگاه موردنیاز خود داشــت، گاهی 
دســتگاهی در کشــور موجود بود اما نبود یک مرجع 
بــرای اطــاع از میزان و نحوه دسترســی به تجهیزات 
و خدمــات آزمایشــگاهی، ایــن ارتبــاط را ناممکن و 
پژوهش را ابتر می ساخت. اما امروز گستره  تجهیزات 
و مــواد آزمایشــگاهی موجود در کشــور، وســعتی به 
گاهــی از کارایی  پهنــای  کشــور یافتــه و دسترســی و آ
و این دســتگاه ها نیز آســان تر از گذشــته شــده است. 
شــبکه آزمایشــگاهی فناوری هــای راهبــردی که یکی 
از پلتفرم هــای بــه اشــتراک گذاری دســتگاه ها، ارائــه 
خدمــات آزمایشــگاهی و حمایــت از توســعه کمــی 
کشــور  در  آزمایشــگاهی  خدمــات  کیفــی  بهبــود  و 
اســت طــی چنــد ســال فعالیت خــود تاش کــرده تا 

زیرساخت های آزمایشگاهی کشور را توسعه دهد. 

وزیــر آموزش وپــرورش گفــت: توســعه آموزش هــای 
مهارتــی دانــش آمــوزان درزمینــهٔ گردشــگری و میــراث 
فرهنگی، موضوع مشترک دو وزارتخانه آموزش وپرورش و 

میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی است.
به گزارش ایسنا، محسن حاجی میرزایی در نوزدهمین 
نشســت از سلســله نشســت های گفت وگوی هفته که 
باهــدف ایجــاد ارتبــاط و تعامــل دوســویه بیــن وزارت 
آموزش وپرورش و دستگاه های مختلف کشور و با موضوع 
گفت وگــو بــر محور تحــول با حضور علی اکبر مونســان؛ 
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی، اعضای 
شورای معاونان، مدیران کل آموزش وپرورش استان ها و 
مدیران کل میراث فرهنگی و گردشــگری سراســر کشــور 
و روســای ۷۶۰ منطقه آموزش وپرورش کشــور به صورت 
ویدئوکنفرانــس و از طریــق شــبکه آموزشــی دانش آمــوز 
)شــاد( برگــزار شــد، اظهــار کــرد: هــدف از این نشســت 
دستیابی به هم افزایی و همکاری مشترک بین دستگاه ها 
است تا بتوانیم سریع تر به هدف نهایی سازمان برسیم. 
وزیر آموزش وپرورش با اشاره به این که فرهنگ جامعه و 
میراث فرهنگی هر کشور، محصول یادگیری است، گفت: 
انسان ها ابتدا یادگیرنده هستند و سپس بر اساس میزان 
و کیفیت یادگیری، به انسان هایی خاق و یادآور تبدیل 
می شــوند. تمــام مجموعه ها با یادگیــری ارتقا می یابند 
و مأموریــت وزارت آموزش وپرورش، تســهیل، تســریع و 
راهبری یادگیری است. عضو کابینه دولت تدبیر و امید 
با اشاره به این که برای دستیابی به تمام اهداف باید از 
یادگیری شــروع کنیم، اظهار کرد: آنچــه آموزش وپرورش 
را به نهاد آینده ساز و هویت ساز جامعه تبدیل می کند، 
آموزش یادگیری است اما ابتدا انسان ها باید یاد بگیرند 
که چگونه بیاموزند. او گفت: افراد در ارتباط با محیط 
و اجتماع می آموزند و چگونگی ارتباطات هر شخص با 
دیگــران و محیــط، عرصه های ناب یادگیــری را برای آن 

شخص فراهم می آورد.

خبرکوتاه

توسعه زیرساخت های 
آزمایشگاهی در 15 

مجموعه فناور

آموزش وپرورش 
می تواند در عرصه  
خدمات مسافرتی 
با میراث فرهنگی 

همکاری کند

مشــهد مقــدس - ســحر رحمتــی: واحــد ارتباطــات و 
امور بین الملل شــرکت ایران خودرو خراســان برگزیده 
بهترین روابط عمومی ایران در هفدهمین کنفرانس 
بین المللی روابط عمومی ایران و هجدهمین برنامه 
جایزه صنعت روابط عمومی ایران در سال 1399 شد. 
مدیرعامل شرکت ایران خودرو خراسان ضمن تبریک 
کســب این موفقیت به گروه صنعتی ایران خــودرو و 
کارکنان واحد ارتباطات و امور بین الملل ایران خودرو 
خراســان هــدف از حضــور در ایــن رویدادهــا را فراتــر 
از کســب مقــام و جایزه دانســت و افــزود : ما باید با 
اشــتراک گذاری اینگونــه دســتاوردها و رویدادهــا، از 
تجربیات و نظر همدیگر بهره مند شــویم تا با ایجاد 
بهــره وری و صــرف کمتریــن هزینه نتایج درخشــانی 
حاصل شود. زاهدی فرد با اشاره به نقش و اهمیت 
روابــط عمومی ها در جامعه گفت : وقتــی رویدادی 
به وقوع می پیوندد این وظیفه روابط عمومی است 
که به جوانب مختلف موضوع بپردازد روابط عمومی 
بایــد بــا نــگاه خاقانــه ای کــه دارد وجــوه خاصــی از 
موضــوع را کــه از دید مخاطب پنهان می ماند، عیان 
ســازد و از آن در جهــت اهــداف و مصالــح ســازمان و 
جامعه استفاده نماید. او هوشمندی روابط عمومی 
را درک درســت و همــراه شــدن بــا مخاطب دانســت 

و تصریح کرد: روابط عمومی ها با توجه به رســالت 
گاه باشند تا بتوانند  وجودیشان باید از بطن جامعه آ
در بین مخاطبان همبســتگی و وحدت ایجاد نمایند 
ایجاد این همبســتگی نشــان از ایفای درســت نقش 
روابــط عمومی دارد که درنتیجه باعث پیشــرفت و 
ترقی می شــود. بی شک کسب این موفقیت وظیفه 
مــا را در حوزه روابط عمومی ســنگین ترکــرده و برای 
حفــظ و ارتقــای ایــن دســتاورد در حــوزه مدیریــت 

ارتباطات و امور بین الملل ایران خودرو خراســان باید 
تاش مضاعف نماییم. مدیر واحد ارتباطات و امور 
بین الملل ایران خودرو خراسان نیز با اشاره به کسب 
ایــن عنــوان گفــت : در این کنفرانــس مجموعه های 
اقتصــادی و صنعتــی بــزرگ کشــور حضــور داشــتند و 
ارزیابی هــا، بیشــتر بــر جنبه های علمــی و تخصصی 
فعالیت هــا و اقدامــات هــر مجموعــه متمرکزشــده 
بود که عملکرد واحد ارتباطات شــرکت ایران خودرو 

خراسان در جهت ارتقاء نگرش های ارتباطی در قالب 
گفتمــان ســازی با محوریــت کرونا در طــرح حافظان 
سامت و برجسته سازی موضوع با بهره گیری از فضای 
مجــازی در درون ســازمان و خانواده های همکاران و 
مخاطبــان منجر به کســب این عنــوان گردید. رامین 
آرمات این دستاورد را در راستای تاش های این واحد 
برای دســتیابی و اســتقرار روابط عمومی هوشــمند و 
استراتژیک محور دانست و بیان داشت ارتباطات و 
امور بین الملل ایران خودرو خراســان برای اولین بار 
و به عنوان تنها روابط عمومی خودروسازی ، خود 
را در معــرض چنیــن ارزیابــی آن هم در ســطح ملی 
و در یــک رویــداد بین المللــی قرارداد. او دســتیابی 
بــه ایــن رتبــه، در میان بیــش از ۵۰ مجموعه بزرگ 
اقتصادی کشور را حاصل نگاه تخصصی به روابط 
عمومی و حرکت بر پایه یک هدف مشترک در سایه 
همــکاری و خــرد جمعی دانســت و اظهار داشــت 
مدیرعامــل شــرکت ایران خــودرو خراســان بــا ارائه 
نقطه نظرات ارزشمند خود و حمایت های مدبرانه 
بزرگ ترین نقش را در این مســیر داشــتند و در ابتدا 
این افتخار را تقدیم ایشان و بعد به یکایک کارکنان 
به ویژه همکارانم در واحد ارتباطات و امور بین الملل 

می نمایم.

در هفدهمین کنفرانس بین المللی روابط عمومی ایران

روابط عمومی ایران خودرو خراسان بهترین روابط عمومی شد

مدیرعامل ســازمان انتقــال خون گفــت: در ایران 
سالانه دو میلیون و یک صد هزار نفر به صورت کاما 
داوطلبانــه خون اهدا می کنند، خون های اهدایی در 
ایران از سالم ترین خون ها در جهان است چون عاری 
از عوارض عفونی و غیر عفونی است و سامت آن در 

حد کشورهای توسعه یافته است.
پیمان عشقی در گفت وگو با ایرنا افزود: سازمان 
انتقــال خــون ایــران یک ســازمان فنــی و تخصصی و 
درزمینهٔ انتقال خون یکی از زیرمجموعه های پزشکی 
است و بالای ۸۰ درصد از کارکنان و نیروی انسانی این 
سازمان فنی هستند. او ادامه داد: درعین حال سازمان 
انتقال خون یک مجموعه فرهنگی و اجتماعی است 
و بایــد با مردم، فرهنــگ، عایق و انگیزه های مردم 
آشــنا باشــد زیرا باید با اهداکنندگان به عنوان سرمایه 
اصلی سازمان انتقال خون در ارتباط باشد. مدیرعامل 
ســازمان انتقــال خــون بابیان اینکــه بیش از ۵۰ ســال 

از تأســیس و فعالیت ســازمان انتقال خون می گذرد، 
گفت: این ســازمان با چند هدف تشــکیل شــد و این 
اهــداف را هــم ادامــه و ارتقــاء خواهــد داد، یکــی از 
ایــن اهداف تهیه و تأمین خون و فرآورده های ســالم 
و کافی موردنیاز بیمارســتان ها و مراکز درمانی اســت 
و دیگر اینکه این سازمان مرجعیت علمی و آموزشی 
در حوزه انتقال خون در کشور و همین طور در منطقه 
اســت. او افزود: وظیفه و هدف دیگر سازمان انتقال 
خون که باید آن را گســترده تر بدانیم شــامل گسترش 
فرهنــگ و دانش اهدای خون و طب انتقال خون در 

جامعه است.
شاخص اهدای خون در ایران در حد 

کشورهای توسعه یافته است
مدیرعامل سازمان انتقال خون در خصوص شاخص 
اهدای خون نیز گفت: در یکی دو سال گذشته میزان 
اهدای خون در کشور از بدو تأسیس این سازمان از مرز 

۵۰ میلیون واحد گذشت و این در حالی است که سالانه 
بیش از ۲ میلیون و ۵۰۰ هزار نفر به منظور اهدای خون به 
مراکز انتقال خون سراسر کشور مراجعه می کنند و از بین 
آن ها ۲ میلیون و یک صد هزار نفر شرایط اهدای خون را 
دارند و موفق به اهدای خون می شوند. او اعام کرد: 
در حال حاضر شاخص اهدای خون در کشور ۲۵ نفر به 
ازای یک هزار نفر جمعیت است و در طبقه بندی جهانی 
شاخص اهدای خون بین ۲۰تا ۳۰ نفر در یک هزار نفر 
جمعیت در رده کشورهای با درآمد متوسط رو به بالا 
اســت. عشقی گفت : در حال حاضر بودجه ای که در 
خصوص ارتقاء شاخص اهدای خون مصرف می شود در 
حد کشورهای با درآمد پایین است اما در مورد شاخص 
اهدای خون در حد کشــورهای توســعه یافته و در حد 
کشورهای اروپایی و آمریکایی هستیم. او خاطرنشان 
کرد: درزمینهٔ شاخص اهداکنندگان مستمر خون)باسابقه 
حداقل دو بار اهدای خون در سال( به میزان ۶۰ درصد، 

در حد کشــورهای بــا درآمد بالا قرار داریم و همچنین 
اهــدای خــون در ایــران به صــورت کامــا داوطلبانــه و 
در حد کشــورهای با درآمد بالاســت و حتی با شــرایط 
ســخت در کرونا و کاهش میزان اهدای خون در زمان 
شیوع کرونا همچنان این شاخص ها را حفظ کرده ایم، 
اما درزمینهٔ شــاخص اهدای خون بانوان با کشــورهای 
اروپایی فاصله داریم. مدیرعامل ســازمان انتقال خون 
گفت: ایران از سال ۱۳۸۶ سال ها زودتر ازآنچه سازمان 
بهداشت جهانی برای ایران در نظر گرفته بود به اهدای 
کاما داوطلبانه و حذف اهدای جایگزین دست یافت. 
او ادامــه داد: اهــدای بدون جایگزیــن، اهدایی بدون 
هیچ چشم داشت مادی و نیمه مادی است که بدون 
رودربایستی با خانواده و دیگر ماحظات فقط به منظور 
نجات جان بیماران نیازمند به خون انجام می شود و از 
آن سال تاکنون به هیچ عنوان از اهدای بدون جایگزین 

خارج نشده ایم. 

خون های اهدایی در ایران از سالم ترین خون ها در جهان است

وزیــر میراث  فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی، گفت: قالیبافان، بافنــدگان فرش و 
شاغان صنایع دستی شناسنامه دار از پرداخت حق بیمه سهم کارفرمایی معاف شدند.

به گزارش مهر علی اصغر مونسان وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گفت: در 
نشست علنی امروز مجلس شورای اسامی و در جریان بررسی بخش هزینه ای لایحه بودجه 
ســال ۱۴۰۰، بــا الحــاق یــک جز به بند )و( تبصــره )۲( ماده واحده لایحه بودجه بــا ۱۸۴ رأی 
موافق، ۲۵ رأی مخالف و ۱۲ رأی ممتنع از مجموع ۲۳۷ نماینده حاضر در جلسه موافقت 
شد. او تصریح کرد: بر اساس این رأی دولت مکلف است به منظور تداوم و پایداری و برخورداری 
مشمولان قانون معافیت پرداخت حق بیمه سهم کارفرمایی تا میزان ۵ نفر کارگر مصوب 
۱۳۶۱ )بر اساس فهرست کارگرهای مشمول مصوب دولت(، قانون بیمه اجتماعی، قالی بافان، 
بافندگان فرش و شــاغان صنایع دســتی شناسنامه دار مصوب ســال ۱۳۸۸ و ماده )۷( قانون 
هدفمندسازی یارانه مصوب سال ۱۳۸۷ و نیز قانون بودجه مصوب سال ۱۳۸۶ هستند. وزیر 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گفت: بر این اساس منابع مالی موردنیاز از حق بیمه 
سهم در مورد تعهد دولت از محل اعتبار پیش بینی شده در ردیف های )۱۱(، )۲۵( و تبصره )۱۴( 
از محل سایر ظرفیت های این قانون و کسری منابع مالی موردنیاز با واگذاری اموال و سهام دولت 
در شرکت ها و صندوق ها، ظرف سال ۱۴۰۰ به سازمان تأمین اجتماعی تأدیه خواهد شد. او 
افزود: بنابراین مصوبه، سازمان برنامه وبودجه مکلف است با همکاری سازمان تأمین اجتماعی 
نسبت به سامان دهی مشمولان و به میزان برخورداری آنان از حق بیمه حمایتی سهم دولت 
متناسب با استقرار در مناطق محروم، کمتر توسعه یافته، مرزی یا برخوردار و میزان درآمدزایی و 
اهمیت تولید و فعالیت اقشار و اصناف یا کارگرهای مشمول و لحاظ عدالت توزیعی در قالب 
توافقنامه های سه جانبه فی مابین سازمان برنامه وبودجه، سازمان تأمین اجتماعی و وزارتخانه 
تخصصی ذی ربط با هر صنف و قشر حاوی تعیین تعداد مشمولان و درصد حق بیمه سهم 
دولت برای هر یک از اصناف و اقشار مشمول بر آن نسبت به تخصیص منابع سهم دولت، 

ظرف سال ۱۴۰۰ به صورت فصلی )سه ماهه( اقدام کند.

معافیت شاغلان صنایع دستی 
از پرداخت حق بیمه سهم 

کارفرمایی در 1400

قزوین-  رویداد امروز  : رئیس شورای اسامی شهر قزوین گفت : با افزایش 400 هکتار فضای 
سبز در بوستان باراجین ؛ سرانه فضای سبز این پارک به 1100 هکتار رسید. حکمت الله داودی 
در مراسم روز درختکاری  افزود: هم اکنون در شهر قزوین با احتساب سرانه فضای سبز بوستان 
باراجین، ۷۰۰ هکتار فضای سبز وجود دارد و  ۴۰۰ هکتار هم به مجموعه بوستان باراجین 
افزوده شده است. او بابیان اینکه نگاه شورای شهر و شهرداری قزوین به محیط زیست و ایجاد 
فضای سبز  ویژه است اظهار داشت : احداث بوستان های جیبی در مناطق، ایجاد بوستان 
چهار هکتاری بانوان در جنوب شهر و احداث ۱۵ هکتار فضای سبز و درختکاری درمجموعه 
ســایت پســماند محمدآباد ازجمله اقداماتی  اســت که در افزایش سهم سرانه فضای سبز 
شهروندان قزوینی در دستور کار بوده است. رئیس شورای اسامی شهر قزوین به ایجاد ۷۰۰ 
هکتار فضای سبز در حاشیه پروژه کمربندی شرق این شهر اشاره کرد و گفت: در این پروژه به 
مباحث تفریحی، گردشگری، فضای سبز و خدماتی توجه شده و فضای پیاده روی ، مسیر 
تردد خودرو و موضوعات دیگری در نظر گرفته شده است که با تکمیل و بهره برداری از آن ؛ 
مورداستفاده شهروندان قرار خواهد گرفت. او ادامه داد: در سطح بوستان های شهر قزوین نیز 
در راستای رفاه و آسایش شهروندان،  روشنایی و امنیت پارک ها و بوستان ها با همکاری نیروی 

انتظامی تأمین شده و ۱۱ واحد نمازخانه نیز در آن ها احداث شده است.

 400هکتار به  سرانه فضای سبز 
شهر قزوین اضافه  شد

دادستان عمومی و انقاب استان کرمانشاه مبارزه با مواد مخدر را یکی از اولویت های 
مهم نظام دانســت و اظهار کرد: طی 42 ســال پیروزی انقاب اســامی شــهدای بسیاری را 
درراه مبارزه با مواد مخدر تقدیم کرده ایم و هزینه های بسیاری در این راه داده ایم که همگی 

جدیت نظام را در این زمینه نشان می دهد.
شهرام کرمی به پیامدهای مصرف مواد مخدر در جامعه هم اشاره ای داشت و افزود: قطعا 
اگر مجاهدت های جان برکفان مبارزه با مواد مخدر نباشد، شاهد افزایش تعداد افراد معتاد و 
متجاهر در جامعه خواهیم بود که وجود این پدیده حس ناامنی را بین مردم افزایش می دهد. 
دادستان کرمانشاه تصریح کرد: از سوی دیگر مصرف مواد مخدر میزان مسئولیت پذیری فرد را 
پائین می آورد و به افزایش انحرافات و آسیب های اجتماعی در جامعه هم دامن خواهد زد. او 
متذکر شد: همچنین یکی از عواملی که بنیان بسیاری از خانواده ها را از هم می پاشد، گرفتار شدن 
نان آور خانواده به دام مواد مخدر است که از او فردی سربار به وجود می آورد. کرمی اضافه کرد: 
در این راستا با توجه به عواقب و پیامدهای ناگوار مصرف مواد مخدر، همانند رویکردی که در 
نظام وجود دارد مقابله و مبارزه با مواد مخدر هم در استان با جدید در دستور کار قرار دارد. او 
خاطرنشان کرد: ضابطین دستگاه قضایی استان از ابتدای امسال تا پایان بهمن ماه بیش از سه 
تن مواد مخدر کشف کرده اند که حاکی از اهتمام جدی آن ها در برخورد با مواد مخدر است. 
دادستان کرمانشاه با تأکید بر اینکه برخورد با مواد مخدر موضوعی فرادستگاهی است، اعام 
کرد: از همه دستگاه های استان می خواهیم برای برخورد با این پدیده شوم پای کار باشند و پلیس 
مبارزه با مواد مخدر را در این راه یاری کنند. او در پایان با قدردانی از اقدامات مؤثر نیروی انتظامی 
در برخورد با قاچاقچیان و توزیع کنندگان مواد مخدر، گفت: از همه شهروندان  هم می خواهیم 
هرگونه موارد مشکوک در این رابطه را به مراجع قضایی و نیروی انتظامی اعام کنند تا در اسرع 

وقت با مجرمان برخورد قاطع صورت گیرد.

دادستان کرمانشاه اعلام کرد:

کشف 3 تن مواد مخدر 
در کرمانشاه طی یازده ماه 

گذشته

سازمان جهاد کشاورزی استان گلستان در راستای توسعه گلخانه های استان در نظر دارد به استناد ماده 27 قانون الحاق برخی 
مواد به قانون تنظیم بخشــی از مقررات مالی دولت و اجرای تبصره 19 قانون بودجه ســال 1399، پروژه های ایجاد و راه اندازی 
مجتمع کشت گلخانه ای)جهش 1 و 2( به روش B00 )ساخت، مالکیت و بهره برداری (با رعایت قوانین، مقررات و آئین نامه های 
اجرائی مربوطه و با لحاظ نمودن مشــوق مرتبط به منظور افزایش جذابیت با شرایط ذیل به سرمایه گذار/ سرمایه گذاران واجد 

شرایط واگذار نماید.
سرمایه گذاران می توانند حداکثر تا 3 روز کاری پس از انتشار آگهی در روزنامه )دو نوبت(، اسناد ارزیابی توان اجرایی کار را از 
اداره امور قراردادها و پیمان سازمان جهاد کشاورزی استان گلستان دریافت و پس از تکمیل در پاکت مهر و موم شده به نشانی:  
استان گلستان - گرگان - خیابان شهید بهشتی- سازمان جهاد کشاورزی استان گلستان - اداره امور قراردادها و پیمان سازمان 
با شــماره تماس 1732239074. پس از ثبت در دبیرخانه ســازمان تحویل نمایند. بازگشایی استاد مذکور در محل اداره امور 

قراردادها و پیمان سازمان می باشد.

موقیعت  عنوان  پروژه ردیف
حداقل عرصه مورد مدت اجراجغرافیای

نیاز )هکتار(

برآورد اعتبار مور د نیاز جهت ایجاد زیر ساخت 
مجتمع پلخانه ای در حداقل عرصه 5هکتاری 

)میلیون ریال (

1

ایجاد و راه اندازی 
مجتمع کشت 

 گلخانه ای 
)جهش 1و2(  

38000 5هکتار 24ماه سطح استان 

-زمان دریافت اسناد: ازروز سه شنبه 99/12/19  تا پایان  روز شنبه مورخ 99/12/23 
-تاریخ تسلیم پاکات پس از ثبت در دبیرخانه سازمان:  روز دو شنبه مورخ 99/12/25

- بازگشایی  پاکات ارزیابی و مالی: روز سه  شنبه  مورخ 99/12/26
تاریخ انتشار نوبت اول: 99/12/18       تاریخ انتشار نوبت دوم: 99/12/19

تلفن تماس:017-32239074

آگهی فراخوان شناسایی و جذب سرمایه گذار
  واگذاری پروژه های ایجاد و راه اندازی مجتمع کشت گلخانه ای

)جهش 1 و 2( در قالب قرارداد
B00)ساخت، مالکیت و بهره برداری( 

اداره امورقراردادهاو پیمان سازمان جهاد کشاورزی استان گلستان

نوبت اول

سازمان جهاد کشاورزی 
استان گلستان


